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Specials

International Inner Wheel President Ebe Panitteri Martines
2021-2022

The  new IW Year has just begun and I would like  to thank each 
and everyone of you for having elected me as your International 
President  to lead Inner Wheel heading for the Centenary Year in 
2024.

Since its foundation in Manchester in 1924 Inner Wheel has been 
tirelessly working to help needy human beings, mainly girls, 
young and old women.

The United Nations’ 4th World Conference on Women organised 
in Beijing China in 1995 has brought steps forward in some 
areas of women’s and girls’ lives, but poverty, discrimination and  
violence are still present in their  lives.

WOMEN HELPING WOMEN is the orientation of Presidential 
Theme 2021-22 PINK FIRST.

The COVID-19 pandemic has revealed the extent of Gender 
Inequality with women hit by job losses, school closures, rising 
poverty and domestic violence: COVID-19 is a crisis with a 
woman’s face as declared by Secretary-General Antonio Guterres 
at the first meeting of the 65th session of the Commission on the 
Status of Women in March 15th last.

The main priorities of “PINK FIRST” are: 
HEALTH - EDUCATION – OPPORTUNITIES – EMPOWERMENT.

The first objective, HEALTH, implies the improvement of healthy 
life expectancy and the end of gender-based violence.

The second objective is EDUCATION. To improve female literacy 
rate, ensure equal access and use of digital technologies and 
equally participate in the development of new technologies. 

The third objective is OPPORTUNITIES to help women participate 
in the labour force, recognise and value unpaid care and domestic 
work, end occupational segregation (jobs generally done only by 
women).  

The fourth objective is EMPOWERMENT to ensure women’s 
participation and equal opportunities for leadership at all levels, to 
take decisions on their health care, earning and investments and 
be allowed to achieve gender equality (Sustainable Development 
Goal 5).

THE GOAL FOR EACH CLUB is to pick at least one of the above 
themes and develop it during the year.

THE GOAL FOR EACH DISTRICT is 10% increase in membership 
number including 2% of members under 40 years of age.

Further information on each objective will be disclosed in next 
month’s Newsletter.

Best regards and lots of love,
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International Inner Wheel President 2021-2022 Ebe Panitteri Martines

Het nieuwe IW-jaar is net begonnen en ik wil ieder van jullie 
bedanken dat jullie mij gekozen hebben als jullie Internationale 
Voorzitter om Inner Wheel te leiden naar het Eeuwfeestjaar in 
2024.

Sinds de oprichting in Manchester in 1924 heeft Inner Wheel 
onvermoeibaar gewerkt om behoeftige mensen te helpen, 
voornamelijk meisjes, jonge en oude vrouwen.

De 4e wereldconferentie over vrouwen, die in 1995 in Peking 
China door de Verenigde Naties werd georganiseerd, heeft 
in sommige sectoren van het leven van vrouwen en meisjes 
vooruitgang geboekt, maar armoede, discriminatie en geweld 
zijn nog steeds aanwezig in hun leven.

VROUWEN  HELPEN VROUWEN is de leidraad van het Presidentieel 
Thema 2021-22 PINK FIRST.

De COVID-19-pandemie heeft de omvang van de gen-
derongelijkheid aan het licht gebracht, waarbij vrouwen worden 
getroffen door banenverlies, sluiting van scholen, toenemende 
armoede en huiselijk geweld: COVID-19 is een crisis met een 
vrouwengezicht, zoals secretaris-generaal António Guterres op 
de eerste vergadering van de 65e zitting van de Commissie 
inzake de positie van de vrouw op 15 maart jl. verklaarde.

De belangrijkste prioriteiten van «PINK FIRST» zijn: 
GEZONDHEID - ONDERWIJS - KANSEN - EMPOWERMENT.

De eerste doelstelling, GEZONDHEID, houdt in dat de gezonde 
levensverwachting wordt verbeterd en dat een einde wordt 
gemaakt aan gender gerelateerd geweld.

De tweede doelstelling is ONDERWIJS. De alfabetiseringsgraad 
van vrouwen verbeteren, zorgen voor gelijke toegang tot en 
gebruik van digitale technologieën en op voet van gelijkheid 
deelnemen aan de ontwikkeling van nieuwe technologieën. 

De derde doelstelling is KANSEN om vrouwen te helpen deel te 
nemen aan het arbeidsproces, onbetaalde zorg en huishoudelijk 
werk te erkennen en te waarderen, en een einde te maken aan 
beroepssegregatie (banen die over het algemeen alleen door 
vrouwen worden gedaan).  

De vierde doelstelling is EMPOWERMENT (mondigheid) om 
ervoor te zorgen dat vrouwen op alle niveaus kunnen participeren 
en gelijke kansen krijgen om een leidende rol te spelen, dat 
zij beslissingen kunnen nemen over hun gezondheidszorg, 
hun inkomen en hun investeringen, en dat zij in staat worden 
gesteld gendergelijkheid te verwezenlijken (duurzame 
ontwikkelingsdoelstelling 5).

DE DOELSTELLING VOOR ELKE CLUB is ten minste één van de 
bovengenoemde thema’s te kiezen en dat in de loop van het jaar 
te ontwikkelen.

HET DOEL VOOR ELK DISTRICT is een toename van het aantal 
leden met 10%, waaronder 2% leden onder de 40 jaar.

Nadere informatie over elke doelstelling zal in de nieuwsbrief van 
volgende maand worden bekendgemaakt.

Vriendelijke groeten en veel liefs,
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International Inner Wheel President 2021-2022 Ebe Panitteri Martines

La nouvelle année IW vient de commencer et je voudrais 
remercier chacune d’entre vous de m’avoir choisie comme 
Présidente Internationale afin de guider Inner Wheel vers la fête 
d’anniversaire des 100 ans en 2024.

Depuis sa création en 2024, à Manchester, Inner Wheel a travaillé 
sans relâche afin d’aider les personnes en difficulté, surtout les 
filles, les femmes jeunes et plus âgées.

La 4ème conférence mondiale au sujet de la femme, qui fut 
organisée en 1995 par les Nations Unies à Pékin en Chine, a 
apporté une belle évolution dans certains secteurs de la vie des 
femmes et des filles, mais la pauvreté, la discrimination et la 
violence sont encore présentes dans leur vie.

LES FEMMES AIDENT LES FEMMES est le fil rouge du thème 
présidentiel 2021-2022  PINK FIRST.

La pandémie de la COVID-19 a mis au jour l’étendue des 
inégalités cachées qui touchent les femmes par la perte des 
repères, fermeture des écoles, pauvreté croissante et violence 
conjugale : COVID-19 est une crise au visage de femme, comme 
l’a déclaré le secrétaire-général Antonio Guterres lors de la 
première réunion de la 65ème session de la Commission au sujet 
de la position de la femme le 15 mars.

Les objectifs principaux de « PINK FIRST » sont : 
SANTE – ENSEIGNEMENT – CHANCES – EMPOWERMENT.

Le premier objectif, SANTE, soutient que le droit à la santé doit 
être amélioré et que l’on mette fin à la violence.
Le deuxième objectif est l’ENSEIGNEMENT. Améliorer 
l’alphabétisation des femmes, veiller à une approche égale 
à l’emploi des technologies digitales et participer de façon 
égalitaire à l’évolution des nouvelles technologies.

Le troisième objectif est CHANCE, l’occasion donnée aux femmes 
de participer à l’organisation du travail, au souci d’être payées 
et la reconnaissance et l’estimation du travail à domicile et de 
mettre fin à la ségrégation professionnelle (activités qui ne sont 
en général accomplies que par les femmes).

Le quatrième objectif est EMPOWERMENT (émancipation) 
pour veiller à ce que les femmes puissent participer à tous les 
niveaux et avoir les chances égales pour jouer un rôle de meneur, 
qu’elles puissent prendre des décisions au sujet de leurs soins 
de santé, leurs revenus et leurs investissements et qu’elles 
soient considérées aptes à réaliser de façon identique (objectif 
de développement durable 5).

L’OBJECTIF POUR CHAQUE CLUB est de choisir au moins un des 
thèmes cités plus haut et de le développer au cours de l’année.

L’OBJECTIF POUR CHAQUE DISTRICT est une augmentation de 
10% du nombre de membres, parmi lesquels 2% de membres 
de moins de 40 ans.

Plus de renseignements au sujet de chaque objectif seront 
donnés dans la Newsletter du mois prochain.

Meilleures salutations et amitiés cordiales,
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Boodschap van de President of Council 
& National Representative

Lieve Inner Wheelvriendinnen, 

Eerst en vooral dank voor jullie 
vertrouwen om opnieuw voor mij te 
stemmen.

Het IW-jaar 2021-2022 is ondanks 
alles toch vlug voorbijgevlogen.

We kijken terug op een bizar jaar maar 
dankzij de digitale vooruitgang zijn we internationaal en nationaal 
virtueel in contact kunnen blijven. 

Laat ons nu hoopvol naar de toekomst kijken!

Echter, het jaar was nauwelijks gestart en bijna waren we door 
die coronacrisis heen of we werden opnieuw getroffen door een 
nooit eerder geziene catastrofe.  Hallucinante beelden van de 
overstromingen verschenen op tv. 

Jullie hebben allen persoonlijk een brief ontvangen in naam 
van de leden van de raad over de onmiddellijke hulpacties die 
genomen werden en nog te nemen zijn.

Graag wil ik alle leden, clubs en district comités danken voor 
hun financiële bijdragen. Ook de raad heeft haar steentje 
bijdragen. 
Inner Wheel België-Luxemburg staat klaar om die burgers te 
helpen die niet voldoende op de tussenkomst en de steun van de 
overheid kunnen rekenen. 

Die hulp zal via en onder controle onze eigen clubs uit de 
getroffen gebieden verlopen.

Jullie mogen rekenen op volledige transparantie van elke 
genomen actie.  

Graag een toelichting: 

De Nationale Hulpfonds rekening “overstromingen” is geen 
rekening van de Raad maar van ons allemaal. 

De nationale raad is het overkoepelend orgaan dat onze drie 
districten vertegenwoordigt.  Dit wil dus zeggen als de drie 
districten samen iets organiseren, dit gecoördineerd wordt door 
de raad en het de naam ‘nationaal’ krijgt. 

De raad is in feite de “administratieve centralisatie” van de drie 
districten. 

De Raad doet niet aan fundraising, maar haar leden doen dit via 
hun eigen club.

Anderzijds is de nationale raad, via de National Representative, 
de link tussen Engeland en het land zelf.

Internationaal nieuws:
- Het hoogtepunt was de 18e Internationale Conventie van Jai-

pur op 17 & 18 april 2021 voor de eerste maal virtueel en een 
ongelooflijk succes. 

 4.400 IW leden uit 104 landen namen deel.

 DANK aan de 70 leden van IW BELUX die zich ingeschreven 
hebben.

 We hebben uit Indië een Certificaat voor het “3e hoogst aan-
tal registraties van de landen met 2-3 districten” ontvangen. 
(zie verder in dit Tijdschrift)

 Elke club zal automatisch een ‘Constitution & Handbook 
2021’ ontvangen.

- Logo en jaarthema van onze IIW President 2021-
2022 Mevr. Ebe Martines/Italië. (doelstellingen: zie boodsc-
hap van jullie gouverneurs).        

-  Logo van het 3-jaarlijks Internationaal Sociaal 
Project 2021-2024.

- European Rally Berlijn 2022 van 9 t/m 11 sept.2022. Alle info 
wordt via jullie gouverneur medegedeeld.  Dank om reeds in 
jullie agenda te noteren.

Nationaal nieuws:
- Een fiere Edith Van Molhem heeft, met een jaar vertraging, 

haar nationaal voorzitterschap kunnen afsluiten met de uit-
reiking van de unieke Margarette Golding Award aan mevr. 
Christiane Koeune-Nickels van IW club Diekirch-Ettelbruck 
D163. Meer uitleg hierover in dit tijdschrift,  op de IIW web-
site: https://www.internationalinnerwheel.org/about-iiw/
margarette-golding-award.html en op onze website (1e pa-
gina, onder de rubriek: Wat is Inner Wheel?)

- Het taaluitwisselingsprogramma: werd geschrapt wegens 
te weinig succes.

- Study Team: 

 Het afgelopen jaar heb ik kunnen rekenen op de steun van 
ons team.

 Hartelijk dank!

 Dit jaar 2021-22 bestaat ons team uit: Charlotte De Vos - 
D62, Bambi de Ceuninck - D217, Corinne Dalleur - D163 en 
Nicole Cambier - Raad. 

 Alvast mijn dank voor hun bereidwillige administratieve 
ondersteuning.

 Hun eerste taak wordt het aanpassen van onze Bye-laws van 
2019 aan de resultaten van de laatste conventie.  

 Deze worden daarna naar alle clubs toegestuurd.   
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 Elke club krijgt dan de mogelijkheid om voorstellen in te di-
enen om deze Bye-laws aan te passen. Details volgen.

- Ondanks corona hebben we met de drie districten samen het 
mooie bedrag van 412.319 € aan sociale projecten kunnen 
schenken.  

 Proficiat en een grote dankjewel voor jullie inzet en vind-
ingrijkheid.

 Ook dank aan alle leden die zich voor vrijwilligerswerk 
hebben ingezet.

BELANGRIJKE DATA:

Zaterdag 26/2/2022: Nationale Vergadering
° Bespreking en stemming van de ‘voorstellen’ voor het   
aanpassen van  

  de Bye-Laws van 2019.  

° Bespreking van de laatste details voor 8 maart 2022.

Dinsdag 08/03 2022: Internationale Vrouwendag  
DÉ APOTHEOSE van de nationale wandelactie voor ‘Special  
 Olympics’.

Op deze dag komen wij samen te Brussel om 
de cheque met de opbrengst van de nationale 
wandelactie te overhandigen aan het Special Olympic 
team. 

Ik wil hierbij graag reeds alle clubs van harte dan-
ken voor hun sportieve inzet en vlotte medewerk-
ing.

Mag ik dan ook een warme oproep doen om met 
zoveel mogelijk leden naar Brussel te komen op 
deze speciale dag van de Vrouw.
Weet je nog? Het was mijn droom om ergens met zijn 
allen samen te komen om aan de buitenwereld te tonen wie 
en wat we zijn. 

INNER WHEEL, een actieve organisatie van “VROUWEN IN 
BEWEGING”, die zich inzetten voor het GOEDE DOEL en 
waar VRIENDSCHAP op de eerste plaats staat; een droom 
om aan de buitenwereld te tonen dat ook wij een club zijn van 
‘Professionals’ ONDERNEMENDE VROUWEN die naast hun 
drukke job en familie, ook nog tijd willen vrijmaken voor het 
goede doel.

Jonge dynamische dames motiveren om zich bij ons aan te 
sluiten want die hebben we nodig om ons wiel draaiend te 
houden en onze oudere leden jong.

Dat gaan we nu dus doen in Brussel, op 8 maart, en, met 
ons geel rugzakje aan voor onze visibiliteit!

Zaterdag 26/03/2022: DE VRIENDSCHAPSDAG 

Wij hopen op een 3e keer, goede keer voor de club IW Eupen 
Ostbelgien.  Het zit die jonge dames echt niet mee: na 

tweemaal uitstel wegens corona werd nu de oorspronkelijk 
voorziene zaal volledig vernield door de overstromingen en 
moeten ze opnieuw op zoek gaan naar een andere locatie. 
Laat ons hopen dat dit lukt.

Ik wil alvast een warme oproep doen aan alle leden 
om met zoveel mogelijk clubs aanwezig te zijn op deze 
bijzondere dag van de Vriendschap.

Het voorbije IW jaar 2020-21 heb ik kunnen rekenen op de steun 
van mijn comité. We waren een heel sterk en hecht TEAM.

Graag stel ik jullie ons comité 2021-2022 voor:
- Edith Van Molhem, Imm.Past President of Council & Nat.Rep. 

(IWC Diest)

- Nicole Cambier, Vice President & Secretary of Council, Deputy 
NR (IWC Dinant-Hastière)

- Edith Bouché, National Treasurer (IWC Midden-West)

- Ingrid Vanbrabandt, National Editor & Media Manager (IWC 
Peruwelz-Pays des Vernes)

- Francine Coghe, gouverneur D62 (IWC Oudenaarde)

- Sonia Stevens, gouverneur D217 (IWC Antwerpen Singel)

- Brigitte Van Vlasselaer, gouverneur D163 (IWC Tienen-Tirlemont)

Tot slot nog dit: enkel door goede COMMUNICATIE, MOTIVATIE, 
RESPECT en VERTROUWEN kunnen we onze doelen bereiken.

Lieve vriendinnen, het belooft een druk maar zeer boeiend IW 
jaar 2021-2022 te worden. Laat ons hopen op een spoedige 
terugkeer van het ‘oude normaal’.

Hartelijk dank en heel veel succes!

Paulette Dewinter – De Soete (IWC Deinze)

President of Council & National Representative 

IW Belgium-Luxembourg 2020-22
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Message de la Présidente du Conseil 
& Représentante Nationale

Chères amies Inner Wheel,

Je vous remercie avant toute chose 
pour votre confiance et d’avoir voté de 
nouveau pour moi. 

L’année 2021-2022 est malgré tout 
passée rapidement. 

Nous revenons sur une année bizarre, 
mais grâce au progrès numérique, 
nous avons pu rester en contact virtuel 

à l’échelle internationale et nationale. 

Regardons maintenant l’avenir avec espoir !  

Cependant, l’année avait à peine commencé et nous étions 
presque sorties de cette crise du coronavirus que nous étions 
de nouveau confrontées à une catastrophe jamais connue 
auparavant. Nous découvrions des images hallucinantes des 
inondations à la télévision. 

Vous avez toutes reçu personnellement une lettre au nom des 
membres du Conseil au sujet des actions qui ont été menées 
immédiatement et qui doivent encore être prises. 

J’aimerais remercier tous les membres, les clubs et les 
comités de district pour leurs contributions financières.  Le 
Conseil a également apporté sa contribution. 
Inner Wheel Belgium-Luxembourg est prêt à aider les citoyens 
qui n’ont pas l’intervention et le soutien nécessaires du 
gouvernement. 

Cette aide sera fournie par l’intermédiaire et sous le contrôle de 
nos propres clubs dans les régions touchées. 

Vous pouvez compter sur une transparence totale de toute 
action entreprise. 

Je voudrais vous donner une explication : 

Le compte Fonds National « inondations » n’est pas un compte 
du Conseil, mais un compte qui nous appartient à toutes. 

Le Conseil national est l’organe coordinateur qui représente 
nos trois districts.   Cela signifie donc que si les trois districts 
organisent quelque chose ensemble, ce sera coordonné par le 
Conseil et on lui donnera le nom « national ». 

Le Conseil est en fait la « centralisation administrative » des trois 
districts. 

Le Conseil ne participe pas à la collecte de fonds, mais ses 
membres le font par l’entremise de leur propre club. 

D’autre part, le Conseil national, par l’intermédiaire de la 
Représentante Nationale, est le lien entre l’Angleterre et le pays 
lui-même. 

Nouvelles internationales : 
- Le point culminant fut la 18e Convention Internationale de 

Jaipur les 17 et 18 avril 2021, pour la première fois virtuelle 
et ce fut un succès incroyable. 

 4 400 membres de l’IW de 104 pays y ont participé. 

 

MERCI aux 70 membres d’IW BELUX qui se sont inscrits. 

 Nous avons reçu un certificat de l’Inde pour le « 3ème plus 
grand nombre d’inscriptions venant de pays ayant deux ou 
trois districts » (voir plus loin dans ce magazine). 

 Chaque club recevra automatiquement un « Constitution & 
Handbook 2021 ». 

- Logo et thème annuel de notre Présidente de 
l’IIW 2021-2022 Mme. EBE Martines/Italie. (Objectifs : voir 
message de vos gouverneurs).         

-  Logo du Projet social international triennal 2021-
2024. 

- European Rally Berlin 2022 du 9 au 11 sept. 2022.  Toutes 
les informations seront communiquées par votre gouverneur.   

     Merci de noter cette date dans votre agenda. 

Nouvelles nationales : 
- Édith van Molhem a été très fière de conclure sa présidence 

nationale, avec un an de retard, par la remise du prix unique 
Margarette Golding Award à Mme Christiane Koeune-Nic-
kels du club IW Diekirch-Ettelbruck D163.  Plus d’informa-
tions à ce sujet dans ce magazine, sur le site de l’IIW  https://
www.internationalinnerwheel.org/about-iiw/margarette-
golding-award.html et sur notre site web (1ère page, sous la 
rubrique « Qu’est-ce qu’Inner Wheel)

- Le programme d’échange linguistique : a été supprimé en 
raison du trop peu de succès. 

- Study Team : 
 J’ai pu compter sur l’appui de notre équipe au cours de l’an-

née écoulée. Un grand merci !

 Cette année 2021-2022 notre équipe se compose de : Char-
lotte de Vos - D62, Bambi de Ceuninck - D217, Corinne dal-
leur - D163 et Nicole Cambier - Conseil. 
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 Je tiens à les remercier de leur volonté de fournir un soutien 
administratif. 

 Leur première tâche sera d’adapter nos Bye-laws de 2019 
aux résultats de la dernière Convention.

 Ceux-ci seront ensuite envoyés à tous les clubs. 

 Chaque club aura alors la possibilité de soumettre des propo-
sitions pour adapter ces Bye-laws.  Les détails suivront. 

- Malgré la covid-19 les trois districts ont pu faire don de la 
belle somme de 412.319 € à des projets sociaux. 

 Félicitations et un grand merci pour votre engagement et 
votre ingéniosité. 

 J’aimerais aussi remercier tous les membres qui se sont 
investis dans du bénévolat. 

DATES IMPORTANTES : 
Samedi 26/2/2022 : Assemblée Nationale 
° Discussion et vote des « propositions » d’ajustement 

 Les Bye-laws de 2019. 

° Discussion au sujet des derniers détails pour le 8 mars 2022. 

Mardi 08/03 2022 : Journée internationale de la femme 
L’APOTHÉOSE de l’action nationale des promenades 

pour « Special Olympics ».

 Ce jour-là, nous nous réunissons à Bruxelles pour 
remettre le chèque des bénéfices de la marche 
nationale à l’équipe Special Olympics.

 Je tiens à remercier tous les clubs pour leurs 
efforts sportifs et pour leur coopération harmo-
nieuse. 

 Permettez-moi donc de lancer un appel chaleureux 
pour venir à Bruxelles avec le plus grand nombre 
de membres possible en cette journée spéciale de 
la Femme. 

 Vous vous souvenez ?  C’était mon rêve de nous 
réunir quelque part pour montrer au monde extérieur qui 
nous sommes et ce que nous sommes. 

 INNER WHEEL, une organisation active de « FEMMES EN 
MOUVEMENT », qui s’engagent pour la BONNE CAUSE et 
où l’AMITIÉ est à la première place ; un rêve pour montrer 
au monde extérieur que nous aussi nous sommes un club de 
« professionnelles » : des FEMMES ENTREPRENANTES qui, 
en plus de leur travail professionnel et de leur famille, veulent 
aussi libérer du temps pour la bonne cause. 

 Motivez les jeunes femmes dynamiques à se joindre à nous 
parce que nous avons besoin d’elles pour continuer à faire 
tourner notre roue et garder jeunes nos membres plus âgés. 

 C’est ce que nous ferons donc à Bruxelles, le 8 mars, et, 
avec notre sac à dos jaune, pour notre visibilité ! 

 Samedi 26/03/2022 : LA JOURNEE DE L’AMITIE : 
 Nous l’espérions pour la 3ème fois, la bonne pour le club IW 

Eupen Ostbelgien.   Ces jeunes dames n’ont vraiment pas 

de chance : après deux annulations dues à la Covid-19, la 
salle prévue à l’origine a été complètement détruite par les 
inondations et elles doivent chercher à nouveau un autre 
endroit.  Espérons que cela réussira. 

 Je voudrais adresser un appel chaleureux à tous les 
membres pour qu’ils soient présents, avec le plus grand 
nombre de clubs possible, en cette journée spéciale de 
l’Amitié. 

Au cours de l’année 2020-2021, j’ai pu compter sur l’appui de 
mon comité.  Nous étions une ÉQUIPE très forte et très proche. 

J’aimerais vous présenter notre comité 2021-2022 : 
-  Édith van Molhem, Im. Past President of Council & Im. Past  

National Representative (IWC Diest) 

-  Nicole Cambier, Vice-President & Secretary of Council, Deputy 
National Representative (IWC Dinant-Hastière) 

-  Édith Bouché, National Treasurer (IWC Midden-West) 

-  Ingrid Vanbrabandt, National Editor & Media Manager (IWC 
Peruwelz-Pays des Vernes) 

-  Francine Coghe, gouverneur D62 (IWC Oudenaarde) 

-  Sonia Stevens, gouverneur D217 (IWC Antwerpen Singel) 

-  Brigitte Van Vlasselaer, gouverneur D163 (IWC Tienen-Tirlemont) 

Et pour conclure, seules une bonne COMMUNICATION, LA 
MOTIVATION, LE RESPECT et LA CONFIANCE peuvent nous 
permettre d’atteindre nos objectifs. 

Chères amies, cela promet d’être une année 2021-2022 très 
chargée et très enrichissante.

Espérons un retour rapide de « l’ancienne vie normale ». 

De tout cœur merci et bonne chance ! 

Paulette Dewinter – De Soete (IWC Deinze) 
Président du Conseil et représentant national 

IW Belgique-Luxembourg 2020-22 
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D62 Boodschap van de Gouverneur 
Francine Coghe

In de club van Oudenaarde had Magda De Geest, onze vorige 
gouverneur uit onze club, al verschillende keren gezegd: jij komt 
ooit in het UDC….

Toen Magda me in 2016 overhaalde om webmaster te worden, 
een last minute invallers job, dacht ik nog: jaja, webmaster is 
prima. Maar meer hoeft echt niet voor mij.

Toen werd Magda in 2018 gouverneur, en ik vermoed dat ze 
een stil plannetje had om mij voor te bereiden. Computers zijn 
niet echt haar ding (zegt ze), dus hebben we  uren samen aan 
mijn bureel vergaderd en voorbereid. Ik kan me geen betere 
leerschool indenken.

En toen komt het moment dat je JA zegt. 

En toen kwam Corona …

Even denk je … “dit wordt een verloren jaar“ ???

Maar dan zie je de weerbaarheid van Marleen, onze gouverneur 
en van de clubvoorzitters. 

Er werd gezocht naar alternatieven om de leden toch het Inner 
Wheel vriendschapsgevoel te geven. Er werd gewandeld in 
bubbels, er werd gezoomd; kaartjes werden geschreven naar de 
minder digitale leden; er werd ge -aperitiefd, de aperitief box 
werd aan huis geleverd, er werd digitaal gequized , er werden 
belrondes georganiseerd, er werden ouderwetse brieven en 
krantjes verstuurd…

Clubs waren inventief in hun sociale akties : take away werden 
georganiseerd, en nieuwe afzetmarkten ( oa bedrijven) werden 
aangeboord.

Ondertussen zijn we meer dan 15 maand na de eerste lockdown, 
en we mogen stilletjes aan hopen op een beetje normaal leven. 
Al zitten jullie hier ook vandaag netjes in groepjes van 4 aan tafel 
… en mag je niet spontaan met je vriendinnen gaan babbelen. 

Onlangs hadden we ook de eerste Virtuele Internationale 
conferentie vanuit Jaipur; een primeur voor IW: voor de eerste 
keer een volledig digitaal gebeuren!

Een grote dikke duim voor de Indiers, die er op 3 maand tijd in 
geslaagd zijn, een vrijwel vlekkeloos event in mekaar te boxen. 
Het opent perspectieven om in de toekomst misschien toch meer 
leden te laten proeven van het internationale gebeuren.

De nieuwe IIW presidente heeft dezelfde sociale bekommernis 
als ikzelf: de bezorgdheid om de meisjes en de vrouwen van deze 
wereld. Ze stelt het ook meteen in haar jaarthema: “Pink First: 
women helping women”.

Ebe Panitteri Martines, onze nieuwe Internationale President stelt 
dat we op 4 vlakken aandacht moeten hebben :

- Gezondheid : De nadruk op gezondheid zal vooral liggen op 
het verlengen van de gezonde levensverwachting en het 
beëindigen van gender gerelateerd geweld

- Opleiding  verbetering van de alfabetiseringsgraad van vrou-
wen vergroot hun kansen op de arbeidsmarkt, vermindert 
het aantal vroege huwelijken en verbetert hun gezondheid 
en welzijn.

- Kansen, mogelijkheden : het vergroten van de arbeidspar-
ticipatie van vrouwen, door hen te helpen een baan te vin-
den of een bedrijf te starten; erkenning en waardering van 
onbetaalde zorg en huishoudelijk werk door het aanbieden 
van openbare diensten, infrastructuur en sociaal bescherm-
ingsbeleid, zoals op nationaal niveau passend is; streven naar 
beëindiging van de segregatie op de arbeidsmarkt

- Empowerment, emancipatie: de participatie van vrouwen en 
gelijke kansen op leiderschap op alle niveaus van de beslui-
tvorming in het politieke, economische en openbare leven te 
waarborgen ; Vrouwen aanmoedigen om beslissingen te ne-
men over hun eigen gezondheidszorg, eigen inkomsten en 
investeringen; Verbetering van financiële inclusie en econo-
misch bewustzijn; ondersteuning van vrouwenbewegingen 
en vrouwelijk leiderschap.

Ook het driejaarlijkse IW thema “Strong Women, Strong World” 
zegt het heel duidelijk en sluit hierbij aan.

We moeten in deze wereld respect opbrengen voor alle genders, 
met gelijke mogelijkheden en evenwaardige rechten en kansen 
voor iedereen 

We kennen allen de beelden van de derde wereld waar de 
meisjes gebruikt worden als “ruilmiddel”, waar verkrachting 
en mishandeling schering en inslag is, waar meisjes niet naar 
school mogen en kunnen gaan, en op jonge leeftijd al het hele 
gezin moeten rechthouden.
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Ook in ons land zijn er meisjes die op (te) jonge leeftijd, al dan 
niet gewenst, mama worden en door gebrek aan opvang en 
ondersteuning een moeilijk leven tegemoet gaan voor henzelf en 
hun baby.

Micro financiering in de derde wereld wordt aan vrouwen 
verstrekt, en eenmaal ze de kans krijgen rechten ze hun rug en 
maken ze iets van hun leven, verbeteren ze hun levenskwaliteit 
en die van hun familie, hoe kleinschalig ook 

Als vrouw in een mannenwereld, op school als enig meisje tussen 
70 mede mannelijke studenten, opgevoed, merk je dat niet elke 
vrouw alle kansen krijgt.

Toch zijn wij vrouwen vaak de steun en rots in ons gezin en 
onze omgeving. Waar de mannen luidruchtig verkondigen wat ze 
gedaan hebben, doen de vrouwen stilletjes voort.

We mogen en moeten vaak soms wat trotser zijn op onszelf en 
bewust van ons eigen kunnen. Wat nu ook weer niet wil zeggen 
dat we daarvoor met blote borsten op de barricades gaan staan 😊

Om meisjes weerbaarder te maken is er kennis en opleiding 
nodig. Het helpt niet dat Turkije uit het Verdrag van Istanbul 
gestapt is ..

Daarom moet we er bij Inner Wheel zijn voor mekaar: een 
luisterend oor, een schouderklopje, een onverwacht deugddoend 
telefoontje ; acties om elkaar te helpen.

Als gouverneur ben ik er zeker van dat ik in mijn bekommernis 
gesteund zal worden door een comité van Power Women: 

- Marleen Van Gorp, die nu past-gouverneur wordt, maar ei-
genlijk nooit de gelegenheid heeft gekregen om gouverneur 
te “zijn”. Je zal me zeker met heel veel goede raad onder-
steunen !

- Chantal Vandewalle staat al in de startblokken klaar om Vice 
Gouverneur te worden , vol plannen voor een jaar zonder Co-
rona.

- Mieke Van Poucke , een nieuw gezicht, en lid van mijn eigen 
club, die met haar jarenlange ervaring een punctuele secre-
taresse zal worden. 

- Karen Dedeyne, een tweede nieuwe gezicht, een lachende 
wervelvind die vlot en nauwgezet onze centen zal beheren.

- Rita Strypstein en Claire Soenen zullen in ons District op 
zoek gaan naar de verborgen plekjes waar er nog geen IW 
club is, om nieuwe clubs te stichten, en de bestaande clubs 
aan te moedigen in hun ledenwerving

- Francoise Periquet, rots in de branding, die de Zonewerking 
en de Internationale contacten zal onderhouden. 

- Solange Remacle: met kunde en kennis onderhoudt zij 
verder de website, en port jullie allen aan om die in orde te 
houden, en verslagen en agenda’s aan te vullen.

Tevens ben ik ook bijzonder gelukkig om te mogen samenwerken 
met Paulette De Winter, onze National Representative en President 
of Council. We hebben ondertussen al menig uur van op onze 
stoel ge”zoomd” voor de Internationale Virtuele Conferentie van 
Jaipur.

Ik wil graag besluiten met een dankwoord : 

Aan Marleen, Magda, Germain en alle comité leden : die altijd 
gezegd hebben ; je zal dat kunnen …

Marleen Van Hulle die ons comité verlaat, na heel goed voor onze 
financiën gezorgd te hebben

Edith Bouché gaat voor de nationale centen zorgen, doch blijft 
actief in de Boetiek.

Aan alle leden van mijn club: die zich zo enthousiast hebben 
ingezet voor deze dag in bijzondere en niet altijd even 
gemakkelijke omstandigheden.

Aan de mensen van de zaal die ervoor zorgen dat wij hier in 
veilige omstandigheden toch een beetje mogen genieten.
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D62 Message Gouverneur 
Francine Coghe

Notre Past Gouverneur et membre de mon Club d’Audenaarde, 
Magda De Geest, m ‘avait répété  à maintes reprises: « vous ferez 
partie de l’UDC.... un jour ».

Magda m’a persuadée de devenir webmaster en 2016, un 
emploi de substitution de dernière minute. A ce moment-là,  je 
pensais encore : oui, webmaster c’est bien. Mais ‘davantage’ 
n’est vraiment pas nécessaire pour moi.

Puis,  Magda est devenue Gouverneur en 2018, et je soupçonne 
qu’elle avait un petit plan discret pour me préparer. Les 
ordinateurs ne sont pas vraiment son truc (dit-elle), nous avons 
donc passé des heures ensemble à mon bureau à préparer des 
réunions. Je ne peux pas imaginer une meilleure expérience 
d’apprentissage.

Et puis vient le moment où vous dites OUI.

Et puis vient Corona ...

Pendant un moment, on pense... «Ce sera une année perdue» ?

Mais, ensuite,  vous découvrez la résilience de Marleen, notre 
Gouverneur,  et des Présidentes de club.

Elles ont cherché des alternatives pour donner aux membres le 
sentiment de l’Amitié  l’Inner Wheel.  On s’est promenées en 
‘bulles’, on a zoomé,  écrit des cartes aux membres les moins 
numériques,  partagé l’e-apéritif, la boîte à apéritif étant livrée 
à domicile. On a participé à des quiz numériques,  organisé 
des rondes téléphoniques, envoyé des lettres et des journaux, 
comme à l’ancienne...

Les clubs ont aussi  fait preuve d’inventivité dans leurs actions 
sociales, entre autre par des take away, de nouveaux marchés 
(par exemple, des entreprises) ont été explorés.

Plus de 15 mois après le premier ‘lock down’, nous pouvons 
espérer un peu de vie normale. Bien qu’encore aujourd’hui,  vous 
soyez assises  par groupes de 4 à table... et que vous n’alliez pas 
spontanément bavarder avec vos amies.

Récemment, nous avons assisté à notre première Convention 
Internationale Virtuelle depuis Jaipur ; une première pour IW : un 
événement entièrement numérique !

Un grand bravo aux organisateurs Indiens, qui ont réussi à 
mettre sur pied un événement presque sans faille en l’espace 
de trois mois. Cette expérience inédite  ouvre des perspectives 
pour l’avenir, peut-être en donnant à davantage de membres un 
avant-goût de la scène internationale.

La nouvelle Présidente de l’I I W, Madame Ebe Panitteri Martines, 
a la même préoccupation sociale que moi : le souci des filles et 
des femmes de ce monde. Elle l’affirme dans le thème de son 
année : «Pink First : les femmes aident les femmes».

Ebe Panitteri Martines,  déclare que nous devons prêter attention 
à 4 domaines :

- la Santé : L’accent sera mis sur l’augmentation de l’espérance 
de vie en bonne santé et la fin de la violence sexiste.

- l’Éducation : l’amélioration de l’alphabétisation des femmes 
augmente leurs possibilités d’emploi, réduit les mariages 
précoces et améliore leur santé et leur bien-être.

- les Opportunités, possibilités : accroître la participation des 
femmes au marché du travail, en les aidant à trouver un emploi 
ou à créer une entreprise ; reconnaître et valoriser les soins non 
rémunérés et le travail domestique en fournissant des services 
publics, des infrastructures et des politiques de protection 
sociale, le cas échéant au niveau national ; s’efforcer de mettre 
fin à la ségrégation sur le marché du travail.

- l’ Autonomisation, l’émancipation : garantir la participation 
des femmes et l’égalité des chances de leadership à tous les 
niveaux de décision de la vie politique, économique et publique ; 
encourager les femmes à prendre des décisions concernant leurs 
propres soins de santé, leurs revenus et leurs investissements ; 
améliorer l’inclusion financière et la sensibilisation économique 
; soutenir les mouvements de femmes et le leadership des 
femmes.

Le thème triennal de l’IW, «Des femmes fortes, un monde fort», le 
dit aussi très clairement et y adhère.

Dans ce monde, nous devons respecter tous les genres, avec des 
opportunités égales,  des droits et des chances égaux pour tous.

Nous connaissons toutes les images du tiers-monde où les filles 
sont utilisées comme «monnaie d’échange», où les viols et les 
abus sont monnaie courante, où les filles ne peuvent pas aller à 
l’école et où, à un jeune âge, elles doivent déjà s’occuper de la 
famille.
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Dans notre pays, il y a aussi des filles qui deviennent mères à 
un (trop) jeune âge, que ce soit désiré ou non, et par manque de 
soins et de soutien, une vie difficile les attend, elles et leur bébé.

Dans le tiers-monde, la microfinance est accordée aux femmes, 
et dès qu’elles en ont la possibilité, elles redressent le dos et font 
quelque chose de leur vie, améliorent leur qualité de vie et celle 
de leur famille, aussi petite soit-elle.

En tant que femme dans un monde d’hommes, élevée à l’école 
comme la seule fille parmi 70 camarades masculins, j’ai pu 
remarqué que toutes les femmes n’ont pas les mêmes chances.

Pourtant, nous, les femmes, sommes souvent le soutien et le roc 
dans notre famille et notre environnement. Là où les hommes 
proclament haut et fort ce qu’ils ont fait, les femmes continuent 
tranquillement.

Nous pouvons et devons être plus fières de nous-mêmes et 
conscientes de nos propres capacités. Ce qui ne veut pas dire 
que nous devons monter sur les barricades les seins nus pour 
le faire.

La connaissance et l’éducation sont nécessaires à 
l’autonomisation des filles. Le fait que la Turquie se soit retirée 
de la Convention d’Istanbul n’arrange rien.

C’est pourquoi, à l’Inner Wheel,  soyons là les unes pour les 
autres : une oreille attentive, une main sur l’épaule, un coup de 
fil inattendu ... tout ce qui apporte un brin de bonheur ; ainsi que  
des actions pour s’entraider.

En tant que Gouverneur, je suis certaine que je serai soutenue 
dans mes préoccupations par un comité de femmes de ‘pouvoir’:

-  Marleen Van Gorp, qui sera Past - Gouverneur, mais qui n’a 
en fait jamais eu l’occasion d’»être» Gouverneur à part entière 
. Vous me donnerez certainement de très bons conseils !

-  Chantal Vandewalle est déjà dans les starting-blocks, prête 
à devenir Vice-Gouverneur, la tête pleine de projets pour une 
année sans Corona.

-  Mieke Van Poucke, un nouveau visage, et membre de mon 
propre club, qui sera une secrétaire ponctuelle avec ses 
nombreuses années d’expérience.

-  Karen Dedeyne, un deuxième nouveau visage, un tourbillon 
souriant qui gérera notre argent avec douceur et minutie.

-  Rita Strypstein et Claire Soenen chercheront dans notre 
district les endroits cachés où il n’y a pas encore de club IW, 
afin de fonder de nouveaux clubs et d’encourager les clubs 
existants dans leur recrutement de membres.

-  Françoise Periquet, qui sera le soutien et le roc, sera en 
charge des Zones et des contacts internationaux.

-  Solange Remacle : qui maintient le site web avec compétence 
et connaissance  vous encourage toutes à le garder en ordre,  
à y ajouter des rapports, des événements dans l’ Agenda, des 
photos en Media.

Je suis également très heureuse de travailler avec Paulette De 
Winter, notre Représentante nationale et Présidente du Conseil. 
Nous avons passé de nombreuses heures à «zoomer»  lors de la 
Convention virtuelle Internationale de Jaipur.

Je voudrais conclure par un mot de remerciement :

A Marleen, Magda, Germain et tous les membres du comité : qui 
ont toujours affirmé : vous serez capable  de .....

A Marleen Van Hulle qui quitte notre comité, après s’être très 
bien occupée de nos finances.

A Edith Bouché qui s’occupera dorénavant des finances 
nationales, et gérera toujours  la Boutique.

À tous les membres de mon club, qui ont travaillé avec tant 
d›enthousiasme pour cette journée dans des circonstances 
particulières et pas toujours faciles.

Au personnel de cette salle qui veille à ce que nous puissions 
encore passer un agréable moment dans un environnement 
‘save’.

Je vous souhaite une année Inner Wheel fantastique et surtout 
saine, sans virus.
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D217 Boodschap van de Gouverneur 
Sonia Stevens

Lieve vriendinnen,
Wie had er ooit gedacht dat ons 
gouverneursjaar 2020, evenals 
dat van onze clubvoorzitters en 
hun comités, zo memorabel in ons 
geheugen zou gegrift blijven. Het 
jaar dat de geschiedenisboeken 
ingaat als het jaar van de 
pandemie Covid-19, het virus 
dat wereldwijd vele levens eiste. 
Het jaar dat de wereld op ‘stop’ 
werd gezet en waarin ondanks 
alles, onze clubs er toch in 

geslaagd zijn om er een mooi opbrengstjaar van te maken. Ik 
ben echt fier op jullie!!
Vele van onze clubvoorzitters hebben moedig een 2de jaar 
de leiding opgenomen om de verloren planning van hun 
uitgestelde initiatieven/evenementen/voordrachten te kunnen 
verwezenlijken in 2021. Maar ook in dit nieuwe jaar werden we 
in juli opnieuw  getroffen met het “Drama van de Vesder” waarbij 
de hallucinante beelden van Pepinster, omgeving Luik, Trooz, 
van het meest getroffen district 62 van onze gouverneur Brigitte 
Mannes, op ons netvlies gebrand staan.  

Ook hier hebben al onze clubs op de nieuwe “Inner Wheel 
Nationale Hulpfonds” rekening    spontaan hun steentje 
bijgedragen om de noden op korte of middellange termijn, via 
onze eigen clubs ter plaatse, te steunen. Onder andere IW club 
Bruxelles Renaissance heeft rechtstreeks via zijn contactclub in 
de streek, een financiële bijdrage van 3.500 euro gestort  opdat 
de kleuter- en lagere school van Saint-Etienne, waarvan alle 
materiaal volledig verwoest werd, in september opnieuw van 
start zou kunnen gaan. Ook andere clubs hebben de handen uit 
de mouwen gestoken om zoveel mogelijk ter plaatse te gaan 
helpen. Echter, wij zijn niet de enigen in Europa die deze zomer 
getroffen zijn door klimaatrampen. Onze vriendinnen in Italië, 
Griekenland en Turkije strijden met immense hevige bosbranden 
door de hoge temperaturen. Voor de ganse wereld is het duidelijk 
dat de klimaatopwarming een feit is en dat wij in een cruciaal 
decennium leven.

Jullie hebben ondertussen het nieuw logo met het jaarthema 
“WOMEN HELPING WOMEN - PINK FIRST”, van de nieuwe 
Italiaanse IIW President 2021-2022, Mevrouw Ebe Martines, 
ontvangen en graag had ik jullie haar motivatie en doelstellingen 
even toegelicht.
Vrouwen helpen vrouwen is de leidraad van het presidentieel 
thema 2021-2022 “PINK FIRST”.
Sinds de oprichting in 1924, werkt Inner Wheel onophoudelijk 
in het belang van behoeftigen,  vooral meisjes, jonge en oudere 
vrouwen.  

De 4de wereldvrouwenconferentie die in 1995 in Peking (China) 
door de Verenigde Naties werd georganiseerd, bracht enorme 
vooruitgang op sommige vlakken in het leven van vrouwen en 

meisjes maar armoede, discriminatie en geweld zijn nog steeds 
zeer aanwezig in hun leven.
De Covid-19-pandemie heeft de omvang van de genderongelijkheid 
aan het licht gebracht, waarbij vrouwen worden getroffen door 
banenverlies, sluiting van scholen, toenemende armoede en 
huiselijk geweld. Covid-19 is een crisis met een vrouwengezicht, 
zoals Secretaris-Generaal António Guterres op de eerste 
vergadering van de 65° zitting van de Commissie inzake de 
positie van de vrouw op 15 maart jl. verklaarde.

De belangrijkste prioriteiten van “PINK FIRST” zijn: 
GEZONDHEID - ONDERWIJS - KANSEN - EMPOWERMENT.
De eerste doelstelling, GEZONDHEID, houdt in dat de gezonde 
levensverwachting wordt verbeterd en dat een einde wordt 
gemaakt aan gender gerelateerd geweld.
De tweede doelstelling is ONDERWIJS. De alfabetiseringsgraad 
van vrouwen verbeteren, zorgen voor gelijke toegang tot en 
gebruik van digitale technologieën en op voet van gelijkheid 
deelnemen aan de ontwikkeling van nieuwe technologieën. 
De derde doelstelling is KANSEN, om vrouwen te helpen deel te 
nemen aan het arbeidsproces, onbetaalde zorg en huishoudelijk 
werk te erkennen en te waarderen, en een einde te maken aan 
beroepssegregatie (banen die over het algemeen alleen door 
vrouwen worden gedaan).  
De vierde doelstelling is EMPOWERMENT (mondigheid) om 
ervoor te zorgen dat vrouwen op alle niveaus kunnen participeren 
en gelijke kansen krijgen om een leidende rol te spelen, dat 
zij beslissingen kunnen nemen over hun gezondheidszorg, 
hun inkomen en hun investeringen, en dat zij in staat worden 
gesteld gendergelijkheid te verwezenlijken (duurzame 
ontwikkelingsdoelstelling 5).
De DOELSTELLING VOOR ELKE CLUB is ten minste één van de 
bovengenoemde thema’s te kiezen en dat in de loop van het jaar 
te ontwikkelen.

Het DOEL VOOR ELK DISTRICT is een toename van het aantal 
leden met 10 %, waaronder 2 % leden onder de 40 jaar.
Lieve vriendinnen, al jaren verkondigen onze internationale en 
nationale voorzitters dat onze clubs moeten groeien, dat we 
nieuwe jonge leden moeten aanwerven en ons kenbaar moeten 
maken om het “wiel” draaiend te houden!!   
Wel lieve vriendinnen, “NOW IS THE TIME”!!! Het corona jaar 
heeft ons met beide voeten op de grond  gezet ….. en die voeten 
gaan vanaf dit jaar wandelen voor het goede doel!!  
En dat goede doel is Special Olympics! 
Graag geef ik het woord aan Inge De Rouck, Communication, 
PR & Social Media Responsible van Special Olympics Belgium, 
die hier vandaag aanwezig is en u toelichting zal geven over het 
ontstaan van deze  prachtige organisatie en wat zij inhoudt.

Special Olympics 

Inspirerende woorden van Tim Shriver, voorzitter van Special 
Olympics International, tijdens het eerste jaar van de 
coronapandemie. Onze atleten verdienen echt alle aandacht 
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want zij vormen een bron tot inspiratie. Maar ze moeten uiteraard 
de kans krijgen: om te sporten, om te schitteren, om in de 
maatschappij opgenomen te worden. 
Onze atleten durven zelfs de topsportwereld uit te dagen om 
samen te sporten, voor corona (sinds 2016) en tijdens corona. En 
ook na corona! Alle topsporters accepteren met veel plezier de 
challenges van onze atleten en delen allemaal nadien dezelfde 
mening: ze zijn verkocht aan de SOB-atleten. En jullie gaan dat 
ook zijn!

“Who can we now include that we have left out before?” Wel, 
ik ga jullie meer vertellen over onze 20.000 atleten. Klaar om 
helemaal in de ban te geraken van onze SOB-gemeenschap? 
Vooreerst wil ik graag de heer Eddy Beckers, onze National 
Games Director, verontschuldigen. Hij kon jammer genoeg niet 
aanwezig zijn wegens last-minute veranderingen. Hij heeft mij 
gevraagd zijn plaats in te nemen en ik sta hier nu voor jullie met 
veel plezier. Wie ik ben, dat volgt later. Ik wil jullie eerst meer 
vertellen over Special Olympics (Belgium).
Special Olympics werd in 1968 opgericht in de Verenigde Staten 
door Eunice Kennedy Shriver en zet zich wereldwijd in om 
mensen met een verstandelijke beperking uit de schaduw en in 
het licht van hun gemeenschap te brengen. Met programma’s in 
meer dan 190 landen en meer dan 6.000.000 atleten met een 
verstandelijke beperking, is Special Olympics uitgegroeid tot de 
grootste ‘grass-roots’ sport- en gezondheidsorganisatie voor 
mensen met een beperking ter wereld. 
Special Olympics Belgium is een erkend Nationaal Programma, 
dat deel uitmaakt van de wereldbeweging en erkend is door het 
Belgisch Olympisch en Interfederaal Comité. De organisatie staat 
onder de Hoge Bescherming van Hunne Majesteiten de Koning 
en de Koningin van België, en Tia Hellebaut en Kevin De Bruyne 
zijn meter en peter. We bieden naast sport ook het Healthy 
Athletes Programma aan: onze atleten kunnen gratis medisch 
onderzocht worden in 8 disciplines door professionals uit de 
medische sector. 

De Special Olympics Belgium Nationale Spelen vormen tijdens 
het Hemelvaartweekend hét sportief hoogtepunt van het jaar 
in 16 tot 20 disciplines voor meer dan 3.400 atleten met een 
verstandelijke beperking. We bereiken momenteel 20.000 
atleten en in een normaal jaar nemen we deel aan zo’n vijftigtal 
competities, waaronder enkele in het buitenland. Met fierheid 
kunnen we zeggen dat ook wij ons hebben kunnen aanpassen 
aan de pandemie, met 2 virtuele edities van de Nationale Spelen 
en een digitaal sportprogramma Special9. 
Eerder deze week hebben we helaas moeten aankondigen dat de 
eerste editie van onze Nationale Winterspelen in oktober niet kan 
doorgaan, maar niet getreurd, we kijken nog steeds positief naar 
de toekomst. Een delegatie van SOB-atleten vertegenwoordigt 
ons land op de komende Special Olympics Wereld Winterspelen 
in Kazan, Rusland, in 2022 en de Special Olympics Wereld 
Zomerspelen in Berlijn, Duitsland, in 2023.
Onze SOB-gemeenschap bestaat niet louter uit onze atleten. Het 
is veel groter dan dat! De coaches, de familieleden, het publiek 
tijdens onze evenementen, onze duizenden vrijwilligers, onze 
sponsors en partners,… zij allemaal behoren tot onze gemeen-
schap! En jullie vanaf nu ook!

“Deelnemen is belangrijker dan winnen”, het is niet zomaar een 
zin. Het is een manier van leven voor onze atleten. Elke atleet 
leeft op dankzij sport, de trainingen en de wedstrijden. Het 
sociale aspect is ontzettend belangrijk voor hen. En met Unified 
Sport, waarbij atleten mét en zonder verstandelijke beperking 
samen sporten in hetzelfde team, ontstaan er zoveel prachtige 
vriendschappen tussen mensen van alle verstandelijke niveaus 
en iedereen leert zoveel bij, op sporttechnisch vlak, maar ook op 
menselijk vlak. 

Onze atleten inspireren iedereen waar ze mee in aanraking 
komen. En dat is echt waar. Ze stralen zo’n natuurlijke warmte 
uit, ze delen hun levensvreugde met ontelbare knuffels. Op de 
Spelen is het niet abnormaal dat atleten van medaille wisselen, 
simpelweg omdat ze de ene kleur mooier vinden dan de andere. 
Op internationale evenementen maken ze steevast nieuwe 
vrienden, ook al kunnen ze verbaal niet communiceren met 
elkaar. En waarom sta ik hier nu vandaag? Om dit met jullie te 
delen, als nieuwe trouwe vrijwilliger. 
In 2014 heb ik Special Olympics leren kennen dankzij de Special 
Olympics European Summer Games in Antwerpen. Ik was er 3 
maanden aan de slag als jobstudente “Communicatie & Media” 
en was meteen verkocht. Nadien ben ik als vrijwilliger gebleven 
en in 2018 werd ik officieel collega in het team dat vandaag 
22 werknemers telt. Sinds vorige maand ben ik terug vrijwilliger 
en ben ik een andere professionele uitdaging aangegaan, maar 
mijn hart ligt nog steeds bij de atleten en de hele SOB-familie. 
Special Olympics is een familie. “Eens SOB’er, altijd SOB’er”. Ik 
ben ontzettend fier dat ik hier vandaag bij jullie mag zijn. 
Onze atleten hebben ondersteuning nodig om beter te kunnen 
presteren, op het veld en naast het veld. Ik vind het hartverwarmend 
dat jullie zich inzetten voor deze prachtige atleten. In naam van 
onze SOB-gemeenschap wil ik jullie van harte bedanken voor de 
wandelactie. We zijn blij dat we er weer nieuwe trouwe fans bij 
hebben en kijken uit naar de apotheose op 8 maart. Hopelijk gaan 
jullie daar talrijk aanwezig zijn, net zoals enkele van onze atleet-
ambassadeurs. Want hen ontmoeten staat gelijk aan jullie hart 
verliezen aan hen. Hartelijk bedankt voor jullie inzet en steun!
Inge De Rouck
Communication, PR & Social Media Responsible Special Olympics 
Belgium  

Wel, lieve vriendinnen, onze gouverneurs, Marleen en Francine 
van district 62, Brigitte en Marleen van district 163, en Joriska, 
Martine en ikzelf van ons district 217, hebben niet alleen hun 
voeten, maar ook hun hoofden bij elkaar gestoken om al onze 75 
clubs te laten wandelen tussen 1 september en 20 februari 
2022 om de “droom” van onze nationale voorzitter Paulette 
Dewinter, waar te maken.
Of jullie nu wekelijks, maandelijks, 4 weken na elkaar, 4 
maanden na elkaar of éénmaal in die periode gaan wandelen, 
doet er niet toe….. ALS JULLIE MAAR WANDELEN !!!! En niet 
alleen jullie familie, vrienden en kennissen, maar iedereen, waar 
ook in België, kan meedoen aan onze “wandeltrajecten”.   
Een nieuwe website (www.walkwithinnerwheel.be) werd 
inmiddels voor onze jaarlijkse wandelingen aangemaakt. Het is 
inderdaad de bedoeling dat we dit elk jaar en telkens voor 
een ander goed doel doen. 
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Een facebook en Instagram account zullen eveneens 
aangemaakt worden. Met de foto’s van jullie wandeling kunnen 
jullie deelnemen aan een wedstrijd want de FOTO’S MET DE 
MEESTE “LIKES” ontvangen op het einde van de actie een SUPER 
PRIJS!!
Onze eerste wandelingen zijn inmiddels op de nieuwe website 
vermeld en het is de bedoeling dat ieder club zijn wandeling 
organiseert, op welke manier ook (cultureel, bos, stads, …welke 
ook) om hiermee nieuwe leden aan te trekken….
Ik laat jullie even zien hoe het werkt.                          
                                                                                              
Via  de “HOMEPAGINA” gaat men naar het  overzicht van de 
wandelingen van de 75 clubs die gerangschikt zijn op datum, met 
vermelding van uur, startplaats, naam van de organiserende 
club, inschrijvingsprijs per persoon. Onderaan de homepagina 
vinden we onze GROTE SPONSORS (affiches, rugzakjes, 
website “walkwithinnerwheel”. Wanneer je op hun logo 
klikt kom je automatisch op hun website.                                                                              
Als je op “meer info” van een wandeling klikt, ga je naar 
de “DETAILPAGINA” waar je een  foto, datum, tijdstip, 
startlocatie, organisator, afstand, formule, korte beschrijving 
van de wandeling, deelnameprijs en contactpersoon voor 
jouw inschrijving vindt. Onderaan staan de lokale sponsors 
van de wandeling en een kaart met de startplaats van de 
wandeling.   Wanneer je op de “contactpersoon” klikt kom 
je automatisch op het emailadres waar je je kan inschrijven 
voor de wandeling.                                           
De QR code op de affiches verwijst automatisch naar de 
www.walkwithinnerwheel.be.
Op de website vinden de wandelaars eveneens een korte 
toelichting in de twee talen over Inner Wheel en over Special 
Olympics.  
Lieve vriendinnen, om onze “wandeltrajecten” te laten slagen, 
doen wij beroep op de INZET VAN AL ONZE CLUBLEDEN!!! Wij 
hebben jullie allemaal nodig!!!! Wij, vrouwen van Inner Wheel,  
gaan ons met deze actie laten zien en horen! Wij, Inner Wheel 
dames, willen op onze manier bijdragen aan een betere wereld 
voor iedereen.   

Als APOTHEOSE van onze actie komen wij samen te Brussel, op 
dinsdag 8 maart 2022, “DAG VAN DE VROUW”, waar wij een 
“cheque” aan SPECIAL OLYMPICS BELGIUM zullen overhandigen. 
Met deze som zullen zij verplaatsbare kunsttegels voor 
sportveld(en) aankopen. Het logo van Inner Wheel zal voor immer 
gegraveerd staan op deze door ons geschonken sportterrein(en).
Lieve vriendinnen, mag ik jullie vragen om de data van 
jullie gekozen wandelingen met detail te bezorgen aan 
declercqmartine@telenet.be. Martine zal volgende week jullie 
wandelingen op de nieuwe website  www.walkwithineerwheel.
be zetten. 
De affiches kunnen vanaf volgende week overal uitgehangen 
worden!!! De gouverneurs van D62, Francine Coghe en Marleen 
Van Gorp, en D163, Brigitte Mannes en Marleen Dupon, hebben 
ze al verdeeld (5 kleine affiches per lid – 10 grote affiches per 
club) en jullie kunnen ze straks samen met de directories en 
de “rugzakjes” meenemen. 

Lieve vriendinnen, … ik druk er nogmaals op dat het welslagen 
van onze allereerste “wandelactie” van ieder van jullie 
afhangt!!! Inner Wheel is een prachtige organisatie…. Laat ze 
niet verloren gaan! Vrouwen, kinderen, zieken en organisaties 
van goede doelen die noch nationaal noch federaal, gesteund 
worden,  hebben de fondsenwervingen van Inner Wheel en 
andere service clubs broodnodig!!! 

LET’S GO FOR IT GIRLS!!! …………………
WE BELIEVE IN YOU!!!                   
                                                      
Dank u wel lieve vriendinnen… wij, Paulette, Marleen Van Gorp, 
Francine, Brigitte, Marleen Dupont, Joriska, Martine en ikzelf, zijn 
ervan overtuigd dat het ons zeker gaat lukken en wij hebben 
vertrouwen in jullie allemaal !! 
Graag had ik jullie nog mijn onmisbaar, ongelooflijk trouw en 
uitmuntend comité voorgesteld.   En geloof me, zonder hen had 
ik echt niets kunnen waarmaken !!!!
Joriska Sterpin, onze door u allen gekende sympathieke Past 
Gouverneur die al volop aan de gang is om nieuwe clubs samen 
te stellen, Danielle Jadoul, onze kordate, correcte en trouwe 
schatbewaarder, Fabienne Dumont van International Service, 
altijd klaar om te helpen, onze super lieve Editor, Katty Carion, en 
onze ijverige, geduldige en creatieve Media Manager Christine 
Dormans en, “last but not least” Martine, de ongelooflijk 
fantastische “SUPER WOMAN” en SUPER SECRETARIS, op wie ik 
te allen tijde kan rekenen en die ik bewonder voor haar geduld 
met me… echt… zonder haar zou ik hier niet staan!! Dankuwel 
lieve medewerkers.
Lieve vriendinnen, ik zie dat jullie nu al beginnen te snakken 
naar een hapje en een drankje,  maar we  hebben nog  drie 
sprekers “to go” en dan moeten we de “nieuwe contactclubs” 
nog  uitloten. Aangezien we hiervoor een “onschuldige hand” 
nodig hebben,  stel ik voor om deze trekking te laten plaatsvinden 
tijdens het aperitief in de tuin, door de geduldige en onschuldige 
echtgenoten van onze “opperhoofden” Paulette en Nicole……. 
Gaan jullie hiermee akkoord??  Ok dan… op naar de volgende 
spreker…

Sonia Stevens
Gouverneur
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D217 Message du Gouverneur 
Sonia Stevens 

Chères amies,
Qui aurait pu penser que 2020 
resterait tellement gravé dans la 
mémoire des Gouverneurs, des 
Présidentes et de leurs Comités. 
Cette année rentrera dans les 
annales comme l’année de la 
pandémie Covid-19, le virus qui 
a causé la perte de nombreuses 
vies partout dans le monde. 
L’année où le monde s’est 
arrêté et où nos clubs ont réussi, 
malgré tout, à récolter de très 
belles sommes. Je suis vraiment 

fière de vous !!
Courageusement beaucoup de Présidentes ont continué leur 
mandat pendant une deuxième année afin de pouvoir réaliser 
en 2021 leurs projets/événements/conférences qui furent remis 
ou annulés.  Mais durant cette nouvelle année nous avons 
à nouveau vécu une tragédie : le « Drame de la Vesdre ». Les 
images hallucinantes de Pepinster, de la région de Liège et 
de Trooz dans le district le plus frappé du Gouverneur Brigitte 
Mannes se sont gravées sur notre rétine.
Là aussi tous nos clubs ont contribué spontanément en versant 
de l’argent sur le nouveau compte « Fonds d’Aide National Inner 
Wheel » afin de soulager les besoins immédiats et les besoins 
à moyen terme via nos propres clubs sur place. Entre autres le 
club Bruxelles Renaissance a versé directement via son club de 
contact dans la région, une somme de 3.500 euros pour que 
l’école maternelle et l’école primaire de Saint-Etienne, dont 
tout le matériel a été détruit, puissent reprendre les cours en 
septembre. D’autres clubs se sont investis en offrant le plus 
d’aide possible sur place. Mais en Europe nous ne sommes pas 
les seuls à être frappés par des catastrophes climatiques. Nos 
amies en Italie, en Grèce et en Turquie doivent affronter des 
incendies de forêt terribles dues aux températures élevées. Le 
monde entier s’est réalisé que le réchauffement global est un fait 
accompli et que nous vivons  une décennie cruciale.
Entretemps vous avez été informées du nouveau logo et du 
thème annuel « WOMEN HELPING WOMEN – PINK FIRST » de 
la nouvelle IIW Présidente 2021-2022, l’Italienne Madame Ebe 
Martines. J’aimerais bien préciser sa motivation et ses objectifs.
Les femmes aident les femmes est le fil rouge du thème 
présidentiel 2021-2022 « PINK FIRST ».
Depuis sa création en 1924 Inner Wheel a travaillé sans relâche 
afin d’aider les personnes en difficulté, surtout les filles, les 
femmes jeunes et plus âgées.
La 4ème conférence mondiale au sujet de la femme, qui fut 
organisée en 1995 par les Nations Unies à Pékin en Chine, a 
apporté une belle évolution dans certains secteurs de la vie des 
femmes et des filles, mais la pauvreté, la discrimination et la 
violence sont encore présentes dans leur vie.
La pandémie du Covid-19 a mis au jour l’étendue des inégalités 
cachées qui touchent les femmes par la perte des repères, 
fermeture des écoles, pauvreté croissante et violence conjugale : 

Covid-19 est une crise au visage de femme, comme l’a déclaré le 
Secrétaire-Général Antonio Guterres lors de la première réunion 
de la 65ème session de la Commission au sujet de la position de 
la femme le 15 mars.
Les objectifs principaux de « PINK FIRST » sont : SANTE – 
ENSEIGNEMENT – CHANCES – EMPOWERMENT.
Le premier objectif, SANTE, soutient que le droit à la santé doit 
être amélioré et que l’on mette fin à la violence.
Le deuxième objectif est l’ENSEIGNEMENT. Améliorer 
l’alphabétisation des femmes, veiller à une approche égale 
à l’emploi des technologies digitales et participer de façon 
égalitaire à l’évolution des nouvelles technologies.
Le troisième objectif est CHANCE, l’occasion donnée aux femmes 
de participer à l’organisation du travail, au souci d’être payées 
et la reconnaissance et l’estimation du travail à domicile et de 
mettre fin à la ségrégation professionnelle (activités qui ne sont 
en général accomplies que par les femmes).
Le quatrième objectif est EMPOWERMENT (émancipation) 
pour veiller à ce que les femmes puissent participer à tous les 
niveaux et avoir les chances égales pour jouer un rôle de meneur, 
qu’elles puissent prendre des décisions au sujet de leurs soins 
de santé, leurs revenus et leurs investissements et qu’elles 
soient considérées aptes à réaliser de façon identique (objectif 
de développement durable 5).
L’OBJECTIF POUR CHAQUE CLUB est de choisir au moins un des 
thèmes cités plus haut et de le développer au cours de l’année.
L’OBJECTIF POUR CHAQUE DISTRICT est une augmentation de 
10 % du nombre de membres, parmi lesquels 2 % de membres 
de moins de 40 ans.
Chères amies, depuis des années nos Présidentes internationales 
et nationales nous disent que nous devons augmenter l’effectif 
de nos clubs, que nous devons recruter de nouveaux membres 
plus jeunes et faire de la publicité afin de sécuriser l’avenir de 
nos clubs et de notre « roue » !!
Et bien mes chères amies “NOW IS THE TIME”!!! Corona nous a 
obligé de garder les pieds sur terre et…. à partir de cette année 
ces pieds vont se promener pour la bonne cause !!!
Et cette bonne cause est Special Olympics.
Avec plaisir je passe la parole à Inge De Rouck, Communication, 
PR & Social Media Responsible de Special Olympics Belgium. 
Elle est venue aujourd’hui pour vous exposer comment cette 
organisation magnifique a été créée et ce qu’elle représente.

Special Olympics 

Des mots inspirants de la part de Tim Shriver, président de 
Special Olympics International, pendant la première année de 
la pandémie de corona. Nos athlètes méritent toute l’attention 
qu’on leur porte car ils sont une source d’inspiration. Mais il 
faut bien sûr leur donner des opportunités : de faire du sport, de 
briller, d’être inclus dans la société. 
Nos athlètes osent même défier le monde sportif de haut niveau 
pour faire du sport ensemble, avant corona (depuis 2016) et 
pendant corona. Et aussi après le corona ! Tous les athlètes de 
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haut niveau acceptent les défis de nos athlètes avec grand plaisir 
et tous partagent ensuite la même opinion : ils sont fans des 
athlètes SOB. Et vous le serez aussi !
« Who can we now include that we have left out before? » C’est 
très simple, je vais vous en dire plus sur nos 20 000 athlètes. 
Prêtes à vous investir à 100 % dans notre communauté SOB ?
Tout d’abord, je tiens à excuser monsieur Eddy Beckers, notre 
National Games Director, pour son absence. Malheureusement, 
il n’a pas pu venir aujourd’hui en raison de changements de 
dernière minute. Il m’a demandé de prendre sa place et je 
suis maintenant ici devant vous avec grand plaisir. Je vais me 
présenter plus en détails plus tard. Je veux d’abord vous en dire 
plus sur Special Olympics (Belgium).

Special Olympics a été fondé aux États-Unis en 1968 par Eunice 
Kennedy Shriver et a pour mission de faire sortir les personnes 
ayant un handicap mental de l’ombre et de les faire entrer 
dans la lumière de leurs communautés. Avec des programmes 
inclusifs dans plus de 190 pays et la participation de plus de 6 
000 000 d’athlètes ayant un handicap mental, Special Olympics 
est devenu la plus grande organisation de sport et de santé au 
monde pour les personnes ayant un handicap. 

Special Olympics Belgium est un programme national reconnu, 
faisant partie du mouvement mondial et reconnu par le Comité 
Olympique et Interfédéral Belge. L’organisation est placée sous 
le patronage de Leurs Majestés le Roi et la Reine de Belgique. 
Tia Hellebaut et Kevin De Bruyne sont parrain et marraine. Outre 
le sport, nous proposons également le Healthy Athletes Program 
: nos athlètes peuvent passer des examens médicaux gratuits 
dans 8 disciplines par des professionnels du secteur médical. 
Les Jeux Nationaux Special Olympics Belgium, qui se déroulent 
pendant le week-end de l’Ascension, constituent le point d’orgue 
sportif de l’année dans 16 à 20 disciplines pour plus de 3 400 
athlètes ayant un handicap mental. Nous touchons actuellement 
20 000 athlètes et, au cours d’une année normale, nous 
participons à une cinquantaine de compétitions, dont certaines à 
l’étranger. Nous sommes fiers de dire que nous avons également 
su nous adapter à la pandémie, avec deux éditions virtuelles des 
Jeux Nationaux et avec Special9, un programme sportif digital. 
En début de semaine, nous avons malheureusement dû annoncer 
que la première édition de nos Jeux Nationaux d’Hiver, prévue en 
octobre, ne pourra pas avoir lieu. Mais je peux vous assurer que 
nous restons positifs pour le futur. Une délégation d’athlètes SOB 
représentera notre pays aux prochains Jeux Mondiaux d’Hiver à 
Kazan, en Russie, en 2022 et aux Jeux Mondiaux d’Eté à Berlin, 
en Allemagne, en 2023.

Notre communauté SOB compte bien plus que nos athlètes ! 
Les coaches, les membres des familles, le public lors de nos 
événements, nos milliers de volontaires, nos sponsors et 
partenaires, ... tous font partie de notre communauté ! Et à partir 
de maintenant, vous aussi!
« Participer est plus important que gagner » n›est pas une 
simple phrase. C›est un mode de vie pour nos athlètes. Chaque 
athlète vit pleinement grâce au sport, à l›entraînement et aux 
compétitions. L›aspect social est extrêmement important pour 
eux. Et avec le Sport Unifié, où les athlètes avec et sans handicap 

mental font du sport ensemble dans la même équipe, tant de 
merveilleuses amitiés se créent entre des personnes de tous 
niveaux intellectuels et tout le monde apprend tellement, tant sur 
le plan sportif que sur le plan humain.  
Nos athlètes inspirent tous ceux qu’ils côtoient. Et c’est réellement 
vrai. Ils ont un charme naturel et ils partagent leur joie de vivre 
avec d’innombrables câlins. Lors des Jeux, il n’est pas rare 
que les athlètes échangent leurs médailles simplement parce 
qu’ils préfèrent une couleur à une autre. Lors des événements 
internationaux, ils se font toujours de nouveaux amis, même s’ils 
ne peuvent pas communiquer verbalement. Et pourquoi suis-
je ici aujourd’hui ? Pour partager cela avec vous, en tant que 
nouvelle volontaire fidèle chez SOB. 

En 2014, j’ai fait la connaissance de Special Olympics grâce 
aux European Summer Games à Anvers. J’y suis restée 3 mois 
en tant que job d’étudiante en « Communication & médias » et 
j’y ai perdu mon cœur. Par la suite, je suis restée en tant que 
volontaire et en 2018, je suis officiellement devenue un collègue 
dans l’équipe qui compte aujourd’hui 22 employés. Depuis le 
mois dernier, je suis à nouveau volontaire car j’ai relevé un autre 
défi professionnel, mais mon cœur est toujours avec les athlètes 
et toute la famille SOB. Special Olympics est une famille. « SOB 
un jour, SOB toujours ». Je suis extrêmement fière d’être ici avec 
vous aujourd’hui. 
Nos athlètes ont besoin de soutien pour être plus performants, sur 
le terrain et en dehors. J’adore que vous vous engagiez auprès 
de ces merveilleux athlètes. Au nom de notre communauté 
SOB, je tiens à vous remercier pour votre « action promenade ». 
Nous sommes heureux d’avoir de nouvelles fans fidèles et nous 
attendons avec impatience l’apothéose du 8 mars. Nous espérons 
que vous serez présentes en grand nombre, à l’instar de certains 
de nos athlètes ambassadeurs. Parce que les rencontrer, c’est 
tomber amoureux d’eux. Merci beaucoup pour votre engagement 
et votre soutien !
Merci à toutes ! 
Inge De Rouck
Communication, PR & Social Media Responsible 
Special Olympics Belgium  

Et bien mes chères amies, nos Gouverneurs, Marleen et Francine 
du district 62, Brigitte et Marleen du district 163, et Joriska, 
Martine et moi-même de notre district 217, ont non seulement 
mis leurs pieds mais également leurs têtes ensemble et ont 
élaboré un plan pour faire marcher tous les 75 clubs entre le 
1er septembre et le 20 février 2022 afin de réaliser le « rêve 
» de notre Présidente nationale Paulette Dewinter.
Peu importe si vous allez marcher une fois par semaine, une 
fois par mois, quatre semaines ou quatre mois de suite, ou 
une fois durant cette période….. POURVU QUE VOUS VOUS 
PROMENIEZ !!!! Et non seulement vos familles, vos amis et 
vos connaissances peuvent participer puisque nos « trajets de 
promenades » sont accessibles à tout le monde, n’importe où 
en Belgique
Entretemps nous avons déjà créé un nouveau site web (www.
walkwithinnerwheel.be) pour nos promenades annuelles. En 
effet notre objectif est de les faire chaque année et chaque 
fois au profit d’une bonne cause différente.
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Un compte facebook et un compte instagram seront 
également créés. Avec les photos de vos promenades vous 
pourrez participer à un concours car les PHOTOS LES PLUS 
POPULAIRES SUR INSTAGRAM recevront un TRES BEAU PRIX à 
la fin de notre action. 

Nos premières promenades figurent déjà sur le nouveau site web 
et l’idée est que chaque club organise sa balade d’une façon 
ou d’une autre (culturelle, en forêt, en ville, … n’importe) afin 
d’attirer ainsi de nouveaux membres….
Laissez-moi vous expliquer comment fonctionne notre site web.                                                                                                                     
Sur la « PAGE D’ACCUEIL » vous voyez le relevé des promenades 
des 75 clubs. Elles sont énumérées chronologiquement avec 
mention de l’heure et du point de départ, du nom du club qui 
organise et du prix d’inscription par personne. En bas de la 
page d’accueil vous voyez nos GRANDS SPONSORS (affiches, 
sacs à dos, site web « walkwithinnerwheel ». Si vous cliquez 
sur leur logo vous arrivez automatiquement sur leur site    
web.            
                                                          
Si vous cliquez sur « plus d’info » vous arrivez à la « PAGE DE 
DETAILS » où vous trouvez une photo, la date, l’heure, le point 
de départ, le club organisateur, la distance, la formule, une 
description sommaire de la balade, le prix et la personne 
à contacter pour votre inscription. En bas figurent les 
sponsors locaux de la promenade et une carte du point de 
départ. Si vous cliquez sur « personne de contact » vous 
arrivez automatiquement sur l’adresse mail où vous pouvez 
vous inscrire.
Le code QR sur les affiches vous renvoie automatiquement 
au site www.walkwithinnerwheel.be.
Les visiteurs du site y trouveront également une description 
sommaire (dans les deux langues) de Inner Wheel et de 
Special Olympics.

Chères amies, le succès de nos « trajets de promenades » dépend 
de l’ENGAGEMENT DE TOUS LES MEMBRES DE NOS CLUBS !!! 
Nous avons besoin de vous toutes !!! Avec cette action les 
dames de Inner Wheel vont se faire voir et entendre ! A notre 
façon nous voulons contribuer à un monde meilleur pour chacun 
et chacune.
L’APOTHEOSE de notre action aura lieu à Bruxelles le mardi 8 
mars 2022, « JOURNEE DE LA FEMME ». Là nous remettrons un 
« cheque » à SPECIAL OLYMPICS BELGIUM. Le montant servira à 
l’achat de dalles synthétiques et amovibles pour des terrains de 
sport où notre logo sera gravé de sorte que les terrains que nous 
avons offerts portent notre nom de manière permanente
Puis-je vous demander, mes chères amies, de communiquer les 
dates et les détails de vos promenades à declercqmartine@
telenet.be. La semaine prochaine Martine mettra ces 
informations sur le nouveau site web www.walkwithineerwheel.
be.

A partir de la semaine prochaine les affiches peuvent être 
distribuées partout !!! Les gouverneurs du D62, Francine Coghe 
et Marleen Van Gorp, et du D163, Brigitte Mannes et Marleen 
Dupon les ont déjà distribuées (5 petites affiches par membre – 
10 grandes affiches par club) et vous pouvez les prendre tout 
à l’heure avec les directory’s et les « sacs à dos ».
Chères amies je me permets d’insister : le succès de notre toute 
première « action promenades » dépend de chacune d’entre 
vous !!! Inner Wheel est une organisation magnifique….. Il ne 
faut pas qu’elle disparaisse ! Des femmes, des enfants, des 
malades, des organisations caritatives qui ne reçoivent pas de 
subventions nationales ni fédérales, ils ont tous grand besoin 
des récoltes de fonds organisés par Inner Wheel et par d’autres 
service clubs !!!

LET’S GO FOR IT GIRLS!!! …………………
WE BELIEVE IN YOU!!!         
                                                                
Un tout grand merci mes chères amies! Nous, Paulette, Marleen 
Van Gorp, Francine, Brigitte, Marleen Dupon, Joriska, Martine 
et moi-même, sommes convaincues que nous allons réussir et 
nous avons confiance en vous toutes !! 
Pour terminer j’aimerais bien vous présenter mon comité 
indispensable, extrêmement loyal et exceptionnel. Et croyez-moi, 
sans elles je n’avais vraiment rien pu réaliser !!!!
Joriska Sterpin, notre Past Gouverneur sympathique que vous 
connaissez toutes et qui est déjà en cours de créer de nouveaux 
clubs. Danielle Jadoul, notre Trésorière énergique, correcte et 
fidèle, Fabienne Dumont du Service International, toujours prête 
à aider, notre super gentille Editrice Katty Carion et Christine 
Dormans, notre Media Manager diligente, patiente et créative. Et 
« last but not least » Martine, la « SUPER WOMAN » et SUPER 
SECRETAIRE fantastique sur qui je peux compter à tout moment 
et que j’admire pour sa patience envers moi. Vraiment, sans 
elle je ne serais pas ici devant vous !! Un tout grand merci mes 
chères collaboratrices.
Chères amies je vois que vous avez déjà envie d’une boisson et 
d’un petit snack mais il y a encore trois orateurs et ensuite nous 
devons tirer au sort les nouveaux clubs de contact. Etant donné 
que ce tirage au sort doit être fait par « une main innocente », 
je propose que nous le faisons durant l’apéritif au jardin et que 
les maris patients et innocents de nos « chefs » Paulette et 
Nicole s’en occupent….. Vous êtes d’accord ?? Ok… en avant le 
prochain discours….

Sonia Stevens 
Gouverneur D217
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D163 Boodschap van de Gouverneur 
Brigitte Van Vlasselaer – Mannes

Een nieuw Inner Wheel jaar 
vol beloften is begonnen .

Beste Inner Wheel 
vriendinnen ,

Op 29 augustus 
laatstleden , de dag van 
de voorzitsters was de 
kans om mekaar terug te 
zien ,
mekaar beter te leren 
kennen en wat ideeën 
uitwisselen over veel 
voorkomende problemen 
.

De terugkerende problemen blijven het aanwerven  van nieuwe 
leden  , en de bestaande leden 
een funktie en zeker een verantwoordelijkheid aan te nemen .
Tot betrekking  met werving , is het noodzakelijk dat wij allen , 
Inner Wheel laten kennen naar  de buitenwereld .

Laten wij uitkomen door onze sociale acties , door de 
wandelingen “ Walking for Special Olympics “ , door
 de volgende bijeenkomst van 8 maart in Brussel , en zeker en 
vast door er over te praten .

Tot hiertoe heb ik al een zeker aantal clubs kunnen bezoeken 
.Een zeer rijke ondervinding .
De verlegenheid van de eerste momenten maakt snel plaats 
voor warmte en hartelijkheid .
Wat me opviel was de solidariteit en de vriendschapsbanden 
tussen de leden .
Dat geeft mij een warm gevoel .

De vriendschapsdag zal georganiseerd worden door I W club 
Eupen-Ostbelgien op 26 maart 2022.
Dit zal zeker een onvergetelijk moment zijn , en de mogelijkheid 
voor alle clubs om elkaar weer te 
ontmoeten , om opnieuw contact te maken en de 
vriendschapsbanden te versterken .

Na in slow motion te hebben geleefd , zullen wij vooruitgaan . 
Het wiel van ons hart blijft verder draaien ...

Ik heb nu de eer om mijn trouwe en bekwame  CED leden voor 
te stellen ;

Vice Gouverneur : 
Paule Grunig-Theis 

Immediate Past Gouverneur : 
Marleen Dupon-Van Osselaer 

Secretary : 
Huguette De Boey

Treasurer : 
Francine Poncin-Remacle 

Service International : 
Nicole Bosmans 

Extension NL :  
Jelle Sprengers – Baeten

Extension FR :  
Marie-Rose Rotheudt

Media Manager : 
Isabelle Devis 

Grote dank voor jullie inzet.

Ik dank alle leden van mijn club voor hun steun , en hoop voor 
alle voorzitsters , en hun leden een voorspoedig Inner Wheel 
jaar vol liefde en ontdekkingen .

Het is een grote rijkdom om mekaar terug te ontmoeten .
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D163 Message du Gouverneur 
Brigitte Van Vlasselaer - Mannes 

Une nouvelle année Inner Wheel 
pleine de promesses a commencée.

Chères amies Inner 
Wheel.

Le 29 août dernier, la 
journée des Présidentes 
fut une occasion de 
nous retrouver et fût 
l ‘ occasion de mieux 
faire connaissance et 
d’échanger des idées et 
les problèmes communs.

Les problèmes récurrents restent de recruter de nouveaux 
membres et de persuader les membres 
D ‘ accepter une fonction, et surtout une responsabilité dans le 
club.
En ce qui concerne le recrutement, je crois qu’il est impératif 
que, toutes ensembles, nous fassions en sorte que l’Inner Wheel 
se fasse connaître à l’extérieur.
Faisons – nous donc remarquer … par nos actions sociales, 
par nos promenades « Walking for Special Olympics » par le 
prochain rassemblement du 8 mars à Bruxelles, et surtout, 
parlons-en autour de nous. 

Jusqu’ici, j’ai déjà pu visiter quelques clubs. Une expérience 
très agréable et spéciale.
L’embarras des premiers moments est très vite remplacé par la 
chaleur et la cordialité.
Ce qui m’a frappé, c’est la solidarité et les liens d’amitié entre 
les membres. 
Cela donne vraiment chaud au cœur.

La journée de l’amitié sera organisée par le club d’Eupen 
Ostbelgien le 26 mars 2022.
Ce sera certainement un événement inoubliable et l’occasion 
pour tous les clubs de se rencontrer à nouveau. Et de renouer, 
voire renforcer les liens d’amitié. 

Après avoir vécu au ralenti nous allons avancer. La roue de 
notre cœur continue à tourner …

J’ai l‘ honneur de vous présenter mes membres fidèles et 
compétentes du CED 

Vice-Gouverneur : 
Paule Grunig – Theis

Immédiate Past Gouverneur : 
Marleen Dupon - Van Osselaer

Secrétaire : 
Huguette De Boey

Trésorière : 
Francine Poncin - Remacle 

Service International : 
Nicole Bosmans 

Extension NL : 
Jelle Sprengers – Baeten

Extension FR : 
Marie - Rose Rotheudt 

Media Manager :
Isabelle Devis

Grand Merci à toutes pour votre engagement. 

Je remercie tous les membres de mon club pour leur soutien, 
et je souhaite à toutes les Présidentes et les membres des 
clubs, une belle année Inner Wheel pleine de bonheur et de 
découvertes. 

C’est une grande richesse de se retrouver ensemble …. 
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The 18th International Inner Wheel Convention
Beste Vriendinnen,

De 18de International 
Inner Wheel Conventie 
die normaal in maart 
2021 in Jaipur 
doorging is wegens 
Covid geannuleerd en 
vervangen door de eerste 
virtuele Conventie.
Op een tijdspanne van 
geen 2 maanden werd 
alles georganiseerd.  Dank 
zij een zeer gemotiveerd 
promotieteam van IW 

vriendinnen wereldwijd werd een record aantal deelneemsters 
geregistreerd : 4434 deelnemers uit 75 verschillende landen.
Hopelijk heeft deze virtuele Conventie leden gemotiveerd om een 
volgende reële Conventie bij te wonen.

Hoe verliep nu deze virtuele Conventie. 
Zoveel mogelijk werd het programma van een reële conventie 
gevolgd.

De Convention hall, met toegang tot verschillende zalen:

- De zaal met voorstelling van sociale projecten van verschil-
lende landen

- De zaal met Dansen uit verschillende landen

- Lokale Indische promotie: zoals Shops online, kooksessies, 
yogasessies, virtuele bezoeken aan Indische steden, bolly-
wood dances, selfie stand….

- En natuurlijk het Conventie auditorium waar opening en clos-
ing ceremonies, en de business sessions plaatsvonden.

IIW President en lokaal comité waren rechtstreeks aanwezig in 
Delhi, samen met alle techniekers.
De voorstelling van de proposals was op voorhand opgenomen. 
Maar de debatten over de proposals gebeurden dan weer 
rechtstreeks via zoom, die geïntegreerd werd in het Conventie 
platform. De stemming gebeurde electronisch, wat een enorme 
stap voorwaarts is voor de toekomst.

Het verloop van de ceremonies: 

- opening met aansteken van de kaars – vlag parade, verwel-
komingen, de zeer motiverende speech van Dr Bina Vyas IIW 
President ….

- Closing ceremonie met voorstelling van nieuw bestuur, nieu-
we Presidente en haar thema; het nieuwe sociale thema voor 
2021-24 en natuurlijk de bekendmaking van de Conventie 
2024 op het honderdjarig bestaan van Inner Wheel.

- Er waren 2 zeer interessante keynote speakers. Ik heb deze 
ook opgenomen. Is te lang om hier weer te geven, maar miss-
chien komen ze op de internationale website. Ik heb ze in 
ieder geval ter beschikking.

- Sessie met de IW United Nations representatieves 

- Sessie met enkele Non Districted Clubs

IW België-Luxembourg had 3 proposals, 1 amendement en 1 
general motion ingediend. Allen zijn aanvaard.

Charlotte De Vos
IIW Past President.
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La 18 ième Convention Inner Wheel
Chères amies,

La 18ième Convention 
Inner Wheel devait se 
tenir en mars 2021 
à Jaipur, mais a été 
annulé par le Covid. Elle 
a été remplacée par le 
Première Convention 
virtuelle. 
En deux mois de temps 
tout a été organisé et 
grâce à une équipe 
promotionnelle de 
membres IW de par 

le monde un record d’enregistrements a été réalisé :  4434 
participantes venant de 75 pays différents.
J’espère que cette Convention peut motiver les membres de 
participer à une prochaine Convention réelle.

Comment se déroule une convention virtuelle ?
Le programme d’une Convention Réelle a été suivi le plus 
possible.

Le hall de Convention avec son accès à plusieurs salles :

- La salle avec les projets sociaux des différents pays

- La salle avec les danses des différents pays

- Promotion de l’Inde: shops en ligne, sessions de cuisine, 
sessions de yoga, visite virtuelle à différentes ville indiennes, 
danses bollywood, stand de selfie….

- Et évidemment l’auditoire Convention où se tenaient les 
séances d’ouverture, de clôture et les séances de travail. 

- La Présidente IIW et le comité local étaient présentes à Delhi 
avec toute l’équipe technique. 

La présentation des propositions avait été enregistré à l’avance, 
mais les débats étaient en direct par zoom et intégrés dans la 
plateforme Convention.
Le vote était électronique, ce qui est un énorme avantage pour 
les conventions futures.

Le déroulement des cérémonies: 

- Ouverture avec allumage de la flamme, cérémonie des dra-
peaux, accueils, le discours de notre Présidente IIW  Dr Bina 
Vyas  ….

- La cérémonie de clôture avec la présentation du nouveau co-
mité, du thème 2021-22, le nouveau thème social 2021-24 
et l’annonce de la Convention 2024, année du centenaire IW. 

- Il y avait la participation des deux conférencières. J’ai enre-
gistré leurs discours et les tiens à disposition. 

- La session avec les représentantes IW à l’ONU

- La session avec quelques clubs non districtés. 

IW Belgique- Luxembourg avait 3 propositions de changement 
aux statuts, 1 amendement et 1 motion générale. Tous ont été 
acceptés.

Charlotte De Vos
IIW Past President.
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Margarette Golding  juin 2020

Chères amies,

Merci à notre 
amie  Présidente 
Christiane   de 
me donner un 
moment la parole.

Le Corona a fort 
bouleversé notre 
vie, nos habitudes 
!  Tout a coup tout 

a été aboli, annulé.

 Nous commencons à entrevoir la fin du tunnel sanitaire. C’est 
super excitant , mais difficile de retrouver l’allant du Pré-Covid ! 
le virus étant toujours présent. Les scènes de foule en terrasse et 
dans les parcs nous font peur, sachez que cette anxiété du come 
back au monde civil est un sentiment partagé par beaucoup; on 
le compare à un retour de guerre. 

Malgré tout cela je suis bien heureuse d’être parmi vous et vous 
retrouver en pleine forme. Vous avez continué à songer à l’Inner 
Wheel, baptisée une Rose qui portera le nom Margarette Golding 
est super génial ! félicitations

  Si Je suis parmi vous en ce jour, non pas seulement pour la Rose 
mais  c’est qu’il m’a été impossible vu le Corona de remettre à 
l’Assemblée Générale de  juin 2020 une distinction Margarette 
Golding ,  bien méritée à une de nos  amies.

Parmi nous nous avons une 
personne qui depuis 2005 
a décidé de soutenir une 
ONG Africaine  à titre privé. 
Rassembler petit à petit des 
fonds pour pouvoir démarrer  et 
creuser des forages de puits pour 
l’alimentation d’eau potable !

C’est en 2008 que quelques 

Allocation of the Margarette Golding Award to Inner Wheel member Chris-
tiane Koeune-Nickels on 05 June 2021.

Iw Diekirch-Ettelbruck - Belgium-Luxembourg - District 163

Testimony by Christiane about the humanitarian work in Benin:

Since my first stay in Benin in 2005, I felt the need to get involved 
in improving the quality of life, mainly of the women and the 
children in Benin.

I was struck by the extreme poverty, the absence of clean water, 
of food and of infrastructures for education.

Together with my husband we first completed some small pro-
jects on our own, then friends started to join us and finally, in 
2010, we founded a non-profit organisation.
In 2012 we got approved as an NGO, called „Aide au Bénin“.
The board, of which I am president, consist of 10 people.

One of our main objectives is still digging wells in order to in-
crease the quality of life of the inhabitants and mainly to relieve 
the women and children of their heavy tasks to find some water.

Unfortunately, an inadequate purification system causes the pro-
pagation of a lot of diseases.

Our second objective is the education for children and mainly 
for girls…often there are no rooms for the school, children are 
instructed in hovels or huts…they do not have notebooks, no 
pens or pencils.

We finance the buildings of schools 
with toilets and we furnish khaki 
uniforms, which are mandatory, and 
material and equipment required to 
attend school.
Women and children in Benin are in 
a very precarious situation,  a lot of 
women die while giving birth, 1 of 5 
children die before the age of 4.

It is sometimes very hard to see all of this misery and suffe-
rings, but on the other hand we cannot stand by and watch an 
do nothing.

All of our humanitarian journeys have provided us a lot of joy and 
satisfaction, we got the opportunity to know the country of Benin, 
its a rich culture coming from many ethnic groups, its friendly 
and welcoming population, the look of these grateful women, 
who will stay in our hearts forever.

This is why I dedicate the Margarette Golding Award to all wo-
men in Benin, these brave women who fight every day to provide 
for the needs of their families.

Thank you for honoring me with this award.

Christiane Koeune-Nickels
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Margarette Golding  juin 2020

Beste Vriendinnen,

Dank aan de Voorzitter 
Christiane om mij even 
het woord te geven.

De Corona heeft ons 
leven, onze gewoontes 
enorm veranderd. Plots 
werd alles afgeschaft, 
geannuleerd. We 

beginnen het einde van de sombere tunnel te zien. Het is super 
spannend, maar moeilijk om de tijd  van vroeger van Pre-Covid 
te vinden. De virus is nog steeds aanwezig.

De menigte op de talrijke terrassen en in de parken maken ons 
bang; weet dat deze angst voor de terugkeer  naar deze wereld 
een gevoel is dat door velen wordt gedeeld; we vergelijken het 
met een terugkeer uit de oorlog.

Ondanks alles ben ik erg blij om onder jullie te zijn en jullie in 
topvorm aan te treffen. Jullie hebben Inner Wheel niet vergeten 
en hebben een bloem genoemd naar Margarette Golding, dit is 
geweldig ! Proficiat, gefeliciteerd.

Als ik vandaag  hier ben, niet alleen voor de Roos maar omdat 
het voor mij, gezien de Corona onmogelijk was om op de 
Algemene Vergadering van juni 2020 een Margarette Golding 
onderscheiding  te overhandigen aan een Vriendin die het wel 
verdient.

Onder ons hebben we een persoon die sinds 2005 heeft besloten 
om op eigen kracht een Afrikaanse NGO te steunen. Geleidelijk 
geld inzamelen om putten te kunnen graven om drinkwater te 
voorzien.

Het was in 2008 dat sommige mensen wilden deelnemen aan de 
reis naar Bénin en in 2011 besloot ze een vereniging op te richten 
onder de naam “ AIDE AU BENIN Hulp aan Bénin ” waarvan de 
commissie 11 leden telt.

Om de Margarette Golding 
onderscheiding te bekomen, 
moest ik een hele studie maken 
van de prestaties ter plaatse en 
de toestemming hebben van 
jullie Past-Voorzitter Nicole en 
onze toekomstige Gouverneur 
Paule.

Om deze titel te krijgen moet je 
iets belangrijks realiseren buiten Inner Wheel.  Daarna wordt deze 
studie opgestuurd naar de Exécutive in England, die oordeelt en 
beslist.

Op het moment van dit besluit waren er 9 kandidaten waarvan er 
drie werden geselecteerd.

Beste Vriendinnen, ik ben erg blij en trots dat ik deze 
onderscheiding voor ons vriendin Christiane Koeune heb 
gekregen voor het einde van mijn functie als Voorzitter van de 
Raad en National Representative.

Ik vraag aan onze vriendin, misschien een beetje verrast om deze 
onderscheiding te komen aanvaarden, gefeliciteerd Christiane 
evenals de leden van Club Diekirch-Ettelbruck voor het feit dat 
ze zo’n waardevolle vriendin in hun Club hebben.

Edith Van Molhem-Swinnen
Immediate.Past-Voorzitter van de Raad 
en Past National Representative.
Inner Wheel Belgium-Luxembourg  

personnes ont souhaité participer à un voyage au Bénin et en 
2011 elle décide de créer une association sous le même nom” 
Aide au Bénin “ dont le comité a 11 membres.

Pour obtenir la distinction Margarette Golding j’ai du faire toute 
une étude des réalisations sur place et avoir l’autorisation de 
votre Past-Présidente Nicole et notre future Gouverneur Paule. 
Pour obtenir ce titre il faut réaliser une chose importante hors de 
notre Inner  Wheel. Par après  cette étude est envoyé à l’Exécutif 
en Angleterre qui juge et décide. Au moment de cette décision il 
y avait 9 candidates dont trois ont et été retenues.

Chères amies je suis bien heureuse et fière d’avoir obtenu 
cette distinction pour notre amie avant la fin de ma fonction de 
President of Council-National Representative.

Je demande à notre amie peut-être un peu surprise de venir 
accepter cette distinction, félicitations Christiane ainsi qu’au 
Club Diekirsch-Ettelbruck d’avoir parmi vous une amie d’une 
telle valeur. 

Edith Van Molhem-Swinnen
Immédiate Past President of Council 

Past Nat. Representative

Inner Wheel Belgium-Luxembourg
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Dear International President Bina,
Dear International Past President Phyllis,

 
The Corona Pandemic has 
greatly upset our life, our 
habits. Suddenly  everything 
has been abolished, 
cancelled.
The end of the tunnel is 
nearby and we look hopeful 
to a better future.
It’s super exciting, but 
difficult to find out what’s 
next.  The virus is still there. 
Nevertheless, after all these 
difficult months, I am happy 
to hear that here and there 

Inner Wheel clubs start meetings again outdoor, but soon in 
Belgium also indoor.
Finally I can make a plan to handover the Margarette Golding 
Award.
On Saturday  June the 5th,  I managed to travel to Luxembourg.
In a beautiful garden at Erpendange (Diekirch) the meeting took 
place, where I was very pleased to give the Margarette Golding 
Award to Christiane Koeune-Nickels. 

In a few words I explained how one could get such Award.
The Lady got very emotional, but was still very happy and she 
just couldn’t believe it.
I hereby send you the letter which I received from her.
From my part, I am very fortunate to be able to give this award 
to a lady who really deserves it, from my side I would also like to 
thank you very much for awarding this for this lady.
I wish you the best and above all good health and hopefully we 
will get the chance to meet again.
Lots of Friendship,

Edith Van Molhem-Swinnen
Immediate Past-President of Council-Past National Representative
Inner Wheel Belgium-Luxembourg

Margarette Golding Award 

Dear friends of Inner 
Wheel, 

I am very emotional 
about receiving the 
Margarette Golding 
Award from the 
hands of our friend 
Edith Van Molhem-
Swinnen. 

I am infinitely thankful for receiving this outstanding distinction 
and I will wear it with proud, dedicating it to all the courageous 
women in Benin, who have to fight every day to support and 
satisfy the needs of their families. 

As privileged women, I personally consider it as our duty to help 
and support those who are among the poorest people on this 
planet. 

This is one of the reasons for which I am proud to be part of the 
large Inner Wheel family whose precise objective it is to provide 
personal service and honest and true friendship. 

I would like to express a big „thank you“ to all my Inner Wheel 
friends as well as to all my friends from our „Aide au Bénin“ 
association who support our humanitarian projects and missions 
since many years. 

Finally, my thanks go to our friend Edith Van Molhem-Swho has 
proposed me as a candidate for this honorary award. 

In friendship 

Christiane Nickels 
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Revue Covid jaar 2020-2021 
19 september 2020

 
SO HAPPY dat we eindelijk eens terug bij elkaar mochten komen, in 
het Park van Brasschaat en dat moeten we vieren met wat lekkers.....!  
(foto 2068-2075-2078-2067-2066)

8 oktober 2020 
Toch nog en ‘petit comité, de voorzitterswissel kunnen vieren met 
overhandiging van het “lint” van Danielle Van Gindertaelen aan de 
nieuwe voorzitter Danielle Michielssens ...we blijven in de Daniellen .. 
(voorzitterswissel) 

Oktober 2020  
Succesvolle verkoop van onze “mini handgels” 

6 december 2020 
Onze jaarlijkse speculaas verdeling aan de Voedselbanken 

19 december 2020 
Oproep van district 217 voor (geslaagde) kerst fotoreportage...en één 
van de winnaars is onze Vice voorzitter Chris Boeckx  van onze IWClub 

Antwerpen Singel 

Pasen 2021 
Een leuk verrassing paaspakket voor 
al onze clubvriendinnen

10 juni 2021 
Opnieuw eindelijk terug samen 
kunnen klinken op het nieuwe 
Innerwheel jaar met de nieuwe 
voorzitter 2021-2022 Chris 
Boeckx
 
21 augustus 2021 
Halleluja .... eerste 
districtsvergadering van D 217 in 
Salons Schoeters te Antwerpen 
..onder een schitterende blauwe 
zonnige hemel ... 
 
Sonia Stevens
Gouverneur District 217

Antwerpen Singel  ____________________________________

Arlon  ______________________________________________

Arlon, Bastogne, Neufchâteau, Virton

Aide à la Saint Vincent de Paul
2 et 26 février 2021

Nous avons aidé la St Vincent de Paul de Bastogne et d’Arlon pour un montant 
de  +-1500€, achats effectués par les bénévoles de l’asbl pour Bastogne et par 
deux de nos membres pour Arlon, en fonction de leurs besoins spécifiques.

Kathleen Dechaux
Media Manager

Colis « cadeau de Pâques »
31 mars

En collaboration avec la Table Ronde d’Arlon, nous avons confectionné 100 colis ‘cadeau de Pâques’ 
destinés aux employés d’une société Luxembourgeoise et livrés le 31 mars 2021.

Résultat :1800€ distribués partie en chocolats dans 3 maisons pour enfants placés 
et le solde à l’Asinerie de l’O de Habay.

Kathleen Dechaux
Media Manager
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Coussins « cœur »
8 février 2021

Nous avons commencé la réalisation de 80 coussins en forme de cœur, suivant des instructions 
précises, destinés aux dames opérées d’un cancer du sein. 36 pièces ont été livrées à l’Hôpital 

de Libramont et d’Arlon le 8 février 2021.
En juin, une deuxième livraison de 25 coussins a eu lieu. Les 19 derniers attendent d’être livrés.

Kathleen Dechaux
Media Manager

Don à la Saint Vincent de Paul à Arlon
7 mai 2021

En mai, un nouveau don a été fait à la St Vincent de Paul d’Arlon 
accompagné de 25 sacs ‘cadeau fêtes des mères’ que les 

bénévoles ont distribués en sélectionnant les bénéficiaires.

Kathleen Dechaux
Media Manager

Visite de la bibliothèque Nationale de Luxembourg
14 Juillet 2020

Peu nombreuses vu les directives ‘covid’ nous avons pu découvrir ce 
fleuron luxembourgeois.

Tout a été mis en œuvre pour un accès à tout public et même en dehors 
des heures d’ouverture. Luminosité, insonorisation, climatisation, 
chauffage intégré, salle de conférences, de lecture alliant confort et 
flexibilité d’utilisation, rayonnages numérotés par thème, numérisation 
de documents, parking voiture, vélo, arrêt de bus, affichage des 
horaires de train, bus, rien n’a été laissé au hasard. 140 personnes y 
travaillent. Et cerise sur le gâteau, nous avons eu droit, grâce à Isabel, 
de découvrir différents manuscrits de la réserve précieuse présentés 
par Thomas Falmagne, Docteur en histoire y travaillant depuis 2002

Kathleen Dechaux 
Web master

Visite de notre Gouverneure Brigitte Vlasselaer
5 octobre 2020

C’est à Houffalize, au Centre Vayamundo que nous avons eu le plaisir d’accueillir Brigitte 
Vlasselaer, notre Gouverneure. 

Apéritif suivi des différentes prises de paroles d’Isabel et Marie-Claude car nous avions décidé 
d’y organiser en même temps, notre passation de pouvoirs 2020/2021. Remise du collier, de 
fleurs et cadeaux, présentation du nouveau comité. 
Le repas terminé, Brigitte a pris la parole, nous rappelant le thème international ‘Diriger le 
changement’, thème d’actualité. 
Merci à notre Gouverneure pour sa sympathie, sa disponibilité et son enthousiasme communicatif.

Kathleen Dechaux
Web master
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Repas à l’Abri de nuit d’Arlon
3 – 13 – 23 et 26 mai 2021

Nous avons également pu fournir à l’Abri de nuit d’Arlon, 3 fois des repas chauds pour 
15 personnes accompagnés de fruits, biscuits. Nous avons parmi nos membres, 

Pierrette, une cuisinière hors pair qui a réalisé cela avec son cœur. Le quatrième repas 
a été offert le 26 mai, juste avant la fermeture de l’abri de nuit.

Kathleen Dechaux
Media Manager

Don pour la sclérose en plaques
23 avril 2021

Un chèque de 1500€ a été remis à Mme MILLARD, Présidente du Comité du 
Luxembourg belge afin de soutenir la cause ‘ Sclérose en plaques’.

Kathleen Dechaux
Media Manager

Beaumont 

Le Vieux Beaumont et le fanion IW
2020-2021

Nous ne pouvons pas écrire cet article sans avoir une pensée pour 
la créatrice du Club IW de Beaumont, feu Madame Christiane 

Delauw-Hospel.
C’est ainsi qu’un fanion aux sigles quelque peu énigmatiques de prime 
abord a été élaboré.

Relativement nouvelle dans ce groupe et en tant qu’éditrice, nous 
avions l’intention de vous emmener à la découverte des vestiges d’un 
bourg médiéval au passé prestigieux en lien avec les emblèmes de 
notre bannière.

Lorsque vous entrez dans la ville de Beaumont et que vous vous arrêtez 
sur la place publique, vous ne pouvez pas vous imaginer ce qui s’y 
cache derrière.
Lors du 1er déconfinement, nous avons pu explorer dans la Tour 
Salamandre, le musée d’histoire  régionale et d’artisanat local 
particulièrement documenté et attrayant.  

En juillet dernier, nous avons eu l’opportunité d’avoir un guide pédestre 
de l’Office du Tourisme, Madame Fagot, échevine de la culture, 
passionnée par le passé historique de sa ville pour nous emmener au 
travers des reliquats de l’âge d’or de la cité beaumontoise.
Entrons dans les entrailles du Vieux Beaumont. Arpentons les venelles 
séculaires aux pavés frémissants bordées de petites maisons avant 
d’arriver à un escalier particulier composé de longues marches 
pavées, disposées en paliers renforcées par un contrefort.  Ainsi, nous 
découvrons les murs des anciennes fortifications datant du XIe siècle. 
Franchissons l’une des 4 portes toujours debout « La Poterne » arborant 
notamment les armoiries de la famille de Croÿ (ordre de la Toison 
d’Or appartenant à la grande famille d’Europe). Avançons vers une 
espèce de balcon naturel nous permettant d’admirer, en face de nous, 
les anciennes murailles recouvertes de lierre derrière lesquelles on 
devine le parc Paridaens (congrégation des filles de Marie de Leuven) 
qui abrite une Ecole Secondaire créée par les Sœurs dont la façade 

des bâtiments que vous 
pouvez voir sur la place 
furent la propriété de la 

famille princière de Chimay (les Caramans). Ensuite, 
admirons le magnifique panorama sur une vallée verdoyante (30 m 
plus bas) traversée par la Hantes qui abrite encore le moulin banal 
érigé sous les ordres de Richilde, comtesse de Hainaut (Hainaut actuel 
et une partie de la France) pour approvisionner les garnisons. Ce 
dernier s’est prêté à diverses fonctions au cours des siècles : moudre 
les céréales pour les troupes, moudre l’orge pour les brasseries,  
moudre les écorces pour la tannerie pour finalement être abandonné. 
Tout en haut du pic rocheux, cette grande dame y a fait construire un 
château fortifié comprenant 30 tours qui faisaient office soit de donjon 
de défense (Tour Salamandre) soit de réserve de munitions (reliquat de 
la Tour Ste Barbe rebaptisée Tout d’Amour).

Revenons à la fameuse Tour Salamandre. Cet imposant monument 
porte ce nom en raison de ces animaux qui surgissaient après un orage. 
Elle fut tour à tour, donjon de défense, résidence de la famille de Croÿ 
pour enfin devenir un musée particulièrement documenté et attrayant.
Grâce à notre guide, nous avons pu entrer dans le parc Paridaeans 
fermé au public habituellement. Madame Fagot s’est attardée sur le 
château de la famille de Croÿ transformé progressivement en palais 
fastueux au XVe et XVIe siècle avant que les troupes de Louis XIV 
n’aient mis le bourg à feu et à sang.

Sachez donc que Beaumont fut un carrefour important au Moyen Age 
et à la Renaissance. Si vous voulez oublier ce satané virus, nous vous 
invitons à venir jeter un œil dans cet environnement merveilleux au 
passé très riche.
Nous tenons à remercier une amie IW, Isabelle Wanty, qui a participé 
aux 2 visites.

Geneviève Balant
Editrice                              
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Beringen  ____________________________________________

Verslag BCG Belgisch centrum voor Geleidehonden in Tongeren
21 september 2020

Chantal, Anne, Monique, Danielle en ik vertegenwoordigenden IW 
Beringen.

Valére en Benny afgevaardigden van Rotary.
BCG = het Belgisch centrum voor Geleidehonden is een 
mobiliteitsorganisatie die sinds 1990 blindengeleidehonden opleidt 
voor personen met een visuele beperking.
Een geleidehond draagt bij tot de integratie van blinde of slechtziende 
personen in onze maatschappij.
De hond geeft hen de mogelijkheid zich zelfstandiger, sneller, meer 
ontspannen, maar vooral veiliger te verplaatsen.
Hun doelstellingen:

1. Kweken en opleiden van honden tot blindegeleidehonden.

2. Personen met een visuele beperking leren omgaan met hun 
geleidehond.

3. Nazorg verlenen aan de hond en aan de geleidehondgebruikers.

 Maar het hoofddoel is: de mobiliteit van personen met een visuele 
handicap vergroten zodat zij in onze ‘ziende’ maatschappij weer 
een actieve functie kunnen innemen. 

 Vb: zelfstandig winkelen, werken, deelnemen aan socio-culturele 
activiteiten.

 oe gaan zij te werk?
 Er worden honden aangekocht, maar sinds kort is men gestart met 

het kweken van puppies.
 Het zijn voornamelijk Labradors en Golden retrievers. Er wordt ook 

gekweekt met Labradoodles voor mensen die allergisch zijn aan 
hondenharen. 

 Zij hebben een 7-tal moederhonden aangeschaft. De puppies die ze 
krijgen zullen zorgvuldig geselecteerd worden, medisch gekeurd en 
hopelijk geschikt bevonden om later een volwaardige geleidehond 
te worden. Na 7 weken worden ze in een pleeggezin geplaatst. 
Deze gezinnen hebben de belangrijke taak om van deze puppies 
evenwichtige en sociale huisdieren te maken. Zij leren hen de 
basiscommando’s, zindelijkheid en correct sociaal contact. 

 De volgende stap is de plaatsing in een  
boardergezin. Als de pup 15 maanden oud is, heeft hij al een jaar 
in een pleeggezin achter de rug. Anders dan een pleeggezin wordt 
er hier niet verwacht dat men de honden iets aanleert. De hond 
komt ‘s morgens naar het BCG en gaat ’s avonds terug naar zijn 
boardergezin. Als de hond thuis is, is hij een gewone huishond en 
krijgt hij daar rust. 

 In het centrum wordt de hond opgeleid door instructeurs. Hij 
moet gewoon worden aan geluiden, ondergronden, omgevingen, 
orientatie, verschillende situaties en indrukken van het dagelijkse 
leven. Vb: trappen doen, een doel vinden, bepaalde commando’s 
aanleren, focussen op het verkeer, voetpad, obstakels leren omzeilen 
(vb laaghangende takken, wegonderbrekingen, verkeerslichten, 
oversteekplaatsen op de weg, trein en bus opstapplaatsen, winkels 
en andere plaatsen kunnen bereiken, ... de hond moet soms 
zelfstandig beslissingen kunnen nemen in de plaats van zijn baasje. 
Deze training duurt 6 tot 10 maanden.

      Na deze opleiding wordt er een baasje gezocht om te matchen. 
 Ook de blinde persoon krijgt nu
      een opleiding in het centrum. Deze opleiding duurt 3 weken, hond 

en baasje zijn samen in het 
      centrum aanwezig!

   Nu zijn ze klaar om aan de slag te gaan. Als er zich problemen 
voordoen, kunnen ze steeds

      beroep doen op het centrum. Er blijft een contact tussen het centrum 
en de hond en zijn baasje!

Op een bepaalde leeftijd is de geleidehond toe aan zijn verdiende 
rust, hij gaat op pensioen. Dat is voor elke hond anders! Labradors 

en goldenretrievers worden gemiddeld 12 tot 14 jaar oud. Tussen hun 
9 de en hun 11de worden ze op pensioen gesteld. De blinde persoon 
komt dan wel in aanmerking voor een nieuwe hond, maar mag ervoor 
kiezen om de oude hond ook te houden. Als de 2 honden met elkaar om 
kunnen, mag de eerste hond blijven. 
Indien het niet klikt zal  BCG een gastgezin zoeken waar de hond verder 
gewoon hond kan zijn en genieten van de resterende jaren. 
Wij kregen een mooie rondleiding in de lokalen, de tuin, de kennels, de 
dierenartsen praktijk, de waskamer, de keuken... die ingericht is zoals 
een echte keuken, waar baasjes en honden wegwijs gemaakt worden 
met de dagelijkse karweitjes. 

Tijdens de overhandiging van de cheques waren de voorzitter van het 
BCG, de getuige Geert en de verantwoordelijke voor de giften, heel erg 
ontroerd en blij!!

Een blinde of slechtziende persoon betaalt nooit voor zijn of haar hond!! 
Het centrum werkt volledig van giften en sponsoring! 1 geleidehond 
aankopen en opleiden kost algauw 20 tot 25.000 euro!
We zijn daar als koningen ontvangen, we hebben nog samen lekker 
gegeten op een corona-veilige manier. Ieder kreeg een zakje met 
lekkere hapjes! Het was ondanks de mondkapjes nog heel gezellig!
Wij werden nog eens uitdrukkelijk bedankt en uitgenodigd om met de 
hele groep eens te komen kijken!!!

Nassen Lidy
Secretaris/editor
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Inner Wheel Day 
10 januari 2020.

10 januari is  een datum die we allemaal herkennen. Op 10 januari 1924 werd onze club 
opgericht en kreeg de naam: Inner Wheel. Mrs Margarette Golding werd de eerste 
voorzitter.

Dit jaar heeft onze club “Beringen” voor de organisatie van deze feestdag gezorgd.

Iedereen werd om 11.00 verwacht in The Mill van Millennium Golf in Beringen. Tijdens de ontvangst 
genoten we van een kopje koffie met een ontbijtkoekje. Nieuwjaarswensen werden uitgewisseld en 
contacten werden weer aangehaald.

Onze voorzitter, Monique Haegdorens, heeft ons allen welkom geheten en ze heeft een korte 
duiding gegeven over het ontstaan van Inner Wheel.

Voor de sportievelingen onder ons was er een wandeling voorzien rond de Paalse plas. Ondanks de 
felle wind, was het een aangename wandeling. Herinneringen werden opgehaald en vriendschappen 
bevestigd. Om ons een beetje op te warmen, kregen we halfweg, een lekker kopje soep aangeboden. 

Na een uurtje wandelen, vervoegden we ons terug bij de rest van de groep. Een korte lunch stond 
al op ons te wachten. Onze Gouverneur, Marleen Dupon-Van Osselaer, heeft nog eerst het woord tot 
ons gericht.

Rond 14.00 uur werden we vergast op een optreden van het strijkkwartet “Con Anima”. Zij brachten een 
toegankelijk en gevarieerd repertoire van renaissance, klassieke thema’s, folk en songs.

Met een kopje koffie en taart hebben we nog lang nagepraat en werd deze viering 
afgesloten. 

Nassen Lidy 
Editor & Secretaris

Brugge  ____________________________________________

Bestuurswissel !
24 juni 2021

Op donderdag 24 juni 2021 heeft Dominique Degand de fakkel 
doorgegeven aan Sonia Vlaeminck.
We wensen Sonia een mooi en succesvol Inner Wheel jaar toe !

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge
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Project «Open Balie»

Open Balie springt in de bres voor dak-en kanslozen, als 
ontmoetingsplaats om iets  te eten, voor een babbel op momenten 

dat ze nergens terecht kunnen in Brugge). inrichting van een nieuwe 
keuken  in de Romerozaal op Sint-Anna, Brugge.
We hebben € 2500 gestort om een semi-industriële vaatwasmachine 
te helpen financieren !

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge

Wandeling
April 2021

In april hebben we een mooie wandeling gemaakt in het idyllische Damme! 

Na een lange periode van geen fysieke ontmoetingen was het voor allen een plezier om elkaar “live” terug te zien !

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge

Brugge ‘t Vrije  ______________________________________

Fundraising!!

Ondanks de Covid-19 omstandigheden hebben we toch een mooi 
bedrag van € 7503 opgehaald door handdoekenpakketten,

flessen gin, wijn en confituur te verkopen !

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge

Vriendschap en Veerkracht 
12/07/2021

Zomer 2020: we bevinden ons met onze club op zee middenin een 
woeste storm. Als kersverse kapitein van ons schip houd ik me 

krampachtig aan het roer vast. Ik weet niet wanneer de wind zal gaan 
liggen. Wat ik wel weet, is dat ik alle zeilen moet bijzetten om onze boot 
overeind te houden zodat niemand kopje onder gaat.

Ik doe dit niet alleen want ik heb een trouwe bemanning (of beter: be-
vrouw-ing). We bundelen onze krachten en samen loodsen we onze 

passagiers doorheen de wilde zee. 
 
Ook de vzw’s Sint-Vincentius en Binnenstad, onze sociale 
doelen, laten we niet in de steek. Met smakelijke Goeste- en 
Zalmpakketen halen we fondsen binnen om diegenen die onze 
hulp nu nog meer nodig hebben te steunen. Kinderen met een 
moeilijke thuissituatie krijgen van ons een warme knuffelbeer.  
 
Zomer 2021: de storm is gaan liggen er waait een frisse wind. Met 
een nieuwe kapitein aan het roer vaart het schip van IW Brugge ’t Vrije 
richting nieuwe horizonten. De bemanning en de passagiers van onze 
club zijn enthousiast en vol vertrouwen. Want vriendschap vormt de kern 
van onze veerkracht. 

Benedicte Willems
Voorzitter Inner Wheel Brugge ‘t Vrije
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Triënnale Brugge
25 mei 2021

Van 8 mei tot 24 oktober 2021 vormt Brugge opnieuw het decor voor 
Triënnale Brugge, een uniek kunstentraject waar dertien nationale en 

internationale kunstenaars en architecten hun installaties aan het grote publiek 
voorstellen. 

Voor deze editie kiest Triënnale Brugge voor een verrassend thema: TraumA. 
Tijdens deze editie gaan we op zoek naar het verborgene en balanceren we 
tussen droom en realiteit, privé en publiek. Samen gaan we op zoek naar de 
minder zichtbare kant van het picture perfect Brugge.

Op dinsdag 25/05/2021 brachten we met een 19-tal leden een bezoek aan 
deze editie.  De weergoden waren ons gelukkig gunstig gezind! Het was een blij 
weerzien na lange tijd elkaar digitaal contact te hebben onmoet.

De wandeling werd afgesloten met een drankje op het mooie terras van Dukes’ 
Palace, waar we nog gezellig hebben bijgepraat.

Isabelle Hoste
Media Manager

Bestuurswissel
15 Juni 2021

Onder een stralende avondzon konden we , eindelijk, terug samenkomen op onze vertrouwde stek 
Weinebrugge.

 
We werden hartelijk verwelkomd met een aperitiefje en lekkere hapjes. Er werd volop gekeuveld en 
bijgepraat. Het was een blij weerzien.

 
Eenmaal aan tafel gaf  Ann een impressie van haar jaar als voorzitter. Ze heeft heel wat moeten 
herdenken en bijsturen naargelang de besmettingen en daar bijhorende beperkingen. Het was 
geen gemakkelijk jaar om voorzitter te zijn. 
Maar Ann heeft er alles uitgehaald wat kon. Ze zal de annalen ingaan als de “Coronavoorzitter”.
 
Mim en Catherine verlaten onze club en als stichtende leden werden ze feestelijk in de bloemetjes 
gezet.
 
Het officiële moment van de bestuurswissel werd afgesloten met een woordje van onze nieuwe 
voorzitter Joke een applaus en een mooi boeket voor Ann en Joke.

Charlotte Desimpelaere
Secretaris

Brugge West  ________________________________________
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Wintergloedwandeling
15 december 2020

Ondanks dat COVID-19 nog steeds aanwezig is in onze contreien hadden we 
toch de mogelijkheid een activiteit te organiseren.

Wintergloed Brugge was een mooie gelegenheid om Brugge By Night te 
ontdekken. We hadden de mogelijkheid 10 plaatsen te bezoeken waar speciale 
lichteffecten te beleven vielen.

Ik ga ze niet allemaal opsommen, enkel naar mijn mening diegene welke het 
meest opvielen:

Zicht op” Onze Lieve Vrouwekerk”: Het was een baken in de stad met haar 
indrukwekkende bakstenen toren. De lichtanimatie bracht het bouwwerk tot 
leven.

Dijver. Hier ervaart men het gevoel van de verbondenheid natuur, mens, heelal ( 
vooral door de vele lichtpuntjes) ….

Gruuthuse Binnenhof.  In het 15 eeuwse stadspaleis zien we achter de ramen  
diverse schaduwen welke mekaar opzoeken ( een choreografie door KTA Brugge).

Samengevat het hele traject is vol hoogtepunten en zeker de moeite om de 
nodige tijd te nemen om het rustig te bekijken. Het is nog toegankelijk tot 
10.01.2021. Er was geen grote volkstoeloop, alles kon op een rustige manier 
doorgaan en we hadden ook geluk met het weer.

Vooral dank aan de commissie Festiviteiten voor de goede organisatie. Drie 
groepen van elk 4 personen konden afzonderlijk het traject afleggen, dus Corona 
proof! Iedere deelnemer kreeg ook nog pakketje voor onderweg ( een natje en 
een droogje).   In deze moeilijk tijd toch een mogelijkheid om enkele vriendinnen 
te ontmoeten.

Tot slot wens ik iedereen een mooie Kerst en een gezond 2021 toe !

Véronique Claeys

Voordeurbezoekjes

Maanden januari en februari 2021

De beperkende maatregelen omwille van het COVID-19 virus gooiden 
opnieuw roet in het eten voor de statutaire vergadering van januari. 

Daarom werd er met het bestuur besloten een vervangende activiteit 
te voorzien.

Omdat we wilden weten hoe het allemaal met iedereen ging, werd er 
een aangekondigd voordeurbezoekje georganiseerd.

Alle leden kregen van één van de bestuursleden een telefoontje om af 
te spreken wanneer het hen pastte om even langste komen voor een 
‘voordeurbabbel’.

We kwamen uiteraard niet met lege handen.  De leden werden verwend 
met wat zoetigheid en een fijne babbel.  Sommige onder hen deden ook 
samen een wandeling. 

Isabelle Hoste
Media Manager
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Passation de pouvoir  en mode Covid
Le 12 septembre 2020

La passation de pouvoir entre Marie-Claire De Clercq et Catherine Derine aurait dû 
normalement se dérouler au mois de juin 2020. 

Le Covid étant passé par là et, étant donné les incertitudes qui y étaient encore liées, il fut 
décidé de reporter cette passation au mois de septembre et tenter de braver ce terrible virus, 
tout en respectant les règles sanitaires en vigueur.

Pour se faire, Catherine et Rémy avaient eu la grande gentillesse de nous accueillir chez eux.

Lorsque, au cours de la soirée, Catherine nous présenta le programme qu’elle avait 
minutieusement préparé pour son année de présidence. A ce moment nous n’imaginions pas 
que celui-ci serait aussi rapidement bousculé par le Covid 19.

Malgré tout, cela ne nous fera pas oublier cette magnifique soirée, placée sous le signe de 
l’amitié, que nous avons passée grâce à Catherine et Rémy.

Un moment de pur bonheur que le Covid 19 ne nous aura pas volé.

Anne De Dobbeleer
Editrice

Bruxelles Ouest  ______________________________________

Boswandeling
17 november 2020

Beste vriendinnen,
Zelfs al was het weer op dinsdagnamiddag 17 november 

niet optimaal, toch trokken 6 Inner Wheel vriendinnen hun 
wandelschoenen en regenjas aan voor een mooie herfstwandeling in 
Tillegembos. Hier en daar moesten we wel onze paraplu bovenhalen, 
maar dat deerde ons niet.
Daar Bea dat bos op haar duimpje kent liep zij voorop met het eerste 
groepje van 3. De anderen 3 mochten met de nodige afstand volgen.
Stil was het niet, maar wat wil je, als je elkaar al zoveel maanden niet 
meer gezien of gehoord hebt. Vele nieuwsjes dienden doorgegeven 
te worden, en vooral de weetjes over de leden, die er spijtig genoeg 
niet bij konden zijn.
Halverwege kwamen de twee groepjes elkaar toevallig tegen 
en Caroline had lekkere brouwnies en koffie mee. Alles werd in 
coronastijl klaargezet en genuttigd.
De wandeling werd dan verder gezet, maar dan in 3 groepjes van 
2 wat wel veel gemakkelijker was om de juiste afstand te houden.
Na twee uur namen we afscheid en zien er reeds naar uit, naar 
de mooie kerstwandeling die het feestcomité zo mooi in elkaar 
gestoken heeft.

Bea, Brigitte, Caroline, Catherine, Gerda, Greet



34

Une Femme Remarquable

Durant le confinement, une conférence par ZOOM, m’a fort 
interpellée.

Le thème : « FILLES EDUQUEES, SOCIETE EDIFIEE » par Louise 
MUSHIKIWABO,
Secrétaire Générale de l’Organisation Internationale de la Francophonie.

Afin de faire sa connaissance, voici quelques étapes importantes de 
sa vie :
Louise Mushikiwabo est rwandaise tutsi née à Kigali en 1961. Elle est la 
neuvième et dernière enfant de sa famille. Son père est un 
homme de la terre, sa mère vient d’une famille 
aristocrate de grands historiens, écrivains et 
conseillers du Roi. Ses études se passent au 
Rwanda. En 1986, elle part aux Etats-Unis pour 
suivre un cursus d’interprétariat à l’université de 
Delaware. Elle ne se trouve pas dans son pays au 
moment du génocide, ce qui la sauve. Plusieurs 
membres de sa famille sont tués dont son frère, 
seul tutsi au gouvernement, tué le premier jour des 
événements, le 7 avril 1994. 

Elle travaille ensuite aux Etats-Unis et épouse un américain. Elle fait des 
allers-retours au Rwanda pour aider sa famille décimée. Elle travaille à 
la Banque Africaine d’Amérique du Nord. Elle est parfaite quadrilingue : 
kinyarwanda, le swahili, le français et l’anglais.
En 2006, elle est déplacée en Tunisie par la même banque.

En 2008, elle est appelée par le Président du Rwanda, Paul Kagamé et 
devient Ministre de l’information puis Ministre des Affaires Etrangères. 
Durant ce poste, elle fait entrer le Rwanda en 2014 au Conseil de 
Sécurité des Nations Unies. Elle rencontre de nombreux dirigeants 
de pays africains et préside plusieurs fois le Conseil des Ministres de 
l’Union Africaine.

En 2018, elle rejoint l’Organisation Internationale de la Francophonie, 
ce qui l’amène à voyager souvent et à constater que, dans de nombreux 
pays africains et autres, les femmes sont toujours dans un état de 
dépendance et d’infériorité. Elle dit :
« Les femmes font vivre le monde ».

« Le monde gagnerait à avoir beaucoup plus de femmes aux avant-
postes ».
« La femme est une bâtisseuse de société, qu’on va chercher quand 
cela ne va pas ».
« Les femmes éduquées sont un élément de transformation profonde 
de la société, mais il y a des pesanteurs culturelles, religieuses, 
économiques ».
Voilà quelques pensées profondes qui la motivent dans son combat 
féministe.

Elle constate aussi que l’Organisation de la 
Francophonie a besoin d’être revigorée, rajeunie. 
Louise Mushikiwabo se fixe un point d’honneur à 
développer l’éducation des filles souvent défavorisées 
dans les familles africaines. 

Le magazine « Jeune Afrique » considère qu’elle 
est l’une des personnalités les plus influentes. 
Dans les réunions internationales, elle se distingue 

par sa persévérance à atteindre son but. Son intuition politique, son 
caractère conciliant, ses talents de médiation, son carnet d’adresses 
impressionnant lui apportent des résultats inespérés. 

Elle lance des programmes de formation pour les filles à égalité avec 
les garçons. Notamment au Burkina-Faso, la distribution de manuels 
scolaires a déjà vu de grands progrès dans les populations du Sahel. 
Louise Mushikiwabo espère simplifier la langue française pour une 
population d’Afrique très jeune, dans certains pays 70% de la population 
n’a pas 30 ans. Elle espère aussi lancer une Fondation « Europe 
Afrique » afin de créer un organisme d’échange entre continents. 
Cette grande pionnière, aux vues très ambitieuses, est convaincue que 
c’est ensemble que les défis pourront être relevés.

Je terminerai par ces mots qu’elle a prononcés : 
« La femme est une bâtisseuse de ponts ».
MERCI Madame Mushikiwabo pour ces messages d’espérance.

Marie-Thérèse Dewitte-Salm
Editrice

Bruxelles Renaissance  __________________________________



35

Charleroi  ________

La vie continue

C’est  pour toutes une année un peu 
particulière qui se termine avec ses 

périodes de plus grand esseulement, 
et également, indépendamment des 
circonstances exceptionnelles que 
nous avons connues, son lot de soucis 
inévitables liés aux aléas de la vie 
quotidienne des unes et des autres.
En dépit de tout, ce dont il faut se réjouir 
c’est que notre amitié s’est maintenue 
dans notre club IW Charleroi plus solide que jamais. Contre vents et 
marées, les contacts se sont multipliés que ce soit par téléphone, par 
échanges de mail ou par courrier. 
Les annulations, les reports se sont succédés les uns aux autres.  
Comment atteindre les objectifs sociaux inhérents à toute l’action 
d’IW ? La question s’est posée tout au long  de l’année. Grâce aux 
initiatives du district, à l’action du comité, l’aide et le soutien de 
nos membres et des amis, nous avons quand même pu organiser 
plusieurs activités permettant de récolter quelque argent distribué à 
des organisations répondant à nos objectifs.

Un bilan malgré tout positif 

Le 8 octobre 2020, il y a d’abord eu  l’annulation-report de la 
conférence de Guy Bultynck sur l’Afrique remplacée in extrémis par 
le repas conférence de Marcel Leroy  président du resto du cœur de 
Charleroi.

En décembre 2020, nous avons substitué au bénéfice habituellement 
engrangé par notre traditionnel marché de Noël le produit d’une 
collecte auprès de nos membres qui a permis un joli don resto du 
cœur Charleroi. 
Notre participation à l’action commune de la zone 1 du district 62 
nous  a fait récolter des vêtements et autres produits d’hygiène en 
faveur de l’opération Faim et froid, de l’antenne Croix rouge Pays de 
Charleroi et d’autres associations locales dédiées aux démunis. 

En janvier 2021, notre soutien s’est porté sur le secteur horeca  par la 
commande d’un repas en take away à notre restaurateur habituel de l’ 
Athènes Plaza à Charleroi.

Après la constitution du nouveau comité et l’élection de la future 
présidente Marie-Paule Lejeune en février 2021, nous avons été 
contraintes d’annuler la fête de la 40ème année d’existence du club 
déjà reportée ainsi que la conférence sur Mozart que le musicologue 
J-M Onkelinx devait donner pour l’occasion.

En avril 2021, en comité restreint, nous avons 
eu le bonheur immense d’’introniser une 
nouvelle membre dans notre club. Très motivée 
et déjà fort active, Brigitte Lee rejoint ainsi nos 
rangs bien décidée à œuvrer de son mieux 
selon l’idéal IW et l’esprit de notre club.

Dans le même temps nous organisons 
avec grand succès une vente de savons qui 
enthousiasme nos membres privées toujours 

pour cause covid de l’excursion au musée Folon de La Hulpe et de la 
visite  à l’ASBL Trempoline de Châtelet dévouée aux jeunes victimes 
d’assuétudes.

Dons

Outre le don de Noël au resto du cœur de Charleroi déjà cité, des 
chèques ont été attribués cette année à la  Fondation Charcot qui 
finance la recherche scientifique dans la lutte contre la sclérose en 
plaque, à l’ASBL Trempoline  qui lutte contre les assuétudes,  à l’ ASBL 
Echoline  qui soutient  la parentalité,  à l’ASBL la Maison Maternelle 
Fernand Philippe qui apporte son aide  aux femmes en difficulté et 
à  l’Antenne Croix rouge Pays de Charleroi  qui distribue vêtements et 
colis alimentaires aux personnes démunies.

Passation des pouvoirs

Après l’adoucissement des dernières mesures sanitaires, notre 
année IW 2020-2021 a heureusement pu se conclure de façon 
presque normale en présence de pratiquement tous nos membres, 
de délégations importantes des clubs de la zone et de très nombreux 
sympathisants et amis.
 Ce fut pour moi le bonheur de transmettre le collier de présidente, 
symbole de l’idéal et la continuité du club à Marie-Paule Lejeune et de 
souhaiter à elle-même ainsi qu’au club le meilleur dans l’avenir : une 
année sans désormais plus sereine remplies de projets et d’activités 
menées à bien avec l’aide de toutes dans  l’enthousiasme et l’amitié.

La catastrophe inondation

Au moment de conclure cet article nous est parvenue la nouvelle des 
inondations catastrophiques subies par notre pays et des malheurs et 
besoins encourus à leur suite par nos compatriotes 
Comment se retenir malgré nos modestes moyens de tenter de faire 
quelque chose pour eux ?
Nous voilà déjà au travail. Courage.

Annie Vagman
Présidente IW Charleroi 2020-2021
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Le Resto du cœur de Charleroi au temps du coronavirus

Le jeudi 8 octobre 2021 nous avons reçu Marcel Leroy, président du 
conseil d’administration du Resto du cœur de Charleroi venu nous 

exposer les problèmes que rencontrait son association au temps du 
coronavirus.

Le parcours de l’orateur

C’est en homme d’expérience que s’exprime Marcel Leroy qui tient à 
nous exposer tout d’abord son parcours.

Après des humanités à l’Athénée de Gosselies et des études de 
journalisme à Bruxelles, il entre dans la profession comme reporter 
au Soir illustré et comme journaliste au Soir, à Nord Eclair et La voix 
du Nord. A ce titre, il a pu participer au sommet de l’ONU pour les 
droits de l’enfant, ce qui lui valu d’être intronisé Chevalier de l’ordre 
de Léopold II.

Après un premier livre montrant ses intérêts sociaux, il 
devient chef d’édition au Soir. Sa carrière de journaliste 
qui lui a permis de parcourir le monde entier lui a 
conféré une expérience à l’international.

Entré au conseil d’administration des restos du cœur 
et a écrit à ce sujet un livre intitulé : « Témoignages et 
précarité ». A  l’appel de l’Abbé Pierre, il s’est engagé 
dans des programmes européens. 

Le resto du cœur de Charleroi, un organisme 
circonstanciel devenu une nécessité

En 1984, la ville de Charleroi a incité Marcel Leroy à 
créer Le resto du cœur de Charleroi.

Face au déclin industriel de la ville et à la perte 
de milliers d’emploi, il fallait affronter la 
paupérisation d’une partie de la population 
souffrant de faim et de solitude dans la gestion 
des problèmes inhérents à la satisfaction des 
nécessités de la vie, le phénomène plus récent de 
la fracture numérique accentuant les problèmes 
sociaux. 

Fonctionnement

Le conseil d’administration est pluridisciplinaire. 
Il comporte des juristes, des financiers, des 
représentants des grandes entreprises, des 
donateurs.

Le resto du cœur est financé par la région 
wallonne, le CPAS, la ville de Charleroi,- 
toutes familles politiques confondues-, la 
fondation Roi Baudouin

Le resto du cœur de Charleroi en période 
« normale » compte 20 salariés et 11 
bénévoles.  Précisons que son personnel est 
motivé dans son action par l’humanité des 
bénéficiaires et l’ambiance entre tous est si 
chaleureuse qu’elle permet d’affronter tous 
les défis.

Action

Plus ou moins 280 repas sont servis quotidiennement dans ses 
locaux. Cependant, avec la pandémie, il est devenu impossible de 
servir toutes les personnes dans un seul local si bien que les colis 
repas contrôlés par l’Awsca sont à présent distribués. Les besoins 
sont en augmentation avec autour de 450 repas distribués par jour et 
souvent plus en fin de mois.

Les colis-repas répondent aux besoins essentiels des individus et des 
familles (Plats chauds servi dans des barquettes, pains, fruits, etc.)

Plus de 1500 colis d’hygiène sont également offerts (Produits lessive, 
savons, dentifrices, etc.)

Evolution en période de crise covid

Le resto du cœur est en fait un service social 
de première ligne révélateur de la précarité 
accrue actuelle, on ne peut que le constater 
lorsque l’on sait que rien que pour le coin 
parents-bébés, il reçoit 70% de nouvelles 
demandes de mamans à la dérive en errance 
complète et devenues souvent chefs de 
famille.

Signe des temps : 1/3 des bénéficiaires ont 
moins de 18 ans. Même si 3/4 d’entre eux ont 
néanmoins un logement, plus d’1/3 vivent du 
RIS. A cause de la crise, 50% d’entre eux sont 
des nouveaux venus : étudiants ayant perdu 
leur jobs, indépendants, travailleurs au noir, 
etc. 

Conclusion

On l’a bien compris, l’orateur est un homme 
d’action, positif et optimiste de nature. 

Persuadé de l’utilité actuelle impérieuse de 
l’organisme qu’il préside, il formule le souhait 
que la situation s’améliore et que la précarité de 
notre société disparaisse en sorte que les restos 
du cœur ne soient plus du tout une nécessité 
dans l’avenir.

Marie-Paule Lejeune
Editrice  
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«Actions de fin d’année 2020 » 
Collecte interne en faveur du resto du cœur de Charleroi

En cette fin d’année 2020 perturbée fortement par le coronavirus 
et dans l’impossibilité d’organiser son traditionnel Marché de Noël, 

avec l’accord de toutes, notre club a décidé d’organiser une action en 
faveur du resto du cœur de Charleroi  une collecte de fonds auprès 
de tous ses membres. Ainsi cette collecte a permis de remplacer le 
bénéfice habituellement engrangé par le marché grâce aux efforts 
de travail, de confection et de dons en produits divers et d’argent de 
chacune d’entre nous.   La collecte rencontra un beau succès dont nous 
pouvons être fières. Elle a permis de verser une somme importante au 
resto du cœur et a contribué à financer un auvent destiné  à mettre 
à l’abri des intempéries   les personnes de plus en plus nombreuses 
venues chercher un colis alimentaire. 

Action commune du district 62 : récolte et distribution de 
vêtements chauds et produits d’hygiène

Toujours en décembre 2020, comme tous les clubs de la zone 1 du 
district 62, nous avons participé à l’action commune initiée par, sa 
gouverneure Marleen Van Gorp et Françoise Périquet, responsable 
de l’extension francophone. Cette fois, il s’agissait de collecter des 
vêtements, couvertures et autres destinés aux associations sociales 

de la région en demande de produits de grande nécessité chez les 
personnes démunies. C’est ainsi que nous avons distribué un lot 
important de vêtements masculins de qualité à  L’ASBL Le Triangle 
de Mont-sur-Marchienne, des vêtements féminins à l’Opération faim 
et froid de Gilly ainsi que des savons et autres produits d’hygiène à 
l’antenne de la Croix Rouge Pays de Charleroi.  

Un grand merci aux contributeurs – membres de notre club et amis-. 
Un autre tout grand merci aux convoyeuses, parfois venues de loin, 
qui n’ont pas ménagé leurs efforts pour assurer l’acheminement de 
tous ces dons aux institutions bénéficiaires de notre action et ont ainsi 
assuré son succès. Bravo enfin aux responsables de l’avoir planifiée 
magnifiquement.

Avouons-le, dans le contexte difficile de cette fin d’année 2020 en 
raison de la crise du covid, ces  2 actions IW de décembre 2020, nous 
ont mis du baume au cœur et aidées à affronter la perspective de fêtes 
de fin d’année un peu tristounettes avec plus d’espoir en l’avenir. 

Marie-Paule Lejeune
Editrice IW Charleroi

La vie continue : intronisation d’une nouvelle membre

Le jeudi 25 mars 2021, il 
était temps d’introniser 

Brigitte Lee comme nouvelle 
membre de notre club. 
Inutile de faire attendre plus 
longtemps celle qui était 
loin d’être une inconnue 
pour la plupart d’entre nous 
car elle avait déjà fait partie 
du club avant que sa vie 
l’entraîne au Portugal pour 
de nombreuses années.  
Revenue au pays, nulle 
raison d’attendre que nos 
réunions puissent reprendre 

en présentiel au complet.  

Vu la persistance de la pandémie, c’est en comité restreint qu’eût lieu 
la cérémonie vécue non sans émotion par les membres présentes : la 
candidate bien sûr, comme il se doit sa marraine Gloria Joostens, la 
présidente, Annie Vagman ainsi que la vice-présidente Marie-Paule 
Lejeune reçues dans la chaleureuse maison de Cécile Stassart, une de 
nos plus anciennes qui était notre hôte.

Etant donné  la persistance de la pandémie, la présidente regretta 
l’impossibilité de convoquer tous les membres du club pour manifester 
leur joie d’accueillir à nouveau Brigitte au sein de leur groupe. Chacune 
avait assuré être en pensée avec les participantes, la fête, ce serait 
pour plus tard. 

Gloria, la marraine, a ensuite présenté Brigitte. Nous avons ainsi appris 
quelle vie intéressante avait été la sienne jusqu’ici. Née à Elisabethville 
dans l’ancien Congo belge, elle y a vécu jusqu’à l’âge de 17 ans pour 

venir ensuite en Belgique 
avec ses parents. Adulte, 
pétillante et aventureuse, 
elle a exercé alors toutes 
sortes de métiers qui l’ont 
fait voyager. Du Swaziland 
au Portugal, son mariage 
avec un diplomate lui a permis d’accroître encore un peu plus son 
expérience du monde et de la société. Son mari une fois à la pension, 
Brigitte partagea sa vie avec lui entre le Portugal et la Belgique où, 
veuve depuis 7 ans, elle vit à présent de façon permanente ce qui lui 
permet d’intégrer à nouveau IW Charleroi. 

Brigitte  a expliqué ensuite combien sa vie actuelle reste active. Auprès 
de son petit chien Caramel, elle a conservé le goût  de s’occuper 
de mille choses. Ouverte à chacun car elle a le contact facile, elle 
ne demande qu’à se dévouer pour les uns et les autres, raison pour 
laquelle elle souhaite intégrer à nouveau IW Charleroi et nous remercie 
de bien vouloir l’accueillir.

La présidente rappelle alors  les valeurs bien connues du club et ses 
buts ainsi que les devoirs de tout membre d’IW. Il est alors procédé à 
l’intronisation de Brigitte et c’est très émues que toutes applaudissent 
et félicite Brigitte. 

Avant de partager le moment convivial du goûter qui a suivi, Annie 
rappelle que, aussi intime qu’ait été l’intronisation de Brigitte, c’est 
avec à l’esprit la présence symbolique de tous les membres du club 
qu’elle s’est accomplie. 

Marie-Paule Lejeune
Editrice
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W A L K I N G  F O R  
S P E C I A L  O LY M P I C S

I N N E R  W H E E L  B E L G I U M - L U X E M B O U R G  ( 7 5  C L U B S )  
lance une "action promenade" ayant pour thème cette année :

“ P R O M E N A D E S  P O U R  S P E C I A L  O L YM P I C S  B E L G I U M ”

Un défi sportif qui nous permettra, petits et grands 
de nos familles, de nos amis et de nos connaissances, 

de soutenir massivement cette organisation magnifique.

V o u s  v o u s  p r o m e n e z  a v e c  n o u s  ? ? ?
S c a n n e z  l e  c o d e  Q R  e t  c h o i s i s s e z        

v o t r e  p r o m e n a d e . . .       

w w w . w a l k w i t h i n n e r w h e e l . b e
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W A L K I N G  F O R  
S P E C I A L  O LY M P I C S

I N N E R  W H E E L  B E L G I U M - L U X E M B O U R G  ( 7 5  C L U B S )  
lanceert een “wandelactie” met als thema van dit jaar:  

“ WA L K I N G  FO R  S P E C I A L  O L YM P I C S  B E L G I U M ”

Een sportieve uitdaging voor jong en oud waar we 
samen met familie, vrienden en kennissen massaal onze 

steun gaan verlenen aan deze prachtige organisatie

W a n d e l e n  j u l l i e  m e e  ? ? ?
S c a n  d e  Q R  c o d e  e n  m a a k  d e  
w a n d e l i n g  v a n  j u l l i e  k e u z e . . .      

w w w . w a l k w i t h i n n e r w h e e l . b e
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La vie continue

C’est  pour toutes une année un peu particulière qui se termine 
avec ses périodes de plus grand esseulement, et également, 

indépendamment des circonstances exceptionnelles que nous 
avons connues, son lot de soucis inévitables liés aux aléas de la vie 
quotidienne des unes et des autres.
En dépit de tout, ce dont il faut se réjouir c’est que notre amitié 
s’est maintenue dans notre club IW Charleroi plus solide que jamais. 
Contre vents et marées, les contacts se sont multipliés que ce soit par 
téléphone, par échanges de mail ou par courrier. 
Les annulations, les reports se sont succédés les uns aux autres.  
Comment atteindre les objectifs sociaux inhérents à toute l’action d’IW ? 
La question s’est posée tout au long  de l’année. Grâce aux initiatives 
du district, à l’action du comité, l’aide et le soutien de nos membres 
et des amis, nous avons quand même pu organiser plusieurs activités 
permettant de récolter quelque argent distribué à des organisations 
répondant à nos objectifs.

Un bilan malgré tout positif 

Le 8 octobre 2020, il y a d’abord eu  l’annulation-report de la conférence 
de Guy Bultynck sur l’Afrique remplacée in extrémis par le repas 
conférence de Marcel Leroy  président du resto du cœur de Charleroi.

En décembre 2020, nous avons substitué au bénéfice habituellement 
engrangé par notre traditionnel marché de Noël le produit d’une 
collecte auprès de nos membres qui a permis un joli don resto du cœur 
Charleroi. 
Notre participation à l’action commune de la zone 1 du district 62 
nous  a fait récolter des vêtements et autres produits d’hygiène en 
faveur de l’opération Faim et froid, de l’antenne Croix rouge Pays de 
Charleroi et d’autres associations locales dédiées aux démunis. 

En janvier 2021, notre soutien s’est porté sur le secteur horeca  par la 
commande d’un repas en take away à notre restaurateur habituel de l’ 
Athènes Plaza à Charleroi.

Après la constitution du nouveau comité et l’élection de la future 
présidente Marie-Paule Lejeune en février 2021, nous avons été 
contraintes d’annuler la fête de la 40ème année d’existence du club déjà 
reportée ainsi que la conférence sur Mozart que le musicologue J-M 
Onkelinx devait donner pour l’occasion.

En avril 2021, en comité restreint, nous avons eu le bonheur immense 
d’’introniser une nouvelle membre dans notre club. Très motivée et déjà 
fort active, Brigitte Lee rejoint ainsi nos rangs bien décidée à œuvrer de 
son mieux selon l’idéal IW et l’esprit de notre club.

Dans le même temps nous organisons avec grand succès une vente 
de savons qui enthousiasme nos membres privées toujours pour cause 
covid de l’excursion au musée Folon de La Hulpe et de la visite  à l’ASBL 
Trempoline de Châtelet dévouée aux jeunes victimes d’assuétudes.

Dons

Outre le don de Noël au resto du cœur de Charleroi déjà cité, des 
chèques ont été attribués cette année à la  Fondation Charcot qui 
finance la recherche scientifique dans la lutte contre la sclérose en 
plaque, à l’ASBL Trempoline  qui lutte contre les assuétudes,  à l’ ASBL 
Echoline  qui soutient  la parentalité,  à l’ASBL la Maison Maternelle 
Fernand Philippe qui apporte son aide  aux femmes en difficulté et à  
l’Antenne Croix rouge Pays de Charleroi  qui distribue vêtements et 
colis alimentaires aux personnes démunies.

Passation des pouvoirs

Après l’adoucissement des dernières mesures sanitaires, notre 
année IW 2020-2021 a heureusement pu se conclure de façon 
presque normale en présence de pratiquement tous nos membres, 
de délégations importantes des clubs de la zone et de très nombreux 
sympathisants et amis.
 Ce fut pour moi le bonheur de transmettre le collier de présidente, 
symbole de l’idéal et la continuité du club à Marie-Paule Lejeune et de 
souhaiter à elle-même ainsi qu’au club le meilleur dans l’avenir : une 
année sans désormais plus sereine remplies de projets et d’activités 
menées à bien avec l’aide de toutes dans  l’enthousiasme et l’amitié.

La catastrophe inondation

Au moment de conclure cet article nous est parvenue la nouvelle des 
inondations catastrophiques subies par notre pays et des malheurs et 
besoins encourus à leur suite par nos compatriotes 
Comment se retenir malgré nos modestes moyens de tenter de faire 
quelque chose pour eux ?
Nous voilà déjà au travail. Courage.

Annie Vagman
Présidente IW Charleroi 2020-2021
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Charleroi-le-Tilleul  ________________________________________________________________

PORTER L’ESPOIR

Les mesures fortes mises en place pour continuer à lutter contre 
la pandémie n’ont pas altéré la détermination de notre Présidente 

Viviane Allart.

Porter la vie, l’espoir et la beauté avec notre opération «bulbes» consti-
tuait une chaleureuse empreinte de rentrée pour chacune d’entre nous.

Par la suite, et en dépit des circonstances, les résultats de notre tradi-
tionnelle opération «saumon - foie gras» se sont révélés très positifs.

Cette année, notre Club a choisi d’apporter son aide, aussi, en matière 
de culture en soutenant le Concours de Piano Andrée Charlier de Char-
leroi. Le Prix récompensant le niveau Bac lui a été offert.

L’Action Sociale Commune du District 62 autour du thème de la Tolé-
rance proposé par la Gouverneure Marleen Van Gorp, ne demandant ni 
intervention financière des Clubs ni contacts physiques importants, a 
suscité une récolte de produits d’hygiène pour les personnes précari-
sées, réfugiées ou sans-abri.

Des recherches d’informations sur les besoins urgents et es-
sentiels dans la région nous ont permis de répondre à l’appel 
de quatre institutions : «La Maison d’Accueil» à Jumet, «Le 
Triangle» à Mont-sur-Marchienne, le «Comme chez Soi» à Mar-
chienne-au-Pont et «Le 26» à Charleroi.

Des colis alimentaires ont été distribués en septembre et en 
février.

Des couvertures et des vêtements ont été remis à des personnes sans 
domicile fixe.

C’est avec le très beau succès des opérations «Œufs de Pâques» et 
«Lasagnes» que notre année Inner Wheel s’est clôturée.

Les liens d’amitié entretenus dans nos relations interpersonnelles mais 
aussi renforcés par la motivation inébranlable de notre Présidente sont 
indéniablement le ciment de nos actions, de nos espoirs, de notre en-
gagement à apporter un peu de lumière et d’espoir aux plus démunis.

Anne Romain
Editrice
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Deinze  _______

2021 
finally we meet again!
2020-2021

Alhoewel we ook in januari nog 
niet fysiek konden vergaderen, 

verraste Voorzitter Elke ons met 
een leuk aperitiefmoment met 
champagne en versnapering die 
we allen thuis bezorgd kregen. Dit 
deelden we op onze 

online-vergadering waar we 
Jürgen Blommaert digitaal 
mochten aanhoren over de 
mentale veerkracht tijdens 
Covid19.  Het voorbije jaar 
had onze bewegingsvrijheid 
en activiteiten zo beperkt 

dat alle tips 
welkom waren: 
“Zet je in voor 
een zinnig doel 
zoals Inner 
Wheel, hou je 
bezig met dingen 
die er echt toe 
doen, dat helpt!” 

In februari dan 
nog een online 

babbelvergadering waarin 
we terug mochten klinken 

op de verjaardag 
van onze club en 
waarin de voorzitter 
en het comité voor 
het werkjaar 21-22 
bekend gemaakt 
werden.

In maart ontvingen we digitaal de gedreven jonge onderneemsters 
Charlotte en Jolien van ‘Eating habits’. De diëtistes vertellen ons 
wat de ideale verhoudingen en gezonde eetgewoontes zijn en hoe je 
een optimale vetverbranding bereikt maar vooral hoe je zonder veel 
inspanningen slim kan koken. We waren eveneens verheugd dat onze 
gouverneur Marleen Van Gorp deelnam aan deze online vergadering.

Aan de International Inner Wheel Convention in Jaipur, India namen 
verschillende van onze leden online deel. Onze club is zeer fier op de 
bijdrage van Paulette Dewinter-De Soete in haar functie van National 
Representative & President of Council. Zij voerde een aantal keer het 
woord aangaande het voorstel voor de aanpassing van de internationale 
statuten.

In april verviel onze wandeling als alternatief op de statutaire 
vergadering maar niet getreurd in mei maakten we er meteen een 
culturele wandeling in eigen streek van met een bezoek aan de 
kunstenaar Stijn Ank. Finally we meet again! 

In juni zijn we verheugd toch een fysieke bestuursoverdracht te hebben 
kunnen organiseren, met de aanstelling van onze nieuwe voorzitter 
voor 2021-2022, Annebie Maere-Staelens en dit meteen ook in onze 
nieuwe vergaderlocatie “Auberge du Pêcheur” te Sint-Martens-Latem. 

Dank aan onze voorzitter Elke voor het boeiende alternatieve jaar en 
alvast heel veel succes aan de nieuwe voorzitter Annebie met haar 
team! 

Kathy Martens-Vandenborre 
Editor

Fundraising een grandioos succes! 
2020-2021

Reeds in oktober startte ons “chocoladecomité” met de promotie 
van de overheerlijke chocolade en contacteerden we diverse 

bedrijven in kader van onze Sintactie. Begin 2021 werd de trend 
verder gezet met de traditionele Paasactie en we maakten dit jaar 
zomaar eventjes over de 4000 bestellingen, helemaal corona-
proof en absoluut lekker!  De fundraising was dit jaar een enorm 
succes dankzij het chocoladeteam en de vele helpende handen.  
We zijn terecht fier op het schitterend resultaat dat integraal ten 
goede komt aan de lokale sociale doelen die onze club jaarlijks 
ondersteunt!

Kathy Martens-Vandenborre 
Editor
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Wine tasting ondanks corona! 

Net zoals voor vele clubs was 
2020-2021 een bizar jaar 

waar het ons niet toegestaan 
werd om elkaar vaak in levende 
lijve te ontmoeten.  Hierdoor 
konden we pas in september de 
officiële bestuursoverdracht laten 

plaatsvinden naar onze 
nieuwe Voorzitter Elke 
Versele-Van der Straeten.   
Wat waren we blij elkaar 
terug te zien en lief en leed 
van de voorbije periode 
met elkaar te kunnen 
delen. 

Ondanks de grote corona 
beperkingen slaagde 
onze Voorzitter Elke 
een speciale swung te 
geven aan dit nieuwe 
Inner-Wheel jaar.  We 
verwelkomden eveneens 
ook enkele nieuwe leden 

en nieuwe kandidaat-
leden! 

In oktober kwamen we ook 
een 2de keer fysiek samen 
in de Auberge du Pêcheur 
voor  “het verhaal rond 
‘Vinos Masintín’ met wine 
tasting.” Michaël Komen vertelde hoe hij samen met drie 
medevennoten, waaronder ook de zoon van één van onze leden, een 
wijnproject opgezet heeft in Chili en waarbij heerlijke wijn worden 
gemaakt, de “Vinos Masintin”.  Deze is ook te koop in België en een 
absolute aanrader.  

Vanaf november hadden we enkele online vergaderingen, we misten 
hierdoor het bezoek van onze gouverneur maar niet getreurd we 
kregen later nog haar deelname tijdens onze online vergadering in 
maart.  In het kader van het actiepunt van onze gouverneur steunden 
wij een sociaal initiatief in eigen streek namelijk een inzamelactie voor 
kledij georganiseerd voor “De Brugge” in Zulte-Olsene. 

Kathy Martens-Vandenborre 
Editor

Diekirch-Ettelbruck  _______________________________

Baptême de la rose Margarette Golding & Margarette 
Golding Award
6 juin 2021

Le 6 juin 2021 une nouvelle rose, créée par les « Rousenfrënn Lëtzebuerg » sur demande 
de Christiane Wengler, présidente de l’Inner Wheel Diekirch-Ettelbruck, a été baptisée au 
nom de Margarette Golding. En présence des membres du club, de Madame Edith Van 
Molhem, Past National Representative IWC Diest, Monsieur Dony Calmes, Vice Président 
des « Rousefrënn Lëtzebuerg », Monsieur Paul Wengler, parrain de la nouvelle rose et 
Monsieur Martin Vissers de Viva International et obtenteur de la rose, elle a été baptisé 
avec les mots : « Belle rose, promesse que vous serez heureuse avec l’eau de pluie 
bienheureuse, la terre de jardin ou pot sur le balcon dans laquelle vous 
grandirez en beauté et les mains parfois maladroites qui tailleront, nourriront 
et soigneront pour toi. »

Lors de cette occasion, Edith Van Molhem, a remis le « Margarette Golding 
Award » à Christiane Koeune, membre de notre club depuis 2010. Christiane 
s’est engagée à titre privé depuis 2005 dans une ONG africaine au Bénin. 
Après avoir participé en 2008 à un voyage au Bénin, elle a décidé en 2011 de 
créer l’association « Aide au Bénin », dont elle est aujourd’hui la présidente. 
Avec son comité, elle visite régulièrement le Bénin pour suivre les projets en 
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Diest  ______________________________________________

Alles is even anders dan anders...
December 2020

Inner Wheel Club Diest verraste haar leden in de kerstperiode met lekkere “Merci” chocolaatjes. Het bestuur 
bezorgde deze persoonlijk aan al de leden. Een babbeltje op afstand...

Het kleine gebaar zorgde voor blije gezichten in deze bijzondere tijden. Fijn om elkaar zo weer even te zien.

Katrien Bams
Clubmeester

        Pasen met een Hart
Maart 2021

Het jaarlijkse ‘Kerstfeest met een Hart’ voor Sint Vincentius werd dit jaar vervangen door de actie ‘Pasen met een Hart’.  
In samenwerking met Rotary Diest werden er paaspakketjes met allerlei lekkernijen voor groot en klein klaargemaakt, in 

coronaveilige omstandigheden.
Deze pakketten werden door de OCMW’s van Diest en Scherpenheuvel

 verdeeld aan 100 volwassenen en 250 kinderen uit onze buurt.

Op deze wijze hebben wij een kleine bijdrage kunnen leveren aan een warm Paasfeest voor onze doelgroep.

Vera Weckx
Voorzitter

cours de réalisation : 

- le forage de puits pour la mise à disposition d’eau potable ;

- le soutien matériel et financier des orphelinats et des communau-
tés de femmes ;

- la promotion et l’encadrement scolaire des enfants défavorisés par 
le financement d’équipements et de matériel ;

- la fourniture de matériel médical et médicaments aux hôpitaux, 
maternités, dispensaires et polycliniques ;

- un programme d’éducation sur les droits de l’enfant, la scolarisa-
tion et l’hygiène corporelle.

Pour honorer son engagement exceptionnel, l’Exécutif de l’Inner Wheel, 
siégeant en Angleterre, à décidé de lui remettre le « Margarette Golding 
Award », qui est la plus haute distinction honorifique du Service Club 
Inner Wheel.

Sincères félicitations à Christiane Koeune !

Josiane Boever-Majerus
Éditrice & Media Manager
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Sinterklaas Speculaasactie
November 2020

Omwille van de speciale tijd waar we doorheen moeten kunnen enkele van onze acties voor het goede doel niet 
doorgaan.
 
Daarom hebben we onder het motto; “geen Sinterklaas zonder speculaas” een speculaas-actie op poten gezet. We 
hebben een Sint-speculaas van 25cm verkocht aan €5. De speculaas werd gebakken door een goede bakker uit 
Diest en volgens de juiste richtlijnen ingepakt en geleverd. 
Het was een groot succes, met veel positieve feedback! In najaar 2021 gaan we er opnieuw voor ;-).

Anne Vandervelden
Vice-voorzitter

Sponsoring en inzameling baby artikelen
Oktober 2020

Reeds verschillende jaren besteden wij een deel van onze fundraising aan het CAW-VOC 
(Centrum voor Algemeen Welzijn – Vrouwen opvang centrum) te Diest.  Meestal investeren wij 

in materiaal (educatief speelgoed, schommel, fiets, grasmaaier, …).  Dit jaar was er echter een 
speciale vraag naar baby-artikelen.  Naast een financiële steun vanwege de club, deden wij ook 
beroep op onze leden.  Zo verzamelden wij heel wat bruikbare babykleertjes, een verzorgingskussen, 
een baby relax, … Als kers op de taart leverden wij nog 1300 babypampers in verschillende maten.

Wij leverden dit op een zonnige herfstdag, weliswaar met mondmasker en de nodige afstand.

Ondertussen hebben wij vernomen dat de bevalling goed is verlopen en dat het materiaal goed wordt gebruikt :)

Vera Weckx
Voorzitter

Eupen Ostbelgien  ____________

À l’Est, rien de nouveau… ?   
2020/2021  
   

Pas vraiment, car l’IW Club Eupen – Ostbelgien est resté actif de 
façon récurrente durant le second semestre 2020.   

Après la première vague et le confinement du printemps, nous nous 
sommes retrouvées en septembre pour une Assemblée Générale repor-
tée.  Ce fut l’occasion de se retrouver enfin et de passer en revue les 
activités 2019-2020. Et surtout, nous avons eu le plaisir d’accueillir 
un nouveau membre très actif au sein d’Innerwheel Eupen-Ostbelgien: 
Michèle Kück.  Notre constat unanime fut que le bilan de notre prési-
dente Patricia, certes affecté par le Corona, était très réussi. Toutefois, 
avec un goût de trop peu.  Vu que certains de ses projets n’ont pas pu 
être menés à bien, nous avons choisi de ne pas changer de Comité pour 
2020-2021 et décidé de nous orienter résolument vers l’avenir.    

Le même mois, nous avons soutenu le « Groupe de dialogue intercul-
turel » parrainé par la ville d’Eupen, la Communauté germanophone et 
le fonds européen « AMIF ».  Ce groupe interculturel a édité un ‘Manuel 
des fêtes’ qui décrit et explique les différentes fêtes d’un cycle annuel ; 
qu’elles soient belges, régionales, religieuses ou traditionnelles. Sou-
haitant s’inscrire dans ce projet promouvant le dialogue interculturel, 
l’IW Club Eupen – Ostbelgien a financé l’impression du manuel.   

Las, avec l’arrivée de l’automne et malgré une météo clémente, 
les chiffres du Corona se sont dégradés rapidement. La deuxième 
vague est arrivée et avec elle, son lot d’annulations : plus de réu-
nions, pas de marché de Noël, impossibilité d´organiser une troisième 
édition de notre fameuse soirée « Après Ski » en janvier 2021 et inter-
diction de visiter ou de recevoir d’autres Service Clubs, eux aussi frap-
pé par les restrictions du lockdown.   

Il nous restait cependant notre désormais traditionnelle vente de 
Champagne. En regard de l’impossibilité de démarcher les différents 
Service Clubs de la région, nous avons dû revoir notre approche.  A 
la mi-octobre, un mailing avec bon de commande a été envoyé aux 
différents Clubs et quelques fidèles amateurs de notre champagne.  En 
outre nous avons pu promouvoir notre action au cours de réunions vir-
tuelles de certains Clubs.  En fin de parcours, nous avons ainsi pu trou-
ver preneur pour 1.200 bouteilles de Champagne !  Même confiné dans 
une petite bulle sociale, fêter avec des bulles dans le verre reste un 
plaisir très en vogue.   
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Nos coups de cœurs en temps de COVID
25 juin 2021

Le service club «Inner Wheel Eupen-Ostbelgien » s’est réinventé en 
temps de COVID.

La crise sanitaire nous a empêché ne pas pouvoir mettre en place 
certaines de nos actions comme le marché de Noël ou notre soirée 
« après-ski ».

Mais les mesures en place nous ont permis de mettre en avant une action-phare de notre club : la 
vente du champagne avec un choix allant du brut au rosé. Cette belle action « bulles » nous a réunies 
toutes malgré les circonstances difficiles. Ceci a aussi permis d’apporter un plus aux fêtes de fin 
d’années tout à fait particulières. 

Les idées ont fusé pour pouvoir mettre en place des actions innovantes et autorisées en temps de 
COVID pour soutenir les actions sociales. Ainsi est née un nouveau groupe de travail pour mettre en 
avant la « fête des pères » . Une belle réussite avec 131 corbeilles vendues ! Les hommes ont pu se 
réjouir les papilles avec des bières locales venant de micro-brasseries accompagnées de mets locaux 
sponsorisés. 

Les visio-conférences nous ont permis de garder le contact entre nous, et ce grâce à un comité et une 
présidente dynamiques et dévouées. Un tout grand merci à notre comité sortant pour tout ce que vous 
avez fait ces derniers mois ! Nous avons su faire bouger les choses avec des actions qui correspondent 
à la philosophie d’Inner Wheel qui est la nôtre, à savoir « promouvoir l’amitié – encourager l’idéal de 
service personnel et stimuler l’entente internationale ». 

En plus, notre troupe forte a eu du renfort. Lors de la passation en juin 2021, nous avons pu accueillir 
nos deux nouveaux membres en présentiel dans le respect des mesures sanitaires.

Ruth DE SY 
Media Manager et Editrice

En novembre un appel au 
secours nous arrive de MO-
SAIK, un centre d’aide à la 
jeunesse, pour une famille 
en difficulté. Une maman et 
ses deux enfants ont besoin 
de meubles et divers articles 
ménagers.  Les membres 
ont cherché et trouvé de 
quoi installer cette famille 
dans le besoin et nous avons 

livré le tout de façon discrète.    

Quant à la journée de l’amitié, elle ne pourra malheureusement toujours 
pas avoir lieu en 2021.    

En effet, malgré l’arrivée d’un vaccin, le Covid-19 impactera encore nos 
vies durant un bon moment.    

En concertation avec le Comité National, nous avons pris la décision 
de reporter la journée de l’amitié à 2022.  C’est donc toujours avec un 
immense plaisir que nous vous accueillerons en mars 2022 à Eupen.      

Tout comme Paul, le héros de « À l’Ouest, rien de nouveau », roman 
bien connu de Erich Maria Remarque, nous nous demandons tous 
comment nous allons pouvoir mener une vie normale après ces mois 
désastreux.  Nous avons la conviction, que c’est grâce à notre amitié 
et à notre sens de l’imagination que nous allons surmonter ces longs 
mois de restrictions et aborder 2021 avec enthousiasme pour réaliser 
ensemble de nouveaux projets et activités.    

Evelyn Mockel  
Media Manager - Editrice  
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Gedinne-Wellin  ______________________________________

Rencontre au restaurant “La Hutte Lurette” à Paliseul

Entre les deux confinements,  notre Club de Gedinne-Wellin s’est 
rencontré au Restaurant «La Hutte Lurette» à Paliseul.

A cette occasion, nous avons mis à 
l’honneur, Dominique Dardenne, notre 
Présidente actuelle.   

Genk  _______________________________________________

Met ons in je hart ben je nooit meer alleen
18/12/2020
 

De coronacrisis sloeg hard toe. Een reden te meer om onze club en ledenwerking te gebruiken als hefboom om gezamenlijk deze moeilijke 
periode door te komen en in het bijzonder ook aandacht te hebben voor degenen die het sociaal en financieel moeilijk hebben in onze regio. 

Er werden een aantal “coronaproof” activiteiten georganiseerd: 

- Een kaarten- en kerstkaartenproject
 Het schrijven van een kaartje kan in “online” coronatijden deugd 

doen. In samenwerking met 6 lokale kunstenaars werden mooie 
pakketjes samengesteld met 6 wenskaarten en verkocht door de 
leden. Door het overweldigende succes van deze actie werd er 
bovendien een vervolg op voorzien: kerstkaartjes, gemaakt door de 
kunstenares Greet Lenz. Het kaartjesproject bracht 6.000 euro op. 
Vermits Levensloop een belangrijke actie is in onze jaarkalender, 
en het evenement werd afgelast, werd besloten om de opbrengst 
te schenken aan Stichting tegen Kanker.

 
- Coronaproof hapjestocht
 Om elkaar toch even “live” en op een veilige manier te kunnen 

ontmoeten werd er een wandeltocht in open lucht georganiseerd. 
Op een zonnige herfstdag en in kleine groepjes was het weerzien 
hartelijk en het initiatief kon op veel enthousiasme rekenen bij de 
leden. 

 

- Bezoek aan de expo “Tim Walker”
 De expo van fotograaf Tim Walker streek neer in Genk 

(C-mine). In verschillende groepen en met inachtname van de 
veiligheidsmaatregelen werd de tentoonstelling bezocht en genoten 
we samen van cultuur in coronatijden.

 
- Ledenactiviteit: bake-off
 Om het contact onderling niet te verliezen tijdens de tweede 

lockdown werd er aan ieder Inner Wheel-lid een pakketje bezorgd 
met bakbenodigheden én de uitdaging om de baksels in de 
whatsapp-groep te posten. Dit had heel wat dynamiek en heerlijke 
gebakjes tot gevolg.

 
  Claudia Buttgereit
  Voorzitter Inner Wheel Genk
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Gent  _______________________________________________

Van toen het nog kon, dan niet meer kon en nu hopen dat het opnieuw zal kunnen …. 

We schrijven juli 2019 … een zonovergoten dag. 
Inner Wheel Gent brengt een bezoek aan 

Chocolatier De Naeyer, een huis van vertrouwen.  
Na koffie en gebak ontdekken we de geheimen 
achter chocoladen paardenkoppen, orangettes, 
caraques, …. Kortom Puur Vakmanschap met 
Passie gemaakt. Maar ook de bronzen beelden in 
het atelier van beeldhouwer Dirk De Keyzer weten 
de Inner Wheel dames te bekoren. Hij vertelt ons dat 
“niettegenstaande mijn eigen vormentaal, krijgen 
universele gegevens zoals het menselijk streven naar 
geluk, schoonheid en harmonie een prominente rol toebedee ld . 
Op deze wijze treed ik in dialoog met mijn publiek. “

De dag wordt afgerond in de tuin van onze voorzitter. Niks dat beter 
smaakt op een zomeravond, dan een barbecue. 

De eerste statutaire vergadering van het werkjaar gaat door op 5 
september 2019. Tijdens een rondetafelgesprek, in goede banen geleid 
door een externe moderator, bezinnen we ons over de toekomst van 
onze club. Een vergadering met resultaten, waarvan we nu de vruchten 
plukken. 

Tijdens de vergadering van oktober vereert de 
gouverneur ons met een bezoek. 

Een maand later is de voordracht van Prof. Dr. 
Lieven De Marez ingepland.  Hij vertelt ons over zijn 
onderzoek en nieuwe communicatietechnologieën. 
Inmiddels weten we alles over ‘Digibesitas’. 

In november maken we ook tijd voor de verkoop 
van chocolade in het UZ en wordt ter plekke een 
bezoek gebracht aan het Kinderziekenhuis, waar 
we de aankoop van revalidatiefietsen hadden 
gesponsord. 

Tijdens de statutaire vergadering van december vertelt drs. Bruno 
Frank Van Verdeghem over zijn doctoraatsonderzoek met als titel ‘Le 
Septentrion & haar aanwezigheid in de Gentse politiek. 1811 -1960’. 

Tijdens de statutaire vergadering van januari 2020 is Sophie Huysmans, 
drijvende kracht achter gidsenorganisatie Gandante, te gast. We 
luisteren geboeid naar het verhaal ‘Van badstove tot Glazen straatje’, 
en verkennen de geschiedenis van de prostitutie in Gent. 

Februari 2020 …. Gent bereidt zich volop voor op het Van Eyckjaar. 
Inner Wheel blijft niet achter! Stadsgids Lut De Paepe van de Gentse 
Gidsen  vertelt ons van naaldje tot draadje over Vlaamse Primitieven, 
Jan en Hubert van Eyck, het Lam Gods, ….  

Enthousiast, zoals vorige jaren uiteraard, treffen we begin maart de 
laatste voorbereidingen voor het fundraising concert. Maar dit is buiten 
de waard gerekend…. Corona slaat toe, het land gaat in lock down 
… geen concert … blijf in uw kot …. Luister thuis naar een streepje 
muziek…. 

De volgende statutaire vergaderingen verlopen digitaal. Het is 
wennen… Skypen we? Zoomen we? 

We maken van de noodzaak een deugd. 
Spreker van dienst in mei is Dr. André 
Verstraeten, specialist longziekten. Virtueel geeft 
hij duiding over het virus en licht hij het belang 
van het correct dragen van het mondmasker 
toe. We zijn ons dan nog niet bewust dat het 
vandaag nog altijd realiteit zou zijn. 

Juni…. Geen ambtswissel. Katie neemt 
nog een jaar verder het voorzitterschap op 

zich. Wel alweer een Skypevergadering. ‘Tell a friend abouw 
a book’ is de rode draad die avond. Een goed boek lezen is gezond, 
dat is bewezen, zeggen wetenschappers. Dus zeker in coronatijden, 
deugddoend. Verschillende leden vertellen over hun favoriete boek; het 
boek dat hen verwondert, ontroert, verrast, …. 

Hoe graag we het ook doen, wandelen, en nadien bijpraten bij een kop 
koffie of een aperitiefje… Niks daarvan tijdens de zomer van 2020.

Het is bang afwachten wat september brengt… Kunnen we de 
goeie oude draad terug opnemen? Neen, dus. Dan maar virtueel tips 
meegeven van wat cultureel mogelijk is in coronatijden. 

En dan komt die donderdag in oktober! We 
mogen mekaar eindelijk terug ‘echt’ ontmoeten, 
weliswaar op afstand en met een masker. Een 
warme knuffel … dat zit er nog niet in. We zijn blij 
dat de gouverneur ons vereert met een bezoek. 
We nemen afscheid van mekaar en spreken af 
voor de volgende vergadering ….die er niet komt. 
Blijf in uw kot…. Zo klinkt het alweer snel. We 
blijven weliswaar niet bij de pakken zitten. Komen 
wij niet naar Inner Wheel, dan komt Inner Wheel 
naar ons. In december verwennen we de leden met 
een goodie bag en wordt er getoast en gekletst 

voor het scherm. 

In januari wensen we mekaar het allerbeste … digitaal. Sylvie, die 
Katie als voorzitter zal opvolgen, licht de werking na corona toe en stelt 
de vernieuwde aanpak van het organiseren van zowel statutaire als 
comitévergaderingen toe. 

Februari, maart, april, mei, ….   de digitale vergaderingen volgen 
mekaar op. Comitéleden en gewone leden geven het beste van zichzelf 
om de band tussen de Inner Wheel vriendinnen warm te houden. Van 
de lezing ‘De koe in de kunst’, over een wijnproeverij, een april-quiz en 
een digitale reis… we toveren het beste uit onze hoed. 

En dan is er de ambtswissel in juni.  Schitterend voorbereid door 
uittredend voorzitter Katie en inkomend voorzitter Sylvie, samen 
met comité leden Helen en Lieve. Het is alsof we er echt bij zijn 
…. We klinken op wat was, op wat komen gaat, we zorgen voor en 
luid applaus wanneer het lint wordt overgedragen, we luisteren 
geboeid naar Katie en Sylvie. We kijken uit naar die eerste statutaire 
vergadering in september…. Maar misschien mag dan toch wel die 
zomerbijeenkomst!

Bernadette De Loose
Editor
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Geraadsbergen-Oudenberg  __________

Langverwachte bestuurswissel

Na een lang Covid-jaar kwamen de leden van Inner Wheel Geraardsbergen-
Oudenberg op 22 juni 2021 samen in hun clublokaal “Abtenhuis” om de 

machtsoverdracht gezellig samen te vieren. 
Past-Voorzitter mevr Katrien Verspeeten gaf het lint door aan de nieuwe 
Voorzitter mevr Katty Carion.

Als verrassing én afsluiter van een warme en gezellige avond, had Past-
Voorzitter Katrien een gigantische verrassing in petto, 
Soul Crooner Michael Heaven gaf een fantastisch optreden. Michael Heaven 
bracht onmiddellijk de schwung erin met zijn diverse hits van Engelbert 
Humperdinck, Tom Jones en nog zovele meer.

Het was na een moeilijke periode een fantastische avond waar werd 
geklonken op de herwonnen vriendschappen. De avondklok maakte wel dat 
iedereen om 23.30u huiswaarts moest… veel te vroeg natuurlijk.

Auteur: Katty Carion 
Voorzitter

Inner Wheel Geraardsbergen-Oudenberg steunt Astertechnics 
met een cheque van maar liefst 1.000 €

Astertechnics organiseert workshops, kampen en andere activiteiten op maat van 
kinderen.

Niettegenstaande de corona-maatregelen werd er niet stilgezeten. Eerder dit jaar 
kon Astertechnics al op heel wat steun rekenen dankzij een crowdfunding opgestart door 
Streekfonds Oost-Vlaanderen. 

Deze gelden worden gebruikt voor het ontwikkelen van een gezelschapsspel – dit 
bordspel wordt buiten in het bos gespeeld - voor kinderen met een mentale beperking. 

De bijkomende steun van Inner Wheel Geraardsbergen-
Oudenberg geeft Astertechnics een bijkomende duw in de 
rug. 

Naast de aankoop van bijkomend materiaal voor hun ruimte 
zoals een groot rek en kookfornuis, wordt het geld ook 
gebruikt voor ontwikkelen en organiseren van bijkomende 
activiteiten het komende jaar zoals filosofeercafés voor de 
jeugd, uitbreiding van de kleuterworkshops in samenwerking 
met Arteveldehogeschool, een natuurkamp tijdens de 
paasvakantie en een kookkamp tijdens de zomervakantie.

Inner Wheel Geraardsbergen-Oudenberg ontving een mooie 
attentie van Astertechnics, een uitgefreesd logo op een houten 
ondergrond.

Kijk zeker eens op hun website www.astertechnics.be

Katty Carion 
Voorzitter
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Hasselt  _____________________________________________

Update Speelgoedbank
21 December 2020

Dat 2020 een vreemd jaar was voor ons allen, staat buiten kijf. We 
zouden 2020 liefst dadelijk willen vergeten, maar waarschijnlijk 

zullen we ons dit “Covid-19” jaar herinneren voor de rest van ons 
leven.

Bij onze club hebben we vooral veel positieve energie geput uit het 
werken in de speelgoedbank. Samen met onze kerngroep: Mia, 
Brigiet, Josette, Lieve en ik hebben we voor de sint en voor kerst 
850 pakketten gemaakt voor kansarme kinderen. Monique L.en 
Ely stikten heel veel zakken in sneltreintempo, want er was een 
enorme aanvraag voor speelgoed van diverse organisaties. Andere 
leden breidden of stikten poppenkleedjes en weer anderen namen 
speelgoed mee naar huis, wasten knuffels en controleerden spelletjes 
en puzzels op volledigheid.

Op 16 december kregen we bezoek van Laura van radio MNM, die in 
het live programma 
GILLES & 

GOVAERTS, een namiddag kwam meedraaien in de speelgoedbank. 
Om het half uur werd ze gebeld door MNM en kregen wij de kans 
ons project toe te lichten. Het was een leuke ervaring en Laura 
ontpopte zich al snel tot een volwaardig lid van het speelgoedcomité 
en ze leek er bovendien enorm veel plezier aan te beleven. Ze 
slaagde er wonderwel in de doelstellingen en de werking van onze 
speelgoedbank over te brengen bij de luisteraars. Zo waren we weer 
een toffe ervaring rijker. 

Ook in Libelle verschijnt op 14 januari een kort artikeltje in de rubriek: 
Hallo Libelle, dat onze speelgoedbank in de kijker zet en steunt.

Ria Achten
Editor

Activiteiten in mei in coronatijdperk: wandeling Kiewit, quiz en zoomvergadering
Mei 2020

We mochten weer wandelen in de natuur! 10 dames trokken dan 
ook op zondag 2 mei hun stoute wandelschoenen aan richting 

kinderboerderij in Kiewit-Hasselt om de wildernisroute te verkennen; 
een korte wandeling van een uurtje.

Het was een fijn weerzien… Er werd in veilige kleine groepjes gewan-
deld met af en toe een korte adempauze met hergroepering. Geluk-
kig bleef het tijdens de wandeling droog maar het was nog aardig fris. 
Iedereen had veel te vertellen al was Corona en de persoonlijke ervar-
ingen hiermee toch wel het hoofdonderwerp.

Terug op de parking aangekomen, had voorzitter Brigiet voor lekkers 
gezorgd: er was cava en vers appelsiensap. Na een half uurtje keerden 
we terug naar huis, niet al te moe maar zeker voldaan.

Ook richtten we in mei ons laatste en derde online quiz in die liep van 
1 mei tot 9 mei. De winnaar ontving een fles welverdiende bubbels!

Om het jaar af te sluiten, hielden we ook nog op 31 mei een virtuele 
statutaire zoomvergadering. ‘Zoom’ is ondertussen een goede vriend 
geworden. We konden in het tweede gedeelte van de vergadering in 

kleine groepjes 
babbelen, via 
break out rooms. 
Hierbij zette onze 
geoefende zoom-
voorzitter ons op 
bepaalde tijdstip-
pen in een ander 
groepje, zodat we 
telkens met andere vriendinnen 
konden bijpraten. Het was gezel-
lig maar toch hopen we heel hard 
om elkaar terug live te zien!

Sofie Vandeputte, 
vice-voorziter 
Sofie Vertommen, 
media manager
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VZW Aketi in Congo
Oktober 2020

Eén van de goede doelen van onze Inner 
Wheel Club Hasselt is de vzw Aketi, die ca. 

150.000 mensen in de noordelijke brousse van 
Congo hun eigen toekomst in handen leert te 
nemen.    
Bij onze aankomst in februari 2015 was Aketi 
een achtergebleven, afgesloten en armoedige 
en verwaarloosde regio, verstoken van elke 
ontwikkelingshulp.  
Met familie en enkele vrienden hebben wij de 
vzw. Aketi opgestart, die door verscheidene 
humanitaire, sociale en economische projecten de 
inwoners helpt hun eigen welzijn en welvaart op te 
bouwen door: 
• het opzetten van kippen- en varkenskwekerijen, 

graven van viskweekvijvers, het aanleggen van 
rijstvelden, die variatie brengen in hun eenzij-
dige ongezonde maniokvoeding.

• de jaarlijkse bijscholing van de leerkrachten om het onderwijs op 
een hoger niveau te tillen. 

• het maken van schoolbanken door de plaatselijke technische 
school, zodat de leerlingen niet meer op de grond moeten zitten. 

• de beurzen elk jaar voor de twee beste leerlingen (een jongen en 
een meisje) om te studeren aan de universiteit 
van Kisangani (ca. 450 km. van Aketi). 

• het plaatsen van zonnepanelen op het dak van 
het vroegere nonnenklooster zodat er elektriciteit 
kwam en verlichting en een computerlokaal waar 
iedereen, vooral leerkrachten en leerlingen zich 
kan bijscholen, een venster op de wereld krijgt en 
voortdurend contact met ons kan onderhouden.

• het plaatsen van zonnepanelen op het dak van 
het hospitaal en dus elektriciteit zodat er meer 
en betere medische ingrepen kunnen gebeuren, 
medische apparaten kunnen gebruikt worden.  Daardoor zijn er 
meer Congolese geneesheren en meer medisch personeel naar 
Aketi gekomen.

• het opsturen van een container vol fietsen, rol-
stoelen, schoolborden en medicamenten, verza-
meld in België.  

• het boren van drie waterputten met pompen 
voor drinkbaar water, waardoor het sterftecijfer 
daalde, de malaria en andere ziektes werden 
teruggedrongen.

• de constructie van 4 sanitaire gebouwtjes aan 
scholen en in het centrum om de hygiëne te 
verbeteren en vooral de meisjes en vrouwen 
te helpen (ebola heeft Aketi nooit bereikt).

• het opkuisen en tot productie brengen van 
oude caoutchouc-plantages waar de werkers 
een eerlijk goed loon krijgen zodat zij hun 
families kunnen onderhouden, hun kinderen 
naar school sturen, een economie op gang 
brengen, en de winsten opnieuw kunnen geïnvesteerd worden in 
humanitaire projecten en de bevolking zichzelf kan bedruipen.

Reeds 5 jaar is de vzw. Aketi bezig dit alles te 
verwezenlijken samen met de Aketesen.  
De vzw. Aketi is een privé-initiatief, met drie 
professoren wetenschappen van de universiteit 
van Kisangani als partners. Zij zijn voor ons 
een enorme steun. Zij kennen de taal, hebben 
expertise en doen dit vrijwillig voor hun volk.   
Ter plaatse heeft de vzw.Aketi een groep jonge, 
opgeleide Congolezen opgericht die de projecten 
gestructureerd leiden en die voortdurend contact 
onderhouden met ons en de professoren = 
Adecon (association pour le développement du 
Congo du Nord) de Congolese tegenhanger van 
de vzw. Aketi. 
De bevolking is heel enthousiast omdat wij 
luisteren naar hen en hun noden en omdat zij 
een toekomst zien in hun eigen land en streek 
en er zelf aan meewerken.

De vzw. Aketi werkt op dit ogenblik het duurste en duurzaamste van 
zijn projecten uit in Aketi. We hopen alle inwoners te kunnen voorzien 
van drinkbaar water. Een onderneming die voorlopig begroot is op 
195.000 €. Er komen 4 nieuwe waterputten in Aketi zelf en nog 
telkens één in de randgemeenten Dulia, Ekwa en Wela. De drie putten 
die reeds bestonden worden hersteld omdat ze versleten geraakten 

door dag en nacht gebruik. Aketi telt 6 wijken. 
In elke wijk zal er dan drinkbaar water zijn 
en bijkomend een put voor het hospitaal, 
speciaal gesponsord door onze Inner Wheel 
Club Hasselt. 
Het is een enorme operatie. De vrachtwagens 
met de onderdelen en de boormachines 
zijn eerst langs de Congostroom vanuit 
Kinshasa naar Kisangani gevaren en dan na 
4 dagen zwoegen over de barslechte wegen 
aangekomen in Aketi.  
Waarom deze operatie?  Drinkbaar water 
is levensnoodzakelijk voor de mensen in 

Aketi, het betekent “het leven” zelf. De bevolking in Aketi is gek 
van vreugde. Ze sturen spontaan foto’s door van het spuitend water 

van de eerste geboorde put. Ook voor ons is dit succes toch 
wat emotioneel. Jaren voorbereiding hebben 
uiteindelijk concreet resultaat.  
Door corona kunnen wij er niet bij zijn. De 
professoren van Kisangani en de groep Adicon 
begeleiden de werken. Normaal gaan leden 
van de vzw Aketi tweemaal per jaar naar Aketi, 
samen met de professoren. Onze reis en verblijf 
betalen wij zelf. Elke euro gaat rechtstreeks naar 
de gemeenschap van Aketi. De vzw Aketi leeft van 
sponsoring en financiële steun van particulieren, 
bedrijven en service-clubs. Wij krijgen geen 
subsidies, wij zijn geen Ngo. 
Voor meer informatie over het project, kan je een 
kijkje nemen op de website www.vzwaketi.com.

Lia Cools-Peeters 
Lid Inner Wheel Club Hasselt, actief lid vzw Aketi
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Balade Innerwheel - Rotary
12 juin 2021

Samedi 12 juin, après le confinement, nous sommes heureuses 
de nous retrouver dans la bonne humeur et en 

toute simplicité, une trentaine de membres de notre 
club et celui du Rotary pour une balade de 12 km à 
travers sentiers et prairies. Le soleil est de la partie, 
2 petites haltes chez des membres pour régaler nos 
papilles et un resto pour terminer cette belle journée 
de retrouvailles amicale qui unit nos 2 clubs. Quel 
bonheur de pouvoir retrouver notre liberté.

Straetmans Christine
Déléguée au District 

Verkoop paaseitjes voor het LEONhuis 
Maart 2021

In maart organiseerde innerwheel 
club Hasselt voor de 2de keer haar 

paaseitjes-actie met als goede doel 
het LEONhuis in Hasselt. (https://sites.
google.com/view/leonhuis). 

De afkorting LEON staat voor Leren en Ontwikkelen. Het LEONhuis is een concept dat leer- en 
ontwikkelingskansen biedt met als doel de maatschappelijke emancipatie van alle inwoners in een 
buurt te verhogen. De verwevenheid tussen onderwijs, zorg en ouder- en buurtbetrokkenheid vormt 
het uitgangspunt. 

De verkoop van 654 doosjes paaseitjes was een groot succes zodat een mooi bedrag van 2500€ kon 
gestort worden. 

Alle bestellingen werden online geplaatst en afhalen van de doosjes gebeurde volledig ‘Corona-proof’.

Op naar de volgende editie!

Sabine Pierré
Past Voorzitter 

Heist-op-den-Berg  ___________________________________

Schoendozen aktie
December 2020

Inner Wheel Heist o/d Berg schenkt tientallen schoendozen, gevuld 
met lekkers aan het Centrum voor Algemeen Welzijnswerk (CAW). 

Dit om de minderbedeelden in onze gemeente toch een leuk kerst-
geschenk aan te bieden. Dank aan onze voorzitter voor het initiatief 
én aan de leden voor hun gulle medewerking!

Karine Seykens-Verreth
Past National Treasurer & lid van Inner Wheel Heist-op-den-Berg

Herve  _____________________________________________
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Les « doigts de fée » de l’Inner Wheel de Herve au service de la lutte contre le coronavirus

Durant cette pandémie, le manque d’équipements de protection a 
été l’un des obstacles majeurs rencontrés dans le secteur des soins 

de santé. 

Pour pallier ce problème, certains membres de notre club se sont donc 
mobilisés et ont mis leurs talents de couture au service des hôpitaux 
et des associations en réalisant des masques et des tabliers de pro-
tection. 

Nous avons également pu compter sur l’aide de deux membres du 
Rotary de Herve actifs dans le secteur textile qui nous ont offert cer-
taines fournitures nécessaires à cette production.

Grâce à ce travail d’équipe, ce sont des centaines de masques et 
des dizaines tabliers qui ont été distribués au CHR ( Hôpital de Ver-

viers), à la Maison de repos Sainte Elisabeth (à Herve), aux « Mira-
belles » (Centre d’hébergement pour personnes handicapées à Froidth-
ier) et enfin à « La Sève » (Centre d’accueil de jour pour personnes 
handicapées à Xhendelesse, une association que notre club soutient de 
manière permanente).  

Encore une belle illustration de la devise de cette année, « Together we 
can », qui est plus que jamais d’actualité en ces temps difficiles !

C… comme Choucroute…comme Challenge 
08 novembre 2020

Challenge relevé haut la main par notre présidente Frieda Cuyckens 
grâce à sa persévérance et sa volonté !

Il faut se replonger dans le contexte de novembre dernier, à l’aube 
du deuxième confinement au moment ou on annonçait la fermeture 
de l’Horeca, et tout cela 4 jours à peine avant notre choucroute. 
L’incertitude planait !

Mais c’était sans compter sur les soutiens de membres du Rotary, de la 
commune de Thimister et de Joël Radermacker rotarien et propriétaire 
du traiteur Les Cours. Il nous a permis la réalisation de notre choucroute 
de nos mains dans sa structure et dans le respect des règles sanitaires 
en vigueur.

La tradition était sauvée !

La distribution put se faire le dimanche comme prévu à la salle de 
Thimister dans une belle ambiance de partage et d’amitié, tout en 
respectant la distanciation.

Belle victoire pour notre club qui nous a permis d’honorer nos 
engagements vis-à-vis de nos œuvres et de leur offrir la belle somme 
de 6.000 €

Nous vous attendons déjà toutes et tous à notre choucroute le 14 
novembre 2021 ! À bientôt…

Renardy Séverine 
Media Manager 
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Actives et enthousiastes malgré tout

Le 10 septembre 2020 nous avons eu la grande chance de nous 
retrouver après des mois d’un premier « confinement » dans le cadre 

bien agréable du restaurant « le Champerdrix » à Bas-Oha en bord 
de Meuse. A cette occasion, notre gouverneur, Brigitte Van Vlasselaer 
nous a fait l’honneur de se joindre à nous pour fêter la passation des 
pouvoirs. Malgré la distanciation, nous avons passé de biens agréables 
moments.

Le 16 octobre 2020, c’est vraiment avec beaucoup de plaisir et 
d’enthousiasme, mais aussi avec un peu de stress car juste avant le 
« re-confinement », que nous avons organisé un concert « Autour du 
monde » dans la belle atmosphère de l’église St Pierre de Huy. Charlotte 
Haesen (voix) et Philip Breidenbach(guitare) nous ont emportés en 
voyage. Avec virtuosité et aisance, ils ont combiné différents styles 
musicaux, compositions originales et arrangements personnels, dans 
un répertoire intemporel plein d’histoires et d’émotions. A l’entracte, 
crise sanitaire oblige, le bar et le buffet d’accompagnements, prévus 
initialement, ont été remplacés par la distribution du verre de l’amitié 
et d’un petit sachet de sablés préparés avec amour par 
les membres de notre club.

Les bénéfices de cette soirée nous ont permis de 
garnir, comme chaque année, la hotte de St Nicolas 
pour la maison « l’Espoir » de Couthuin qui héberge une 
quinzaine d’enfants rencontrant des difficultés familiales. 
Depuis plusieurs années notre club leur apporte son 
aide et les accompagne dans certaines activités comme 
l’hypothérapie.

Le moteur de IW c’est l’amitié. Nous vivons une période qui 
laissera des traces et ressentons la nécessité de consolider 
et entretenir nos liens. 

La sollicitude et la sympathie attentionnée, nous les 
pratiquons en utilisant le téléphone mais aussi les 
nouvelles technologies que sont visioconférences, applications de 
messagerie instantanée, mails, etc…, nous réconfortant mutuellement : 
plusieurs de nos amies ont été particulièrement accablées par les 
épreuves et les deuils.

Mais IW, c’est aussi l’engagement social. Alors, notre club a décidé 
d’apporter un peu de joie et de soutien aux familles défavorisées en 
cette fin d’année si particulière et plus particulièrement aux enfants. 
Ensemble, mais chacune chez soi, nous avons rempli 80 boîtes à 
chaussures standard (pour ne pas faire de jaloux !) avec 5 cadeaux :  
un vêtement, des bonbons, un jouet/livre, un produit d’hygiène et une 
belle carte de vœux. Les boîtes tenaient compte de l’âge et du sexe 
de son petit destinataire et étaient emballées dans un beau papier 
cadeau. C’est grâce à l’engagement et la générosité de chacune que 
nous avons pu relever ce magnifique défi !

Toutes les membres d’Inner Wheel Huy-Ocquier 
espèrent, maintenant, voir disparaitre Mr 
Corona, pouvoir se réunir comme avant et se 
retrouver autour de nouveaux projets.

Christiane Destexhe- Minsier
Présidente 2020-2021

Huy-Ocquier  _________________________________________

Imprimerie Drukkerij GOYENS 

La qualité au meilleur prix depuis 1939.
Kwaliteit aan de beste prijs sinds 1939.

David  Goyens
Gérant - Manager

Graphiste - Graficus

david@goyens.be

 0477 78 27 53 
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Une année mémorable

Jamais nous n’aurions imaginé que tout au long de cette année 
2020-2021 nous devrions composer avec monsieur Corona…

Malgré tout, nous sommes restées actives, prenant le risque 
d’organiser des évènements malgré les incertitudes et jonglant 
avec les autorisations et respects des mesures sanitaires.

C’est ainsi que nous avons eu la joie et l’honneur de recevoir notre 
gouverneur Brigitte Van Vlasselaer et d’introniser une nouvelle 
amie en septembre 2020.

En octobre, le concert de Charlotte Haesen (voix) et Philip 
Breidenbach (guitare) mêlant chansons françaises, World Music et 
Jazz a eu lieu juste avant le reconfinement.

En décembre nous avons offert 80 boites KADO aux enfants 
défavorisés de Huy

Mais nous n’avons pas oublié que le moteur de IW c’est l’amitié. 
Pendant cette période qui laissera des traces, nous avons ressenti 
la nécessité de rester en contact et de consolider les liens d’amitié. 
L’amitié, il faut l’entretenir et la nourrir. C’est pourquoi nous n’avons 
cessé de communiquer grâce à internet : groupe WhatsApp, mails, 
visioconférences, … et le bon vieux téléphone.

Et enfin, ce 6 juin 2021, nous avons pu organiser un grand pique-
nique à la ferme de La Neuville à Tihange. Ce fut un beau succès : 
plus de 200 participants, heureux de retrouver vie sociale et 
convivialité, et de (re)découvrir un joli coin de notre région. Plusieurs 
activités étaient proposées : promenade avec guide nature, balade 
de 5km, randonnée de 10km, visite guidée de l’église du village, 
jeu de piste pour les enfants. Le « panier pique-nique » rempli de 
produits locaux pouvait être consommé sur place ou emporté en 
balade. Un bar, un buffet de desserts préparés par les ami(e)s, des 
tables ainsi que des mange-debout étaient installés dans la belle 
cour de la ferme.
 
Au final, la seule activité qui n’a pu être organisée est reportée au 
9 octobre 2021 : 
Une conférence d’Olivier De Schutter, rapporteur spécial de l’ONU 
sur l’extrême pauvreté et les droits de l’homme.

Christiane Destexhe
Minsier, Présidente
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Jabbeke  ___________________________________________

2020-2021 – We bewijzen toch maar eens dat we ons goed kunnen aanpassen!
31 juli 2021

Vorig jaar schreef ik dat Corona roet in ons eten gesmeten 
had.  Dat zo’n dom virusje ons hele leven kan lam leggen, 

verbaast me nog steeds.  Tijdens de eerste lock-down was het 
alsof een teletijdmachine alles tegengehouden heeft voor een 
aantal maanden. Spijtig genoeg is voor veel mensen onder ons de 
tijd definitief tot stilstand gekomen. We leefden allen mee met de 
vrienden en familieleden van de getroffenen.

Dit jaar verscheen onze voorzitter Trui Van Bladel gewapend 
met veel frisse ideeën op het toneel.  Klaar om de strijd aan te 
gaan met die ganse verkeerde situatie.  Onze agenda was mooi 
voorbereid, met heel wat toffe sprekers op de planning.  Maar wie 
had er verwacht dat die grote organisatie nog tot tweemaal toe in 
het honderd zou lopen…

Het optimisme van onze leden en de wil om onze Inner Wheel 
club goed draaiende te houden was alvast aanwezig.  We zouden 
ons geen twee keer aan dezelfde steen stoten!  De vriendschap 
in onze club hield ons staande.  En de drive van onze voorzitter 
zorgde ervoor dat we toch een volledig jaar van activiteiten – mits 
de menige aanpassingen en flexibiliteit van type vergaderingen  - 
konden afwerken. 

De Zoom-vergaderingen werden ingevoerd.  Niettegenstaande 
dat dit iets minder persoonlijk is, waren we al blij dat dit een 
mogelijkheid was om elkaar zo niet uit het oog te verliezen.  
Nieuwe regeltjes werden ingevoerd – beeldt u een akoestisch 
niet-geoptimaliseerde zaal in met tetterende dames – dit gaat niet 
zomaar in een videocall.  De meeste sprekers waren bereid mee 
aan te passen, alles verliep vlotjes.  We organiseerden zelfs een 
video-event samen met de Rotary Club van Jabbeke.  We werden 
ineens ook wat sportiever door de wandelactiviteiten die konden 
doorgaan.

Ondertussen had de mastermind van onze voorzitter ook 
al serieus op overtoeren gedraaid.  Naast de kleine extra 
liefdadigheidsacties die erbij kwamen, zou ze koste wat kost onze 
eigen fundraising laten doorgaan.  Vorig jaar waren we allen heel 
teleurgesteld dat al ons werk op het laatste moment geen mooie 
uitkomst meer zou krijgen.  We sluitten er dit jaar naadloos bij 
aan.  Op de reeds gemaakte efforts (sponsorboekje in kleur, mooie 
gepersonaliseerde zakken, …) bouwden we verder, de sponsors 
zouden we niet extra belasten en alles moest Coronaproof gedaan 
kunnen worden.  Onze Moederdag Ontbijtmanden werden onze 
Moederdag Verwenzakken.  

Het lot leek ons goed gezind, 
de wolken maakten plaats voor 
wat meer zonneschijn.  De 
verkoop was beter dan verwacht. 
Lachende gezichten tijdens de 
voorbereidingen, kleine groepjes 
van vier, maar super tevreden 
om weer te kunnen 
samenwerken.  De 
efficiëntie waarmee 
er gewerkt werd, liet 
ons nog wat vrije 
tijd over tijdens de 
shifts en - amaai… 
- er werd weer wat 
afgebabbeld!

Op de 
b e s t u u r s w i s s e l 
die sinds lange tijd 
ons allemaal lijfelijk 
verzamelde, kreeg 
ons goede doel Ûze 
Plekke €7.000,00 
van onze opbrengsten. 
Bij de overhandiging 
vloeiden toch wat 
gelukstraantjes. De 
journalist van Het Nieuwsblad kan getuigen!

We hielpen ook KetFootPlus te Wingene en 
Zonnehart te Aartrijke.

Het roer is nu overgenomen door Isabelle Baeke.  
We vertrouwen erop dat onze nieuwe kapitein 
ons zeker verder door veilige waters zal loodsen 
en dat ze onze Moederdag Verwenzakken actie 
verder zal kunnen uitbouwen!
En het is frappant, toch?  
We bewijzen toch maar eens dat we ons goed 
kunnen aanpassen!

Sarah Verbeke
Editor & Webmaster 
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Knokke-Heist Oostkust  _______________________________

Hoe actief zijn wij geweest tijdens dit Coronajaar?

Inner Wheel 2020-2021, wat een jaar zeg! Een jaar om niet te vergeten.
Wie had dit mogen bedenken. Sinds de oprichting van van onze 

club in 1974 (wij bestaan al 47 jaar en dit is niet min) is dit nog nooit 
gezien geweest. Dit jaar was zoals voor alle andere clubs allesbehalve 
makkelijk. Alles was nieuw, niets kon gepland worden, alles moest last 
minute voorzien worden.
Een goed evenwicht vinden was niet simpel want Inner Wheel Knokke-
Heist Oostkust is zo’n diverse club. Men moest met alles rekening 
houden: langs de ene kant diegenen die het veilig wouden houden en 
langs de andere kant diegenen die snakten naar fysieke vergaderingen 
van zodra het mocht. 

Toch hebben alle leden zich zeer flexibel opgesteld. De enige mogeli-
jkheid die wij hadden om onze club verder te doen draaien was om 
tijdelijk digitaal te vergaderen en beroep te doen op digitale tools. 
Toen wij bij het begin van de sanitaire crisis zaten, kwamen de volgen-
de vragen “Zoom, Teams, Skype, wat is dat?” of “ik ken niets van infor-
matica, zou ik dit wel aankunnen?” 
Ongetwijfeld was dit voor sommigen wat moeilijker dan voor anderen 
met de typische en memorabele uitspraken tijdens de eerste digitale 
vergaderingen zoals : “Je staat nog op mute”, “Je moet je micro nog 
aanzetten”, “De micro vind je onderaan links”; “We zien je niet”, “Je 
camera staat nog niet aan”, “We zien je goed”. En toch is het gebleken 
dat dit, in een mum van tijd, voor iedereen “piece of cake” geworden is. 
Van “Lead the change” gesproken …

Wij hebben zelfs in de koude februarimaand een online quiz via Kahoot 
georganiseerd. Onze algemene kennis werd serieus op proef gezet. De 
Quizmaster en deelnemers konden genieten van alle reacties vanuit de 
verschillende huiskamers: FUN was verzekerd. Ook met Pasen kregen 
de leden een kleine portie geluk aan huis gebracht door de Voorzitster.  

“Veilig in ons kot” maar ook af en toe “Veilig uit ons kot”
Sport en cultuur was dit jaar onze uitlaatklep om mekaar in levenden 
lijve nog eens te kunnen zien. Zo konden wij ook onze partners laten 
meegenieten van onze originele Corona-proof uitstappen. Damme 

400 jaar Zevenster, Wintergloed in Brugge, Triënnale 
TRAUMA in Brugge stonden op het programma. Dit 
was, ondanks Covid, een leuke manier om mekaar 
op veilige afstand nog eens te ontmoeten en samen iets te beleven.

Geen fundraisingactiviteit …
Het moeilijkste dit jaar was om een fundraisingactiviteit te organiseren. 
Jaarlijks houdt Inner Wheel Knokke-Heist Oostkust een fundraising-
sactie in de vorm van een avond met gastspreker of een muzikale 
avond. De veiligheid en gezondheid van iedereen werd snel als prior-
iteit beschouwd. We kozen ervoor om geen risico’s te nemen en alles 

op “on hold” te zetten. Bleek achteraf dat dit de juiste beslissing was. 
 
2021 moest ook het jaar zijn waarin Inner Wheel Knokke-Heist voor de 
organisatie van de Zonevergadering (Zone 4) instond. Op vraag van het 
District werd dit uitgesteld naar 2022. Ondertussen is de nieuwe datum 
van 28.04.2022 al vastgelegd. Hopelijk kunnen wij tegen dan opnieuw 
met een 100-tal personen terug aan de tafel zitten. 

Toch sociale projecten ondersteund
Ondanks alles en dankzij de mooie fundraisinginspanningen van de 
voorbije jaren heeft IW Knokke-Heist Oostkust dit jaar maar liefst 8 
sociale projecten kunnen ondersteunen.

•  Het sponsoren van nieuwe tenten voor het Rode Kruis afdeling 
Knokke was er één van. Ook voor het Rode Kruis Knokke-Heist zijn het 
bewogen tijden. De stickeractie 2020 viel tegen en ook die van dit jaar 
zal niet op de gewone manier kunnen doorgaan. Inner Wheel Knokke-
Heist Oostkust wilde hen een hart onder de riem steken om zo de bev-
olking van onze gemeente verder te kunnen helpen waar nodig". 

Met de geschonken €3000 heeft het Rode Kruis zeilen in nieuwe huis-
stijl, kunnen aankopen voor de hulpdiensttenten. 



58

Dit soort tenten zijn mul-
tifunctioneel en kunnen 
worden ingezet als hulp-
post bij events, als eersteli-
jnshulppost bij dringende 
interventies, als promo-
tent,… en kunnen gecom-
partimenteerd worden vol-
gens de nieuwe covidnor-
men. Zo zijn de interven-
tietenten ook COVID-proof 

bij de interventies van 
het Rode Kruis Knokke en 
zullen nog voor jaren hun 
nut bewijzen.

•  Rapporten van experten 
geven aan dat het mentaal 
welzijn bij jongeren het meest 
onder druk staat. Experten 
geven aan dat zelfs 6 op 
de 10 jongeren het men-
taal moeilijk hebben. Een 
merkwaardige vaststelling 
is de stijging van het aantal 
jongeren die met meer-
dere problemen kampen. 
De oorzaken zijn veler-
lei: depressieve gevoelens, 
pesten, faalangst, seksuele 
intimidatie, liefdesverdri-

et, (v)echtscheiding ouders, 
de plaats van de jongere(n) 
binnen het nieuw samen-
gesteld gezin, enz … En 
de corona crisis speelt hier 
ook zeker mee. Ook in onze 
regio stelden wij vast dat 
de geestelijke gezondheid 

van onze jongeren aangetast is. 

Inner Wheel Knokke-Heist Oostkust weet al langer dat preventieve zorg 
heel wat ellende kan voorkomen. Zo kon TeJo (Therapeuten voor Jon-
geren) vanuit onze hoek op extra steun rekenen.  TeJo is een warme 
plek die zorgt voor het persoonlijk welzijn van de jongeren. Zo zet 
Tejo zich in om in samenspraak en in overleg met de jongeren hen te 
begeleiden zodat ze terug in zichzelf kunnen geloven met een posi-
tieve blik naar de toekomst. In Brugge zorgt TeJo momenteel voor kort-
durend, anonieme therapeutische ondersteuning aan een 110-tal jon-

geren tussen 10 en 20 jaar die het mentaal moeilijk hebben. Zo komt 
TeJo preventief tegemoet aan dringende hulpvragen van jongeren 
zodat ze therapeutisch begeleid en ondersteund worden door vrijwil-
lige onthaalmedewerkers en deskundige therapeuten. Ondertussen zijn 
er bij Tejo verdere initiatieven genomen om tegen eind 2021 een TeJo-
huis in Knokke op te starten. 

• Deze Coronaperiode was voor kankerpatiënten ook extra moeilijk. 
Reden te meer om hen ook een hart onder de riem te steken. Dankzij 
de samenwerking met de oncologische dienst van AZ Zeno heeft 
Inner Wheel Knokke-Heist Oostkust “Well-being”-pakketten met de 
aangewezen verzorgingsproducten kunnen samenstellen. 

De bedoeling van deze actie is om elk patiënt, bij het verlaten van het 
ziekenhuis, een “Well-being”-pakket mee te geven. Zo hopen wij de 
kankerpatiënten een goed gevoel te geven.

• Verder heeft de club nog andere acties ondernomen: 1000 wens-
kaarten tegen eenzaamheid met een knipoog naar de Light Art van 
Knokke.   
Zo hebben de bewoners van Knokse woonzorgcentra ook onze aan-
dacht gekregen tijdens de eindejaarsfeesten. In diezelfde periode 
konden wij ook met een volgeladen auto, 2de handskledij bij Mama's 
voor Kinderen afgeven. BSO scholen, de Varens en de Passer kregen 
ook onze aandacht. Voor hen werd een iPad, massagezetel en para-
sol en fietsherstellingsboxen gesponsord.  Het project Mug Helikopter 
die ingrijpt bij dringende medische interventies kon ook op onze steun 
rekenen.

Laat ons hopen dat het volgend IW-jaar opnieuw een normaal jaar 
wordt! Wij hebben er alvast zin in. 

Maar wij ontwaken dan weliswaar in een andere wereld, een wereld 
waarop wij ons moeten aanpassen als individu maar ook in clubver-
band. Sociale drama’s zullen onvermijdelijk zijn in deze moeilijke econ-
omische context. 
Reden te meer om als club aandachtig te blijven voor de verschillende 
noden rondom ons en creatief te blijven om fundraising activiteiten uit 
de grond te stampen. Laat onze sterktes aan de buitenwereld tonen, 
diegenen die het nodig hebben zullen ons dankbaar zijn. 

Op het moment dat dit artikel opgesteld werd hebben wij, via de 
National Representative & President of Council en de Gouverneurs van 
D62, D217 en D163, onze steun betuigd aan alle slachtoffers van het 
noodweer van 14-15-16 juli 2021. Wij zijn momenteel aan het kijken 
hoe wij, via de clubs uit de getroffen regio’s, hulp kunnen bieden. 

Catherine Vallaeys
Voorzitter 2020 - 2021
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Een terugblik op het COVID-jaar van Kortrijk Gulden Sporen
29 juli 2021

Vrijdag 13 maart 2020. De dag die de geschiedenisboeken zal ingaan 
als de start van een onwerkelijke periode. Een opgelegde lockdown. 

Scholen op slot. Bedrijven dicht. Tapkranen van cafés ontkoppeld. 
Alleen noodzakelijke winkels blijven open...Het corona-virus COVID-19 
heeft een grote impact op het dagelijks leven van iedereen. 

Ondanks deze moeilijke periode met beperkingen en maatregelen van 
de overheid, slaagde onze club erin om verbonden te blijven met elkaar 
en met onze sociale projecten. 

Een terugblik...

Verbonden met elkaar

De eerste 2 maanden van het werkjaar (september en oktober 2020) 
hebben we onze statutaire vergaderingen, met respect voor de corona 
maatregelen, fysiek kunnen laten doorgaan. Het deed deugd om elkaar 
na de vakantie en na de eerste lockdown in levende lijve te ontmoeten. 
In de vergadering van oktober hebben we bovendien het genoegen 
gehad de gouverneur van ons district, mevrouw Marleen Pierre-Van 
Gorp, te mogen verwelkomen. Onze gouverneur deed een warme 
oproep tot meer tolerantie ; “De wereld is 1 groot dorp geworden maar 
de maatschappij is zeer divers. In plaats van te wijzen op wat ons 
scheidt, laat ons kijken naar wat ons verbindt. Als het corona virus geen 
onderscheid maakt, waarom zouden wij dat dan doen ?” 

Vanaf november 2020 was de 2de lockdown een feit. Onze maandelijkse 
zoomvergaderingen, een scherm vol met vierkante minibeelden van 
onze IW vriendinnen, doken weer op. De meesten onder ons bleven 
trouw op post.

Op de zoomvergadering van februari 2021 had onze voorzitster Ann-
Sophie gezorgd voor een ‘inspiring & funny’ online spreker : mevrouw 
Karin Van Hoorick. Een echte bezige bij. Als kind was ze behalve sportief, 
ook zeer creatief. Het boek “Papieren Bloemen” is van haar hand. 
Vandaag inspireert ze als entertainer de internationale bedrijfswereld. 
In een interactieve sessie leerde ze ons hoe wij betere B.I.T.C.H.es 
(Bewuste, Intelligente, Talentvolle, Creatieve, Heerlijke vrouwen) 
kunnen worden/zijn/blijven... De kunst is om onze fysieke, intellectuele 
en emotionele intelligentie in balans te houden. 

In april 2021 bracht onze enthousiaste voorzitster Ann-Sophie een 
huisbezoekje bij elk. Ze had een attentie van de paashaas mee. Haar 
corona-proof bezoekje werd heel erg geapprecieerd door alle leden.

In mei 2021 genoten we van een zomerse avondwandeling, gevolgd 
door een glaasje en een pain surprise, alles alweer corona-proof.

Pas in juni 2021 konden we opnieuw overschakelen naar een fysieke 
vergadering. We waren dan ook talrijk aanwezig op de machtsoverdracht 
in ons clubrestaurant.

Verbonden met onze sociale projecten

Ondanks de weinige fysieke vergaderingen en ondanks de vele 
beperkingen en maatregelen van de overheid, slaagde onze club erin 

om ook in dit corona jaar 
heel wat te betekenen voor 
onze maatschappij.

Een overzicht van onze 
projecten tijdens dit 
uitzonderlijk moeilijke 
jaar...

1) In december 2020 
konden we 42 kinderen uit 
minderbedeelde gezinnen 
verblijden met een prachtig 
Sinterklaaspakket.

2) Tijdens de kerstperiode 
brachten we kerstpakketjes 
met verzorgingsproducten 
(douchegel, tandpasta, 
mondmaskers,…) voor de 
ouders van deze kansarme 
kinderen.

3) Vele mensen waren in 
deze periode geïsoleerd en 
eenzaam. Met ons project 
‘eenzaamheid’ probeerden 
we de ouderen uit het WZC 
De Zon een hart onder de 
riem te steken door er 32 
kerstrozen te leveren en 4 Yucca’s.

4) Enkele leden van onze club zijn in 
januari 2021 samen bloed gaan 
doneren bij het Rode Kruis.

5) We doneerden 3 oude laptops aan 
Sint-Michiel Armenzorg.

6) We gaven financiële steun aan 3 
kleine projecten :

‘t Spook in Tielt organiseert 
op zondagnamiddag 
ontspanningsactiviteiten voor 
kinderen en jongeren met fysieke en/
of mentale handicap
Het Speelbos in Ieper zorgt voor 
ambulante en residentiële begeleiding 
van gezinnen met kinderen met 
gedrags -en emotionele problemen
De VZW Effect uit Kortrijk staat in voor 
opvang van kinderen uit moeilijke 
thuissituaties. Ze hebben 3 crèches.

Kortrijk Gulden Sporen  _______________________________
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La Louvière _________________________________________

Année 2020/2021
29 juillet 2021

L’année 2020/2021, l’année COVID, l’année qu’on vide…le plus vite 
possible et pourtant…

Notre année avait bien commencé en septembre avec la visite de 
Marleen, notre gouverneur D62 qui nous livrait son message de 
tolérance et d’amitié.

Notre seconde réunion statutaire se passa également de manière 
récréative et amusante grâce au questionnaire sur Proust, mais la Covid 
se réinvitant à nouveau, nous a obligé à être créatives et inventives.

Et puis, parmi nous, il y avait une courageuse petite gauloise, 
prénommée HENRIETTIX, qui a certainement dû tomber dans une 
marmite de potion magique à sa naissance, car l’énergie qu’elle a 
déployée pour faire des bénéfices, est impressionnante et cela, malgré 
le fait que les activités habituelles organisées par notre club comme le 
« Coucous au Gai Logis » aient été supprimées.

La devise d’Henriette face au Covid est en effet: « Ne plus se terrer, 
mais AGIR » et cela en privilégiant les associations de notre région 
comme Utopie, le Gai-Logis, Solidarité Femmes…etc

La vente de vins nous a permis de dégager un bénéfice pour offrir en 
fin d’année 2020 des cougnoles et du cacao au Gai-Logis, à l’Abri ainsi 
qu’à Solidarité Femmes.

Notre gouverneur Marleen voulant stimuler l’émulation entre les clubs 
projeta la récolte de vêtements chauds au niveau du D62, de la zone 
mais aussi au niveau local.

Nous avons donc confectionné des boites contenant chacune des 
vêtements chauds, des douceurs, des produits de toilette, des loisirs 
(livres, jeux de cartes, mots fléchés) ainsi que des pyjamas pour les 
enfants. Le tout accompagné d’une carte de vœux et d’encouragement 
à l’association « Solidarité Femmes ».

7) Dankzij een zeer geslaagde fundraising waarbij pakketten olijfolie en 
balsamico azijn werden verkocht door onze clubleden, konden we aan 
onze grote projecten Casanou en het Sint-Maartenshuis elk een bedrag 
van 3.000,00 € doneren. 

8) We schonken 40 verpakte flessen olijfolie aan Auxilia VZW (een 
organisatie van vrijwilligers die gratis bijlessen geven) om te schenken 
aan hun vrijwilligers. 

Onze club mag trots zijn op wat we dit jaar, ondanks de corona, allemaal 
samen hebben gerealiseerd. 

Door de snelle vaccinaties in België is er beterschap en vooral hoop 
dat we in de nabije toekomst ons vertrouwde (club)leven weer volledig 
kunnen terugkrijgen.

We kijken dan ook hoopvol uit naar de tweede helft van 2021.

Katrien Decoene
Media Manager - Editor
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Dans le cadre de l’action commune avec la Zone 1 que nous rejoindrons 
le 1er juillet 2021, nous avons distribué 18 boites cadeaux pour les 
femmes de l’Abri « Le 26 » à Charleroi.

Nous avons également offert des jouets, des couettes 1 P. et des 
serviettes éponge pour le Gai-Logis et des couettes 2 P et des 
vêtements chauds pour Utopie.

Au mois de février, c’était l’organisation d’une « Crêpes Party » au Gai 
Logis.

120 crêpes ont été confectionnées par nos membres et du matériel de 
bricolage (aquarelles, pochettes de feutres, pinceaux, blocs à peindre, 
figurines) a été offert pour les activités récréatives de Carnaval et de 
Pâques.

Au mois de mars 2021, 
nous avons récolté 
des sacs à provisions 
pour la répartition des 
denrées  alimentaires aux 
différentes organisations.

Au mois d’avril, il y a 
eu une distribution de 
poulets à la banque 
alimentaire, à Utopie et à 
l’Abri et une distribution 
d’œufs de Pâques aux 
enfants de « Solidarité 

Femmes »et aux enfants de l’école des 
devoirs de Bellecourt ainsi que du matériel didactique.

La dernière action qui nous a permis de récolter des fonds, grâce à 
une idée de notre présidente Henriette, est la vente d’huile d’olive, 
première pression à froid.  Cette action a eu un double effet : aider un 
petit producteur grec, privé de sa clientèle des restaurants suite à la 
crise du Covid et qui travaille de manière artisanale et en même temps 
engranger un bénéfice pour soutenir nos différentes actions telles que :

- Journée de Loisirs pour les 
enfants du Gai Logis

- Don pour le Camps des 
Hayettes, camps pour 
enfants défavorisés

- Don de peintures pour 
le SNARK, institut mé-
dico-pédagogique pour 
l’accueil de jeunes en 
difficulté

- Don aux soins palliatifs 
St-Alexis de l’Hôpital 
de Jolimont.

Nous avons aussi réussi à maintenir le contact entre les membres du 
Club grâce à l’application WhattsApp « Au fil de l’amitié » et converser, 
nous souhaiter de joyeux anniversaires, nous conseiller des expos, 
nous envoyer des blagues ou des Quizz.  Nous avons également offert 
des bouquets de fleurs à nos aînées pour leurs anniversaires.

Voilà, finalement une année 2020/2021 bien remplie et qui nous a 
permis de constater, que même dans l’adversité, il y a toujours des 
solutions pour s’entraider.

Notre réunion statutaire de Juin ayant pu se dérouler, nous avons 
adoubé pour la deuxième fois le comité 2020/2021 et sa présidente 
Henriette pour l’année académique à venir !

Nous sommes fières de nos actions-réactions !  

Nous avons suivant le thème « LEAD THE CHANGE » du Dr BINA VYAS, 
notre International présidente IW, CHANGER NOTRE MANIERE DE 
FONCTIONNER ET PROVOQUER LE CHANGEMENT !!!

Thérèse Martha
Média Manager

Les Fagnes  _________________________________________

Une promenade au Jardin des Merveilles le 27 août 2020 

Par une belle après-midi du mois d'août, les membres du club IW Les Fagnes ont enfin eu l’occasion 
de  se retrouver et partager un très bon moment de détente et de découverte autour d’une guide 

naturopathe, Isabelle Cornette,qui nous a emmenées en balade, par monts et par vaux, dans notre belle 
région, en nous faisant découvrir la beauté, les dons, les histoires et légendes des merveilleuses plantes 
qui s’offrent à nous le long des chemins. 

"Amoureuse de la nature , j’ai envie de semer l’émerveillement.
Quand on s’émerveille,on aime et quand on aime on protège ». voici la devise de notre guide.

Cette belle expérience s'est clôturée par un thé glacé  (fabriqué maison et à base de plantes) qu’elle nous 
a offert chez elle, en nous faisant visiter son « jardin des merveilles », jardin qu’elle a créé elle-même et 
composé de 80 plantes utiles pour notre santé et notre bien-être.

C’est ce type d’activité qui sera favorisé cette année, en fonction des possibilités sanitaires bien enten-
du. 
Ayant la chance de compter quelques nouveaux membres au sein de notre club, nous comptons bien 
profiter de cette opportunité pour créer de nouveaux liens d’amitié et approfondir ceux déjà existants !

Nadia Talbot Catherine Warland Webmaster
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Liège-Bierset-Hesbaye  _______________________________

Imagine… 
Novembre 2020
 
Imagine there’s no heaven 
It’s easy if you try 
No hell below us 
Above us only sky 
Imagine all the people 
Living for today …
Imagine qu’il n’y ait pas de paradis 
C’est facile si tu essaies 
Pas d’enfer en dessous 
Au-dessus, seulement le ciel 
Imagine tout le monde 
Vivant le moment présent ….

En confectionnant nos croquettes de crevettes, il y a un 
an, nous n’imaginions pas que du Pays ‘’ d’Ali express 

ou Ali baba’’ surgirait un petit colis gratuit sans frais ni 
taxe.
Hélas le contenu de ce colis s’est très largement répandu 
dans notre pays et dans le monde entier au point de 
rendre très malades ou inactifs des milliers de personnes 
et de contraindre les hôpitaux, les commerces, l’horeca 
et les entreprises à faire face à d’inquiétantes difficultés.
Imaginons que ce voyage au Portugal nous allons 
le faire, que ces centaines de croquettes nous les 
confectionnerons encore, avec le même souci de qualité 
et le même entrain, que cette insolite visite nocturne au 
marché de Rungis nous la ferons, que la passation 2020, 
faite toute en discrétion, nous la fêterons doublement lors 
de la passation  2021,que de notre souper gastronomique 
et soirée disco nous ferons un évènement incontournable 
et que notre balade estivale et bucolique nous rassemblera 
comme d’habitude sous un soleil ardent et autour d’un 
goûter toujours aussi alléchant.
Imaginons une matinée ensoleillée de fin d’été.
Nous nous baladons à Eben-Emael dans un site isolé 
dominant la vallée du Geer.
Les arbres commencent à revêtir leurs belles couleurs 
automnales.
Des œuvres d’artistes jalonnent notre promenade, offrant 
un musée à ciel ouvert…
Au détour d’un sentier, elle est là ! 
La Tour d’Eben Ezer, se dresse, majestueuse du haut de 
ses 33 mètres.
Drapée de ses gros moellons en silex, elle est couronnée 
par les 4 Chérubins de l’Apocalypse : le Taureau, Le 
Sphinx, le Lion, l’Aigle.
Cette tour fantastique, construite par Robert GARCET, est 
un espace dédié à la fraternité entre les peuples ; elle 
nous ouvre ses portes afin de partager des découvertes 
paléontologiques, archéologiques, historiques, mais 
surtout, la pensée pacifiste de son constructeur.
Lors de la visite de ce site exceptionnel, les messages 
sont nombreux.
Chacun d’entre nous les interprète à sa façon. Nous nous 
sentons imprégnés d’harmonie et de paix…

A la fin de cette visite, nous partageons, en toute 
convivialité et amitié, un  barbecue confectionné par le 
restaurant du Moulin du Broukay !
Donnons-nous rendez-vous fin de l’été prochain.
Imaginons notre club arrivant à Porto, dans un magnifique 
hôtel du centre-ville près du fleuve, et ce, sous un 
magnifique soleil.Imaginons les rues escarpées et les 
berges, les vieilles façades colorées, les multiples églises, 
les statues baroques ruisselant d’or, les azulejos typiques 
formant des tableaux « bleu et blanc» dans des endroits 
inattendus, et près du fleuve des terrasses attirantes, 
des petites barques avec des barils de vin de porto mais 
aussi les petits trams grimpant les pentes des rues, les 
marchés ambulants.
Imaginons l’univers d’Harry Potter dans une librairie avec 
ses doubles escaliers en bois et sa décoration « art Nouveau » 
Imaginons une mini-croisière sur le fleuve Douro, 
passant sous les six ponts dans des bateaux 
traditionnels et admirant les berges ensoleillées. 
Imaginons une dégustation de vins de Porto dans des 
caves traditionnelles.
 
Imaginons le soir, un magnifique spectacle de fado, où même 
si on ne comprend rien, on ressent la mélancolie du chant. 
Imaginons les petites villes du nord du Portugal, la 
cité médiévale de Guimares, la bibliothèque et la 
cité antique de Coïmbra, les coups de cœur de la 
petite cité d’Aveiro, les monastères, les couvents…. 
Imaginons tout cela, sans masque et sans crainte de 
contamination !!
Imagine…
You may say I’m a dreamer But I’m not the only 
one I hope someday you’ll join us and the world 
will be as one. Tu peux dire que je suis un rêveur 
mais je ne suis pas le seul. 
J’espère qu’un jour vous nous rejoindrez et que le monde 
sera uni.
Imaginons … en attendant des jours meilleurs.

M.Bruwier présidente 2020/2021 
J.Evrard présidente 2020/2021
S.Lemoine trésorière
L.Dubois, photographe 
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Mandel-Leie  ________________________________________

Zie-Mie Wandeling in Kortrijk
20 april 2021

Eindelijk is het zover. De tot een kloof uitgegroeide afstand tussen ons wordt gedicht. Op een kier gezet. 
Helemaal uitvlakken is voor later, als de virale boosdoener is afgevlakt. Met de vlakte gelijkgemaakt.

We komen samen. In bubbels van vier, verspreid over de stad en in tijd. Kwestie van op de vlakte te 
blijven.

Voor een wandeling. Een zoektocht door Kortrijk naar her en der verspreide beeldjes. In brons met een 
boodschap en vol symboliek en anekdotes. ZIEMIE heet de tocht. Van ZieJeMie? ZieMieZitten. ZieMie-
Doen. ZieMieStaan. ZieMieLiggen. ZieMieKijken of Kikken, hier in Kortrijk.

En of we keken! Dat eerste beeldje vinden, ja man.

Om een Rodin in een park kun je niet heen, of je moet stekeblind zijn.

Om hier een beeldje te vinden, moet je grote ogen opzetten, gewapend met een grote bril of ver-
GROOTglas. Zo klein zijn die bronzen wezentjes. PIEPKLEIN.

Om het nog spannender te maken.

Grandioos uit het gezichtsveld gezet.

Klein, fijn en rank op een lantaarn.

Laag bij de grond vanachter een mijlpaal laag-bij-de-gronds glurend naar wondergoed ondergoed. 

Languit op het buikje op een bank turend over de Leie naar de nieuwe bruggen.

Door de knieën gebukt een reus van een kei torsend.

Een ballerina balancerend op de arm en in de schijnwerpers van een gevellantaarn op de grens van 
twee huisjes.

Richard die ons bij de neus van Pinokkio neemt.

Trees die op de kaai net niet onder de reling duikt, de baadster achterna.

De loper inderhaast over de koppen op weg naar de statie.

Onze Leiepisser, de trots van Kortrijk, het Manneke in Brussel achterna of 
voorbij.

Wie zoekt die vindt. Vinden is de trofee van zoeken.

En zou je van dat alles geen honger en dorst krijgen?

En zijn we dan niet vindingrijk nu buitenshuis honger en dorst stillen niet 
kan.

En op een trofee wordt toch getoost!

De vele foto’s laten zien hoe vindingrijk wij zijn, hoe we van vinden rijk 
worden en met vriendinnen kunnen genieten van kleine dingen, geïm-
proviseerd, met een glaasje en een kleine snack, op een bankje ergens 
in de stad, verspreid… voor even nog ‘verre’ vriendinnen, maar straks 
weer met zijn allen gezellig bijeen.

Lut Delobelle
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Meetjesland  _________________________________________

Het Laatste Nieuws: Regio Meetjesland
23 juli 2021

Als voorzitter van Inner Wheel Meetjesland ( in duobaan met Claudine Verstuyft ) 
kruip ik even in de pen om een artikel te schrijven voor ons magazine.

Gisteren ( 22 juli ) waren we nog samen met een 6-tal leden bij Antoinette Dejonghe 
in Assenede om linnen zakjes te stikken; hierin zullen we de narcis- bloembollen 
verpakken. We komen in de zomervakantie regelmatig samen en verdelen het werk: 
knippen van de stof, strijken en stikken. In een namiddag maken we gemiddeld  
100zakjes. In september worden de bloembollen uit Nederland geleverd, dan komen 
de zakkenvullers in actie. Door op verschillende data af te spreken, krijgt ieder eens 
de kans om mee te helpen aan de fundraising. We bieden de beste kwaliteit aan voor 
10 euro/zak met 25 bollen. Nergens goedkoper en beter, dankzij onze eigen inbreng en 
energie. De opbrengst gaat naar het Neuromusculair Team van het UZ Gent.

Op 1 juli waren we met 3 personen  aanwezig in Oudenaarde op de Gouverneurswissel. 
Proficiat aan Mevrouw Francine Coghe. Het deed deugd in grote getale te mogen 
vergaderen. Wij, IW Meetjesland, zijn alvast gelukkig met het nieuwe Thema ‘Pink 
First’. Dit Thema trad bij ons onmiddellijk in voege op 8 juli, tijdens de statutaire 
vergadering, in ons Restaurant ‘Carpe diem’ in Sint-Laureins. Ieder 
kreeg  de nieuwe Directory en bijhorend roze bloemetje. Allen tevreden 
en vol hernieuwde moed.  We maakten tevens van de gelegenheid 
gebruik om Alex Meire en zijn vrouw Anja, uit erkentelijkheid, een 
ontsmettingspaal aan te bieden. Alex was ontroerd na die lange 
periode van beproeving tijdens het corona-jaar.

Tijdens de Corona-pandemie lieten we niet na om te blijven vergaderen 
en contact te houden met de leden. Via de account van Mariya Koteva 
( Microsoft ) zagen we elkaar via de computer en daarnaast brachten 
de bestuursleden tgv Nieuwjaar en Pasen een passend geschenkpakket 
naar alle leden. Ieder bestuurslid kreeg een bubbel toegewezen. Op deze 
manier was er ook even tijd om te checken of de moraal bij ieder nog naar het positieve overhelde, 
bijlange niet altijd evident daar het sociaal contact minimaal was. We organiseerden wandelingen in 
de omgeving van Merendree ( De Oude Kale ) en ’t Zwin ( Knokke ). Telkens was het een blij weerzien.

Jullie merken wel dat wij ons enorm amuseren. Als voorzitter voel ik me goed omringd, eerst en 
vooral door voorzitter Claudine, waar ik een duobaan mee deel, maar anderzijds ook door alle leden, 
elk op hun eigenste manier. We springen voor elkaar in de bres. Zo hoort het ook, wanneer de sfeer 
goed zit in de club, dan draag je die sfeer ook uit naar buiten. ‘Strong women…strong world.’

An Vermeulen en Claudine Verstuyft
Voorzitters
Inner Wheel Meetjesland

Midden-West  _______________________________________
Vroegmorgenwandeling Vierkavenbos met Dhr. Piet Desmet. 
Donderdag 20 mei 2021

Op de vraag van onze voorzitter Ann Parein: Wie heeft zin om es te 
proeven van de magie van het fluiten van de vogels bij het krieken 

van de dag ? Waren er een 8-tal dames (early-birds) aanwezig bij 
ochtendgloren. Op aanwijzen van onze gids warm gekleed in laagjes en 
een dubbel paar kousen (of… niet allemaal ?), onze gids verwoordde 
het belang van goede kledij mooi: “there is no bad weather, only bad 
clothing !” een verrekijker kwam ook goed van pas. 

05u30 afspraak op de parking van het Vierkavenbos te Moorslede. 
Iedereen fris en monter, benieuwd naar wat de natuur ons brengen zal. 
Onze gids Piet Desmet geeft eerst een hele interessante uitleg met af 

en toe tussendoor een stilte ….. ‘hoor de tsif-tsjaf’….’tjiftjaf-tjiftjaf-
tjiftjaf’ ’s Morgens vroeg en bijna uitsluitend dan zijn het de mannetjes 
die je kan horen. Met hun gezang willen zij de vrouwtjes hun aandacht 
trekken en hen imponeren. Tegelijkertijd maken ze duidelijk aan de 
andere mannetjes in de omtrek dat dit terrein al is ingenomen. 

We horen een vogelgezang van jewelste, de merel, sperwer, zwartkop, 
grasmus, zanglijster, tuinfluiter, kleine karewiet, koolmees…

We wandelen door een prachtig gebied, kijken en luisteren. Het 
biedt spanning én ontspanning! We horen en zien ‘kbv’tjes’ een 
verzamelnaam voor kleine bruine vogeltjes. Gelijken allemaal een beetje 
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Ons Inner Wheel jaar 2020-2021 in a nutshell. 
Juli 2021

Dat het voor Ann Parein een ongewoon werkjaar was afgelopen jaar 
is een understatement, maar we kunnen alleen maar toejuichen 

hoe ze het programma toch boeiend en verrijkend heeft ingevuld.

Het begon allemaal in Juli met een wandeling doorheen de mooie 
natuur van Oostduinkerke waar we alles leerden over de waterwinning 
aan de westkust.

In september mochten we nog eens terug samenkomen in levenden 
lijve en wat hebben we ervan genoten… In een nieuw kader en met 
heerlijke catering werd de échte ceremonie uitgevoerd en de taak van 
voorzitter van onze club door Ingeborg aan Ann overgedragen.

Op 15 september gingen we cultureel wandelen in Oostende en 
bezochten we Spilliaert en Permeke en het zalige zomerweer kregen 
we daarbij cadeau.

In oktober werden de sociale projecten voorgesteld tijdens een diner in 
ons clublokaal.

Dit werd meteen het laatste diner met de vriendinnen want vanaf 
november werd alles digitaal... 

We startten met een toepasselijk thema: Mentale veerkracht in 
Coronatijden.  We werden door Jurgen Blommaert ondergedompeld in 
de geneugten van de natuur en probeerden via Zoom elkaar de moed 
in te spreken.

In december kwam Christiane Struyven ons alles vertellen over hoe wij 
de hedendaagse kunst kunnen lezen. Die mooie kunst werkte als een 
helend strelen van het oog.

En toen waren we plots in een nieuw jaar… De Gent’s night ging door 
mét diner en met een uiteenzetting van David Schalenbourg over de 
nood aan een kleinere ecologische voetprint in de supermarkt, boeiend 
en allemaal via Zoom, een aparte belevenis.

Februari bracht ons 2 Zoomvergaderingen, eentje werd 
verzorgd door ons eigen lid, Hilde Vanhaelewijn, die ons terug 
lenig maakte via Lu Yong Yoga of de Tibetaanse healing yoga. 

Tine Buyse, jeugdrechter en afdelingshoofd van de rechtbank 
Kortrijk, vertelde ons over het leven achter de schermen van 
de jeugdrechtbank, iets om bij stil van te worden.

Maart, April & Mei waren de maanden waarin een wandeling 
onder vrienden weer kon en daar hebben we gretig gebruik 
van gemaakt. In Maart op de kleiputten in Roeselare en in 
April de Track&Trace wandeltocht in Kortrijk en in Mei een 
vroege ochtendwandeling waarvan een uitgebreid verslag te 

lezen is in dit magazine.

Ann zag dat alles wat soepeler 
kwam en organiseerde dan ook 
een golfinitiatie in de Happy in 
Waregem, iets waar de mannen 
ook graag aan deel namen.  Zalig 
om elkaar terug te zien.

En toen waren we plots Juni… En 
mochten we terug samen dineren 
en wat voor een diner dat was… 
Ons lid Anitha (Nischa voor de 
vrienden) kwam ons alles vertellen 
over haar geboorteland Indië. 

Naast deze mooie uiteenzetting, 
werden we ook met al onze zintuigen in de sfeer 
van dit mooie land gebracht, vooral de smaak, want onze huis-kok 
heeft voor de gelegenheid zijn beste Indische kookkunsten uitgevoerd, 
een héérlijke avond!

Tenslotte zijn we met enkele leden op stap geweest met de 
straathoekwerkers van Roeselare, we luisterden naar hun aangrijpende 
verhalen… Nu, nog meer, weten we waarom we dit allemaal doen…

In juli was het de beurt aan Ann om de sjerp over te dragen aan Brigitte, 
een machtsoverdracht met de leuke ambiance dat we van onze club 
gewoon zijn.

Bedankt Ann, je deed het prima en nu uitkijken naar een nieuw verhaal 
met Brigitte!

op mekaar. Bv. De Fitis een echte trekvogel. Vanaf augustus-september 
reist de vogel af richting Afrika om daar ten zuiden van de Sahara te 
overwinteren. Voor dit kleine vogeltje een hele prestatie. Begin april 
keren ze vervolgens terug naar ons land. Ook de tsjif-tsjaf hoort bij de 
kbv’tjes en gaan ook overwinteren. 

Het geluid van de Zang van het mannetje geelgors is duidelijk 
herkenbaar: een strofe die wat doet denken aan de 5e symfonie van 
Beethoven «dzi-dzi-dzi-dzi-dzèèèè».

Nog een leuke geelgors-en kwartelstory:In een landelijke herberg met 
als waard een geelgors, schonk hij een pintje uit voor kwartel. Die 
dronk het prompt leeg en maakt zich pijlsnel* uit de voeten zonder 
te betalen. De waard sprong van achter zijn toog om de snoodaard te 
pakken te krijgen, maar kon enkel zijn voet zetten op de kwartelstaart, 
die losschoot. De kwartel stoof staartloos weg het veld in. Nu zijn beide 
soorten gedoemd om die frustratie steeds te laten horen:

Geelgors: Waar is ‘t geld van mijn bieeeeerrrr?

Kwartel:   Kwik me dit, Kwik me dat, wie pakt er ‘t staartje van mijn gat?

of:   Wat is me dit, wat is me dat, wie pakt er ‘t staartje van mijn gat?

Nog een leuk weetje: 2 gebruiksvriendelijke Apps. BirdNET om het 
vogelgeluid te analyseren van wie het gezang is en kijken op Birdsounds 
Europe hoe het vogeltje eruit ziet en welke “liedjes” het nog zingt. Een 
aanrader!

Terwijl we tot slot nog samen genoten van een heerlijk tasje verse koffie 
horen we de koekoek roepen. 

En als de koekoek roept wordt het mooi weer!!!

Wat was dit een heerlijke ontdekking! Een zalige, energievolle start van 
onze dag! Ann dit was opnieuw een prachtvoorstel!!

Véronique Breemersch-Pouille
Editor
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Expositions et promenades 

Cette année 2020 -2021 ne nous a pas permis de faire les activités 
que nous avions prévues mais nous en avons profité pour organiser 
des visites d’expositions ou des promenades.
C’est ainsi que nous avons visité l’exposition  «mappa mundi» à la 
Fondation Boghossian et «le sacre de la matière» à la Nonciature au 
Sablon; l’exposition Folon à l’Abbaye de Villers la Ville et  la Galerie 
Belge à Namur Voulant faire quelque chose pour nos œuvres, nous 
avons réalisé l’opération «bonbons de Saint Nicolas» en version 
light : 3000 sachets à la place des 7000 l’année précédente.

En avril et en mai, nous avons organisé 2 
promenades à Mozet et à Crupet qui se sont 
terminées toutes 2 autour d’un verre de vin 
blanc et de gâteaux confectionnés par nos 
présidentes.

Cette année se terminera par la visite des 
Jardins d’Annevoie.

Marie-France Janssens 

Mouscron Comines  __________________________________

Activités du Club 2020-2021
14 juillet 2021

Cette année a été très particulière. Nous avons pu nous réunir pour la 
réunion statutaire de septembre. En octobre, la situation sanitaire a 
contraint notre club à se « réinventer ».
Les activités habituelles du Club et du Comité ont été remplacées par 
des réunions virtuelles. Notre priorité fut de garder le contact entre nos 
membres. Le comité a également organisé une distribution de « Colis 
de Noël », une réunion virtuelle pour la présentation des voeux, un re-
pas « Take Away », une opération « Raclette » pour le grand public afin 
de collecter des fonds pour nos œuvres sociales. Nous tenions à coeur 
de continuer à faire vivre nos commerçants locaux en leur comman-
dant des produits de qualité.
En mai, nous avons enfin eu le plaisir de nous réunir physique-
ment lors d’une rencontre printanière en organisant une balade 
champêtre suivie d’un repas pris en terrasse. Heureusement, la 
météo était de la partie ! Enfin, en juin, nous avons eu l’occa-
sion de recevoir notre Gouverneure lors de la dernière réunion 
statutaire de l’année (dans le respect des normes sanitaires) à 
la Blommerie.

Toutes ces activités « extraordinaires » nous ont permis de vivre 
une année riche en « réinventions »

Pollin Nathalie
Editrice et Media Manager

Namur Citadelle  ___________________________



67

Parce que l’accès à l’école n’est pas le même pour tous. 
septembre 2020

Comme tous les clubs Inner Wheel, nous 
avons hiberné jusqu’à l’été à cause d’un 
virus qui a paralysé la terre entière. 
A l’heure où nous écrivons ces lignes 
(septembre), on craint une deuxième 
vague après la rentrée scolaire. 
Et pourtant, il faut bien que 
l’enseignement se poursuive, quitte à se 
réinventer.
  

Et virus ou pas virus, les inégalités sociales sont toujours là, 
voire accentuées. Beaucoup de familles précarisées doivent 
choisir entre nourrir leur famille ou acquérir du matériel scolaire.  
C’est pourquoi nous avons décidé que, même si nous n’avions pas encore 
(pu) organiser d’activité lucrative cette année, nous puiserions dans nos 
réserves pour offrir des fournitures scolaires aux Restos du Cœur de Seraing. 
Notre nouvelle présidente, Véronique Rinaldi, s’est chargée de les leur 
apporter.

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice

Seraing  ____________________________________________

Parce qu’il n’y a « Pâques » le coronavirus à régler… 
mars 2021 
 
Et ça ne s’arrête pas: ce foutu virus s’incruste depuis plus d’un an et nous n‘avons toujours pas la 
possibilité d’organiser nos activités lucratives traditionnelles! 
Suite au succès de l’opération Planches de Noël, nous avons décidé de remettre le couvert avec 
une opération Paniers de Pâques: de jolis paniers garnis pour enfants ... et grands enfants. Ceux-ci 
contenaient également des graines de fleurs ou de plantes aromatiques pour occuper les enfants 
pendant le confinement et qu’ils puissent voir pousser le fruit de leurs semailles. 
 
Après avoir subi les affres de la non- réception d’une commande de coquetiers en provenance de 
Chine, nous avons néanmoins pu livrer en temps et heures à nos contacts. 
La commission en charge du projet, composée de Béatrice Viatour, Fabienne de Ruette, Geneviève 
Beguin et Michèle Tilkin, a ainsi permis d’engranger 2080 € qui seront rapidement versés à nos 
associations de référence ainsi qu’à d’autres qui en ont fait la demande. 
Petit à petit, l’oiseau fait son nid (de Pâques).

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice

Imprimerie Drukkerij GOYENS 

La qualité au meilleur prix depuis 1939.
Kwaliteit aan de beste prijs sinds 1939.

David  Goyens
Gérant - Manager

Graphiste - Graficus

david@goyens.be

 0477 78 27 53 
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Les paniers et planches gourmand(e)s de la solidarité… 
15 décembre 2020

2020 fut une année bien 
déroutante. Exit les 50 ans 
de notre remise de charte 
alors que nous sommes 
le plus ancien club encore 
en activité, exit le souper-
divertissement annuel, exit 
le concert de Noël et les 
activités avec les enfants des 
œuvres que nous soutenons. 
Et pourtant, ces associations 
restent d’autant plus 
demandeuses que tout est à 
l’arrêt.

Lors de la réunion (évidemment) virtuelle d’octobre, et donc dans 
une joyeuse cacophonie, nous avons décidé de proposer à nouveau 
des paniers et planches gourmand( e)s…le succès du marché 
de Noël de l’année dernière ayant rencontré un franc succès. 
Les paniers ne peuvent plus être faits main lors d’après-midis 
détendues entre amies? Nous sommes hors saison pour les confitures? 
Qu’importe: nous avons négocié les prix, chiné la bonne affaire, cuit des 
centaines de spéculoos (1050 pour être précise), assemblé planches 
et paniers en respectant les consignes sanitaires …et motivé tous 

nos contacts! Ceux-ci ont 
répondu présents en masse. 
Qu’ils en soient remerciés ! 
Le résultat est à la hauteur 
du travail fourni : 210 
paniers et 85 planches 
vendus pour un total de 
9000€ !

 
Véronique Rinaldi et Patricia Przybylski ont été les 
(formidables) chevilles ouvrières de ce projet, n‘hésitant pas 
à faire de leurs domiciles les entrepôts de centaines de colis. 
Les autres membres ont participé en donnant des tuyaux pour avoir de 
délicieuses tapenades, en pétrissant des kilos de pâte pour spéculoos 
ou en aidant à la confection de ces magnifiques cadeaux de Noël. 
Une preuve de plus, s’il en est besoin, de la formidable solidarité au 
sein de notre club.

2020- année chaotique- s’achève, vive 2021!

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice

Thuin-Fontaine  ______________________________________

Exposition « Le Monde de Clovis » à Mariemont
10 juin 2021

La visite guidée au Musée Royal de Mariemont, réservée quelques 
mois auparavant, a pu avoir lieu grâce à l’assouplissement des 

mesures sanitaires liées au Covid-19 confirmé la veille.

Nous étions donc heureux de nous retrouver « en présentiel » au cœur 
de ce magnifique parc de Mariemont aux arbres séculaires avant de 
rencontrer la guide qui nous a fait les honneurs de cette belle exposition 
consacrée à la période mérovingienne (450-750 après J.-C.).

L’exposition présente une synthèse de cette période de l’histoire, riche 
d’échanges et de commerce, d’influences culturelles et de pratiques 
religieuses, de territoire et de populations en mouvement.

De multiples objets (armes, parures, poteries, bijoux…), provenant 
notamment des dernières recherches archéologiques (nécropoles…) 
effectuées dans la région proche, garnissent les nombreuses vitrines et 
nous font entrer au cœur de la vie quotidienne des Mérovingiens, grâce 
aux explications détaillées de la guide.

Une petite collation bien agréable dans la cafétéria clôture la visite.

Chantal Naveau-Caron
Webmaster et Editrice 
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Une belle sortie à Virelles et à Chimay
15 octobre 2020

L’excursion à l’Aquascope 
de Virelles et dans le 

centre historique de Chimay, 
programmée pour le 8 avril 
2020 et reportée à cause du 
Covid-19, a pu se dérouler le 
15 octobre 2020, à notre grand 
soulagement, juste avant le 
reconfinement.

La journée débute par 
la visite instructive de 
l’espace muséographique de 
l’Aquascope qui nous plonge au 
cœur de l’étang (aquariums…) 
et par un petit film qui nous 
permet de suivre la vie de 
l’étang au fil des saisons.

Le guide, Didier Dubucq, nous 
présente ensuite l’historique 
de la réserve naturelle et nous 

mène par un sentier de découverte au bord de l’étang. Grâce à un 
observatoire et à un mirador, nous jouissons d’une magnifique vue sur 
ce plan d’eau de 80 ha.

Le parcours se poursuit vers une ruche didactique, le Jardin de 
Millepertuis, le Pavillon de Mme Tallien et différents espaces aménagés 
pour nous sensibiliser aux problèmes écologiques et environnementaux.

Les splendeurs que la 
nature nous y a offertes nous inciteront certes à y retourner.

Nous prenons ensuite un repas sur place qui nous permet de déguster 
d’excellents produits locaux de saison.

L’après-midi, nous avons rendez-vous au syndicat d’initiative de Chimay, 
sis dans la Vieille Tour, dernier vestige des anciennes fortifications de 
cette jolie ville médiévale.

A partir de là, nous avons pu bénéficier d’une visite guidée des joyaux 
architecturaux du centre historique de Chimay : la collégiale Saints-
Pierre-et-Paul et son remarquable gisant de Charles Ier de Croÿ, les 
venelles pavées, les vieux escaliers, les maisons resserrées, le Château 
des Princes, la Grand’Place avec la Fontaine des Princes.

Quel bon moment de détente doublement apprécié en cette année 
2020 !

Chantal Naveau-Caron
Webmaster et Editrice

Verviers-Spa  _______________________________________

Se retrousser les manches
Decembre 2020

Qui a dit que l’Innerwheel Verviers–Spa allait se croiser les doigts 
durant cette période Covid ? C’est mal nous connaître ! Nous avons 

voulu rester actives et nous adapter face à cette situation nouvelle. 
Nos confitures réclamées par nos fidèles amateurs ont été distribuées 
même si elles ne sont pas encore toutes écoulées. Avis aux 
amateurs.

Nos réunions mensuelles ayant été annulées, nous avons donc 
décidé d’offrir aux restaurants du cœur les repas que nous aurions 
partagés entre nous. 

Notre ville de Verviers a également voulu continuer à se montrer 
solidaire envers les plus démunis, c’est pourquoi les services clubs 
vervietois ont décidé de perpétuer la tradition des restaurants 
solidaires. Les restaurateurs lourdement éprouvés sont donc restés 
dans le coup et ont proposé des repas selon la formule « Take away ». 
Cette opération a montré un vif succès et nous nous en réjouissons 
tous. A défaut de pouvoir s’échanger nos bons vœux, notre présidente 
nous a concocté une petite réunion zoom. 

Elle ne manque d’ailleurs pas d’imagination : après une passation de 
pouvoir transformée en marche dans les bois, nos réunions en vidéo 
conférence, on se demande quelles surprises elle va nous réserver. 

En attendant prenez bien 
soin de vous et de vos 
proches !

Fonsny-Mertens Evelyne. 
Editrice
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Westkust  _________________________________

Het covid-virusje strooit roet in het eten…
Koksijde 14 juli 2021

“Ik heb geleerd dat mensen wel meer mogelijkheden hebben dan ze 
op het 1ste gezicht durven te denken”…en zo begon ik in juli 2020 
vol enthousiasme aan mijn eerste voorzittersjaar, gesteund door het 
ganse bestuur.

In september startten wij het werkjaar met een lezing over 
“mindfulness” gegeven door Lieve Blondelle. Lieve leerde ons dat we 
door mindfulness bewuster en intenser ons leven kunnen beleven.

Op de statutaire vergadering van oktober waren wij allen in blijde 
verwachting om onze gouverneur Marleen Van Gorp te mogen 
verwelkomen…maar het covid-virusje gooide roet in het eten, en 
Marleen moest thuisblijven…

Gelukkig konden wij nog net onze paddenstoelenwandeling laten 
doorgaan, omdat dit in de buitenlucht plaatsgreep…Gerd Van Den 
Steen was onze gids, en iedereen was laaiend enthousiast.

En daarna was het gedaan met de “leute”…alle gemaakte afspraken 
moesten worden geannuleerd, alle plannen opgeborgen…zo ook onze 
succesvolle fundraising WAZ (ons jaarlijks ontbijtevenement).

Daar de meerderheid van onze leden behoort tot de risicogroep 
(60-plussers), hebben wij geopteerd om geen onnodige risico’s te 
nemen en alles op zijn beloop te laten, en besloten wij om te wachten 
op betere tijden…tevergeefs…

Door een maandelijkse briefwisseling via mail, en telefoontjes naar de 
leden hielden we contact met mekaar…met het bestuur werd wel af 
en toe een zoomvergadering georganiseerd …het sociale leven zou 

binnenkort wel 
weer “normaal” verlopen (dachten 
we)…

Met Pasen werd aan ieder lid een 
paasattentie gegeven, een mooie 
gepersonaliseerde Paasmand…dat 
door iedereen geweldig geapprecieerd 
werd.

Intussen werd het lente, en moest 
het bestuur voor het volgend 
werkjaar worden gekozen.. Mijn 
voorzittersjaar kon ik niet productief 
noemen ..zo  volg ik mezelf op  als 
voorzitter van het nieuwe werkjaar 
2021-2022.

Intussen is de overdracht al 
gebeurd, en ben ik met heel veel goesting dit werkjaar gestart, 
met het vaste voornemen, er een spetterend IW jaar van te maken.

Theodora Vandenberghe
Voorzitter 

Une bulle d’oxygène
Avril 2021

Après de longs mois de restrictions,nous avons vu arriver avec 

bonheur l’allègement des normes sanitaires.Une balade en Fagnes 
a dès lors été organisée et un grand nombre d’entre nous etaint 
présentes au rendez-vous.Nous etions si volubiles et tellement 
contentes de nous revoir que nous avons fait fuir tous les animaux 
sur notre passage.Nous nous sommes égalemnt rendues à une 
exposition de peinture à Limbourg où 2 de nos membres exposaient 
leurs oeuvres.Celle-ci a d ‘ailleurs été retransmise sur Vedia,notre 
télévision locale.Bravo à nos artistes.

Lors de notre première réunion en présentielle et aussi la dernière 
de l’année, nous avons eu l’occasion de distribuer nos dons 
provenant de notre vente de confitures et de livres.Ceux-ci ont été 
attribués respectivement à la maternité de Mokamo en RDC où 
notre présidente s’est déjà rendue afin de prodiguer des soins , 
“Au fil du lien” qui vient en aide à des enfants en difficultés familiales en organisant leur 
acceuil dans des familles de parrainage et aux CSA, (Chaines de Services et d’Amitié) de 
Verviers.Nous espérons d’ores et déjà que l’an prochain sera une année riche de contacts 
humains,de nouveaux projets et d’une energie décuplée.Profitez bien de vos vacances!

Fonsny Evelyne
Editrice
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D 62 
IW Beaumont

Christiane Delauw

D 62 
IW Charleroi

Suzanne Mayence

D 62 
IW Brugge-West

Anne-Marie VandenbulckePast 

D 62 
IW Brugge-West

Magda Claeys

Wij bewaren de mooiste herinnering aan zij die ons verlaten hebben en bieden onze oprechte blijken van deelneming aan.
Nous n’oublions pas celles qui nous ont quittées et vous envoyons le témoignage de notre sincère affection.

In Memoriam

D 62 
IW Charleroi le Tilleul

Monique Condamine

Monique, tu t’es envolée dans les étoiles un jour de février… 

Membre fondatrice, tu as assumé à deux reprises la Présidence du Club.

Ta force de caractère et ton courage t’ont aidée à poursuivre ta route malgré les aléas de la vie.

Tu es restée attachée à l’idéal de Servir, pilier de l’IW, en contribuant activement aux actions du 
club ; cette année encore tu as rempli ton engagement malgré ta santé délicate.

Durant plus de 35 ans, tu as été fidèle à ce lien d’amitié qui nous unit.

Ta volonté et ta ténacité resteront gravées dans nos mémoires, nous n’oublierons pas ton sourire 
toujours plus fort que les difficultés de ton quotidien.

Le titre de membre d’honneur du Club, tu l’avais bien mérité…

Françoise Périquet-Bouillon

Très chère Christiane,

Le 4 décembre 2020, à l’âge de 88 ans tu nous quittais pour rejoindre ceux que tu as aimés.

Maman de 3 enfants, grand-mère et arrière- grand-mère, Présidente fondatrice du club, tu fus 
pour nous un modèle de droiture, d’intégrité, d’altruisme et de charisme.

Amie fidèle, optimiste et positive, toujours à l’écoute tu savais trouver les mots justes pour 
chacune d’entre nous. 

Tu apaisais les tensions et tu maintenais la cohésion du club contre vents et marées.

Pour tout cela, nous te disons Merci très chère Christiane.

Merci de t’avoir connue, d’avoir été ton amie, de nous avoir fait confiance.

Nous ne t’oublierons pas.  

Tu auras toujours une place privilégiée dans nos cœurs.

Bernadette Laudelout.
Présidente
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D 163
IW Huy-Ocquier

Huguette Demelenne-Sendyk

D 217
IW Boom-Willebroek

Annie Keusters-Claes

D 163
IW Verviers Spa

Claude Havenith-Rosenfeld

D 217
IW Antwerpen Singel

Renilde Buelens

Wij bewaren de mooiste herinnering aan zij die ons verlaten hebben en bieden onze oprechte blijken van deelneming aan.
Nous n’oublions pas celles qui nous ont quittées et vous envoyons le témoignage de notre sincère affection.

In Memoriam

D 217
IW Bruxelles

Yvette Botson-Cruyplants

D 163
IW Diekirch –Ettelbruck

Nicole Rosch

D 163
IW Arlon

Mady Noël

D 163
IW Arlon

Cécile Kaiser

D 163
IW Heist op den Berg

Hélène Van Dyck-Van Roey
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D 217
IW Bruxelles Renaissance

Yvette Manteau

D 217
IW Zottegem

Marijke Van De Velde

Wij bewaren de mooiste herinnering aan zij die ons verlaten hebben en bieden onze oprechte blijken van deelneming aan.
Nous n’oublions pas celles qui nous ont quittées et vous envoyons le témoignage de notre sincère affection.

In Memoriam

D 217
IW Mechelen

Martine Panis

D 217
IW Bruxelles Ouest

Mary Warimont-Lowette

Nous rendons hommage à notre amie Yvette, partie trop tôt, bien avant d’avoir pu être Présidente 
de notre Club, selon son désir.

Son esprit d’entraide et son dynamisme lui avait tout d’abord fait envisager de créer un nouveau 
Club I.W. à Rhode-St-Genèse, où son conjoint est membre Rotarien.

Faute de candidates, cela ne s’est pas réalisé.

Durant une réunion de district, l’ancien Gouverneur Christiane Wielemans la présente à Go De 
Vleminck, membre de notre Club. Celle-ci l’invite à une de nos réunions.

Yvette est conquise et guidée par sa marraine Go, elle devient membre de notre Club le 19 jan-
vier 2012.

Très vite, elle participe activement aux actions de notre Club.

Elle devient notre Chef de Protocole et ensuite Vice-Présidente.

Hélas, la maladie vient briser tous ses projets de Club.

Durant deux ans et demi, elle a lutté, avec courage, sans jamais perdre l’espoir de guérir.

La lutte fut ardue et après plusieurs séjours en hôpital, elle s’en est allée paisiblement, dans son 
sommeil le 10 août 2020.

Elle veilla, des années sur sa Maman décédée dans les 90 ans.

Elle reçut toute la sollicitude, les attentions, les soins attentifs de sa fille.

Epouse, Mère, Grand-Mère, Yvette veilla au bonheur de sa famille.

Un de ses petits-fils vint, un soir, nous présenter ses projets de voyage participatif en Afrique.

Chère Yvette, nous regrettons ton passage trop bref dans notre Club.

Nous nous souvenons de tes signes d’amitié, d’accueil, de service.

Chère Yvette, tu laisses parmi nous un terrible sentiment de manque.

Marie-Thérèse Dewitte-Salm
Editrice
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Dates Importantes - Belangrijke Data 2021-2022 

Districtsvergaderirngen – Réunion de district

D62 - donderdag - le jeudi 21/10/2021 Salons Montovani Doorn 1 te 9700 Oudenaarde
D217 - zaterdag - le samedi 13/11/2021 Restaurant Axel Dewit Rosweg 79 1750 te Lennik

D163 le samedi – zaterdag 20/11/2021 Les Comtes de Champagne Rue de Huy 23 4280 Hannut

Algemene Vergadering & Bestuursoverdracht van de gouverneurs
Assemblée Générale & Passation de pouvoirs des gouverneurs

D62 donderdag – le jeudi 16/06/2022 
D163 zaterdag – le samedi 18.06.2022
D217 zaterdag – le samedi 25/06/2022

Zone Vergaderingen - D62 - Réunion de zone

Zone 1: Thuin-Fontaine         le jeudi 31/03/2022
Zone 2 : Enghien      le mercedi 20/04/2022
Zone 3 : Deinze         dinsdag 10/05/2022
Zone 4 : Knokke-Heist Oostkust    donderdag 28/04/2022
Zone 5 : Oostende         dinsdag 19/04/2022

Contactclubs - D217- Clubs de contact 2021-2023 

Aalst-Noord – Nivelles
Antwerp 2 – Bruxelles Renaissance

Antwerpen Busy Metropool – Namur Confluent
Antwerpen Singel – Ninove-Geraardsbergen

Boom-Willebroek – Mechelen
Brussel Zavel - Namur Citadelle

Bruxelles – Gedinne-Willin
Dinant-Hastière – Gedinne-Willin

Dendervallei –Zottegem
Gaasbeek – Waasland

Genappe-Villers-la-Ville – Bruxelles Ouest
Geraardsbergen-Oudenberg – Philippeville
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Dates Importantes - Belangrijke Data 2021-2022 

Inner Wheel Day 10/01/2022

 Réunion Nationale – Nationale vergadering 

le samedi – zaterdag 26/02/2022

Internationale Vrouwendag – Journée de la Femme 

dinsdag – le mardi 08/03/2022

Vriendschapsdag – Journée de l’Amitié 
Eupen Ostbelgien

zaterdag – le samedi 26/03/2022

Inner Wheel European Rally 2022 in Berlin

9, 10 & 11 September 2022

Verjaardagen van de Charteroverhandiging – Anniversaire de Remise de Charte

District 62 35 Beaumont     30/05/1987
   35 Brugge-West     14/03/1987
   35 Charleroi le Tilleul    11/10/1986
   35 Oostende     06/12/1986
   25 Wetteren     26/04/1997
   15 Midden-West     03/02/2007
     5 Reinaert-Scheldland    21/04/2017

District 163 45 Arlon      04/06/1977

District 217 50 Bruxelles     17/03/1972
   40 Namur Citadelle    24/04/1982
   35 Nivelles     20/09/1986
   35 Philippeville     16/05/1987
   20 Waasland     27/04/2002
   10 Dendervallei     17/03/2012
   10 Mechelen     12/05/2012

Deze data zijn onder voorbehoud en kunnen onderhevig zijn aan wijzigingen door de Corona crisis.
Ces dates sont provisoires et peuvent être sujettes à changement en raison de la crise Corona.



Verantwoordelijke uitgever - Editeur responsable
Ingrid Vanbrabandt

Grand Place 47/11
7600 Péruwelz
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